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V prazniËnem Ëasu, ko si obiËajno naklonimo 
Ëas za medsebojno druæenje, smo prostovoljci 
vseh generacij obiskali starejπe na njihovih do-
movih. Druπtvo Varius Kamnik je tudi letos 
organiziralo akcijo podelitve paketov z osnov-
nimi potrebπËinami za starejπe obËane. Skupaj 
z gospo Marjano Berlec iz Druπtva Upokojen-
cev Kamnik ter prostovoljci O© Stranje pod 
vodstvom Martine Ozimek in O© Marije Vere 

Kolikokrat ste bili v lanskem letu na vrhu Sv. Primoæa? De-
setkrat, stokrat, morda tristokrat ali celo 365-krat? Pohodnikov, 
ki opravijo dvesto, tristo in celo veË vzponov k priljubljenemu 
Sv. Primoæu, je iz leta v leto veË. Tudi takih, ki se v veËernih 

Julijana Bizjak Mlakar je magistra poslovne politike in organizacije 
ter dræavnozborska poslanka. Poznamo jo tudi kot soustanoviteljico 
Gibanja za ohranitev in izboljπanje javnega zdravstva. Objavila je 
veË strokovnih del in je soavtorica dveh knjig. Z druæino æivi v 
Kamniku.

Robert Kokotec je inæenir elektrotehnike. Je lastnik podjetja Tik 
transformatorji d.o.o., ki s svojimi izdelki nastopa na svetovnem trgu. 
V politiko je vstopil predvsem zaradi æelje po veËji dostopnosti 
vrtcev in πol v kamniπki obËini. Veliko mu pomeni druæina, s katero 
æivi v Kamniku. 

Svojo odloËitev je æupan Marjan ©arec pospremil z besedami:≈Æelel 
sem zdruæiti tako levi kot desni politiËni pol, saj menim, da se lahko s korek-
tnim sodelovanjem in voljo doseæe uresniËitev zastavljenih ciljev.«

O odzivih glede imenovanja podæupanov, ki so nekoliko razgreli 
kamniπko politiËno ozraËje, na 3. strani.

Dragi bralci, naslednja πtevilka Kamniπkega obËana izide v pe-
tek, 28. januarja. Rok za oddajo Ëlankov in fotografij je v petek, 21. 
januarja, zahvale in oglase pa lahko oddate do srede, 26. januarja, 
v uredniπtvu v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med obËino in so-
diπËem), tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, fax: 01/83 19 860, e-na-
slov: sasa.mejac@siol.net. Aktualno πtevilko Kamniπkega obËana 
lahko prebirate tudi v elektronski izdaji na www.kamnik.si ali tam 
po brskate po arhivskih πtevilkah.

Prva πtevilka Ëasopisa Kamni-
πki obËan v novem letu je pred 
vami, s sodelavci smo jo pripra-
vili zavzeto in skrbno, kot vsako, 
da vam njena vsebina popestri in 
obogati æivljenje in tako bo vsakih 
14 dni, ko bodo med vami nove 
πtevilke Ëasopisa. 

Ob tej priloænosti se vsem so-
ustvarjalcem naπega in vaπega 
Ëasopisa iskreno zahvaljujem za 
odliËno sodelovanje in ustvarjanje 
vedno novih, zanimivih vsebin. 

Vem, da boste bralci tudi to πte-
vilko z zanimanjem vzeli v roke 
in jo prebrali, saj smo jo za vas 
obarvali s pestro paleto dogod-
kov, ki so se zvrstili v prazniËnem 
decembru, praznovanji z naπimi 
jubilanti, z aktualnimi dogajanji, 
kulturnimi in πportnimi dogodki 
in zanimivima pogovoroma z mla-
dinsko pisateljico Silvo Caserman 
ter uspeπnim in obetavnim kole-
sarjem Lukom Mezgecem.

Ne spreglejte tudi koledarja 
prireditev na 5. strani, ostaja na-
mreË kaæipot vaπemu kulturnemu 
æivljenju!

urednica Saπa MejaË

Gremo na Primoæa! urah po sluæbi in drugih obveznostih z naglavnimi svetilkami od-
pravijo na vrh gledat luËke v dolini ali zvezde v viπini. Zvestih 
pohodnikov ne ustavijo niti nizke temperature, sneg in led. Na-
denejo si dereze, gamaπe in varno stopajo po ustaljeni poti. 

Drugega januarskega dne je bilo pred meænarijo na vrhu Sv. 
Primoæa skoraj pretesno za vse vztrajne pohodnike, ki so se 
veselili sreËanja. Peter UrπiË, oskrbnik tamkajπnje okrepËevalnice, 
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in Janez UrπiË iz gostiπËa pri Planinskem orlu sta pripravila æe 
tradicionalno sreËanje s podelitvijo medalj pohodnikom, ki so 
v letu 2010 vsaj stokrat obiskali Sv. Primoæ, in vsem, ki so se 
7. in 8. maja 2010 udeleæili 24-urnega tekmovanja v pohodih na 
Sv. Primoæa. Kar devet pohodnikov je vrh Sv. Primoæa osvojilo 
prav vsak dan, torej 365-krat v letu! 

VeË na 12. strani.               SA©A MEJA»

Æupan Marjan ©arec 
imenoval podæupana

December v druæbi generacij
pod vodstvom Nataπe DrËa smo starejπim 
polepπali dolge zimske popoldneve. S toplo 
besedo in polnim paketom dobrin smo vstopali 
v skromne hiπe mnogih, ki so nas vsakokrat 
sprejeli s prijaznim pogledom. Poklepetali smo, 
se nasmejali, vËasih potoËili tudi kakπno solzo, 
si na koncu iskreno segli v roko in zaæeleli 
predvsem zdravja. 

VeË na 10. strani.
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Na prvi januarski delovni dan je æupan Marjan ©arec imenoval 
podæupana. To sta mag. Julijana Bizjak Mlakar (Socialni demokrati) 
in Robert Kokotec (Slovenska demokratska stranka), ki bosta funkciji 
opravljala nepoklicno.
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Izris, izdelava po meri, brezplaËna dostavo, vnos in 
montaæa. Nudimo brezobrestni kredit do 2 let.

Akcija traja do 31.1.2011.
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23. 12. 1990 smo se volivke in 
volivci na plebiscitu odloËili, da 
æelimo æiveti v samostojni in ne-
odvisni Sloveniji. S tem smo Slo-
venke in Slovenci na plebiscitu 23. 
decembra 1990 postavili temeljni 
kamen naπe nove slovenske dræave. 
26. 12. 1990 je slovenska skupπËina 
slovesno razglasila na plebiscitu 
izraæeno veËinsko voljo Slovenk in 
Slovencev. Ta dan je bil zato raz-
glaπen za dræavni praznik; najprej 
poimenovan dan samostojnosti, 
septembra 2005 pa kot dan samo-
stojnosti in enotnosti.

V poËastitev 20. obletnice ple-
biscita za samostojno Slovenijo je 
bila 23. decembra 2010 v galeriji 
Mihe Maleπa v Kamniku sloves-
nost. Pripravilo jo je Druπtvo 
Demos na Kamniπkem pod po-
kroviteljstvom ObËine Kamnik, 
na njem pa so spregovorili po-
slanec SkupπËine RS v mandatu 
1990-1992 Joæe Berlec, predsednik 
Druπtva Demos na Kamniπkem 
Igor Podbreænik in æupan obËine 
Kamnik Marjan ©arec. Kulturni 
program z recitalom pesmi Toneta 
Kuntnerja v izvedbi Toneta Fti-
Ëarja in z nastopom Kvarteta Krt 
pa je finanËno podprl kamniπki 
obËinski odbor SDS. 

Enotnost dræavljanov je bila 
rdeËa nit vseh treh govornikov na 
prireditvi. Æupan Marjan ©arec je 
poudaril, da smo takrat znali biti 
enotni in izkoristiti trenutek, ki 
nam je bil ponujen. Danes pa nam 
primanjkuje prav sodelovanja in 
sporazumnega oblikovanja raz-
liËnih mnenj na obeh politiËnih 
straneh. Zato se je zavzel za ne-
govanje vrednot slovenske osamo-
svojitve, zaradi Ëesar je tudi tokrat 

rad sprejel Ëastno pokroviteljstvo 
nad prireditvijo. 

Joæe Berlec, nekdanji delegat 
republiπke skupπËine v letih 1990-
92, je v govoru orisal ozadja ne-
katerih odloËitev za osamosvojitev 
in dejal, da je tedanja opozicija v 
zaËetku precej nasprotovala Demo-
sovim osamosvojitvenim teænjam. 
A so razlike kmalu premagali in 
zelo sloæno nastopili na plebiscitu. 
Ugotovil je, da nam danes manjka 
takratne enotnosti, vendar pa bi 
pri reπevanju danaπnjih problemov 
morali skupaj ohranjati in negova-
ti prav optimizem. 

Igor Podbreænik, predsednik 

druπtva Demos na Kamniπkem, 
je izrazil zadovoljstvo in ponos, 
da so naπo trnovo pot v samostoj-
nost zaznamovali tudi obËani, in 
pri tem omenil dva, ki sta najbolj 
zaznamovala 20. stoletje in posta-
vila Kamnik v srediπËe dogodkov ∑ 
Rudolfa Maistra in Franceta Tom-
πiËa. Ni pa pozabil omeniti tudi 
kamniπko ærtev vojne za Slovenijo, 
Edvarda Peperka, ki je daroval 
svoje mlado æivljenje za samostoj-
no Slovenijo.

≈Æal so minila dolga leta, da smo 
Slovenci in πe posebej KamniËani 
spoznali Maistrovo veliËino in po-
men dejanj, ki jih je poloæil na oltar 

zgodovine, pri TomπiËu pa se ta pro-
ces πele zaËenja. Pokojni KamniËan 
France TomπiË je bil s svojo litostroj-
sko stavko decembra 1987 zaËetnik 
demokratiËno-osamosvojitvenega 
gibanja, ki je pred dvajsetimi leti 
pripeljalo do zgodovinskega plebis-
cita. Zato je prav, da se Kamnik zave 
veliËine svojih someπËanov in se z 
njimi ponosno predstavi svetu.« Nje-
gov predlog, da Franceta TomπiËa 
v letu, ki prihaja, ko bomo slavili 
dvajset let samostojne Slovenije, 
ObËinski svet ObËine Kamnik ime-
nuje za Ëastnega obËana, so udele-
æenci proslave podprli z aplavzom.

ANDREJ ÆALAR

Zdruæenje borcev za vrednote 
NOB in veteranske organizacije 
v obËini Kamnik so 19. decembra 
organizirale æe 55. spominsko 
slovesnost na Kostavski plani-
ni v poËastitev spomina ærtvam 
ene najteæjih bitk Kamniπkega 
bataljona in Kokrπkega odreda. 
Borba na Kostavski planini je 
bila 24. 12. 1942, ko je reorga-
niziran odred Kamniπkega bata-
ljona napadlo tri tisoË nemπkih 
vojakov. V neenakem boju se je 
pogumno in poærtvovalno proti 
sovraæniku borilo 80 borcev, 16 
kamniπkih borcev je v boju iz-
gubilo æivljenje.

Pogum, poærtvovalnost in 
vrednote slovenskega naroda je 
v svojem govoru poudaril tudi 
slavnostni govornik, kamniπki 
æupan Marjan ©arec: ≈Skozi zgo-
dovinske dogodke, kot je tudi borba 
na Kostavski planini, je razvidno, 
da smo bili Slovenci napadeni, da 
nismo napadali mi, smo pa vedno 
Ëastno in pogumno branili svojo 
domovino. Noben narod, veËji ali 
manjπi, nima pravice posegati v 
integriteto drugega naroda in ga 
zasuænjiti.«

Delegacije so k spomeniku 
poloæile vence, pevci Solidarno-
sti pa so slovesnost pospremili s 
partizanskimi pesmimi. 

≈Lepo je, veπ, mama, lepo je æi-
veti, toda, za kar sem umrl, bi hotel 
πe enkrat umreti!«

Spominska slovesnost pri spo-
meniku 192 padlim borcem v 
Zgornjem Tuhinju, med katerimi 
sta bila tudi vodja ameriπke vojne 
misije kapetan Charles Fisher ter 
dr. Peter Dræaj, ki sta 26. decem-
bra leta 1944 padla v vasi »eπnji-
ce, je potekala 27. decembra.

Kamniπki æupan Marjan ©arec 
je skupaj z gosti z ameriπke am-
basade, posebnim gostom, radio-
telegrafistom vojaπke misije ZDA 
Robertom Plannom , poslanko 
dræavnega zbora Julijano Bizjak 
Mlakar, predstavniki veteran-
skih organizacij ObËine Kamnik 
in ostalih obËin ter praporπËaki 
poloæil venec v spomin in po-
klon padlim borcem v Zgornjem 
Tuhinju.

Slovesnosti so se udeleæili vi-
soki predstavniki ameriπke voj-
ske v Sloveniji, med njimi vodja 
za obrambno sodelovanje major 

Spominski sreËanji na Kostavski planini in Prevojah

Layne Trosper, ki je v svojem 
nagovoru dejal, da je ponosen, 
da ohranjamo spomin na ljudi, ki 
so se borili za svobodo in proti 
ideologiji sovraπtva.

Da je potrebno spoπtovati 
zgodovino in ohranjati spomin 
na pogumne in borbene ljudi, je 
v svojem govoru poudaril 90-let-
ni Robert Plann, takratni radiote-
legrafist vojaπke misije ZDA.

Æupan Marjan ©arec je izpo-
stavil takratno sodelovanje med 
partizani in ameriπko vojsko ter 
njihovo borbenost, voljo in po-
gum za svobodo opisal z verzi 
slovenskega pesnika in narodnega 
heroja Karla Destovnika Kajuha: 
≈Lepo je, veπ, mama, lepo je æiveti, 
toda, za kar sem umrl, bi hotel πe 
enkrat umreti!«

Po konËani slovesnosti so se 
zbrani odpravili πe do spomenika 
padlemu kapetanu Fisherju in 
njegovim soborcem v »eπnjicah, 
kjer so prisluhnili izpovedim πe 
æiveËega Fisherjevega soborca 
Roberta Planna.

STANE SIM©I»

VeËdnevno izjemno moËno deæevje je v septembru lanskega leta pov-
zroËalo velike teæave tudi na obmoËju celotne obËine Kamnik, zlasti 
na obmoËju vodotokov in hudournikov. MoËno deæevje in meteorne 
vode so povzroËile poπkodbe na cestah, mostovih, vodotokih, zaradi 
razmoËenosti terena pa so se sproæili πtevilni zemeljski plazovi in usadi. 
ObËina Kamnik je takoj po zakljuËku dela komisij za ocenjevanje πkode 
in geoloπkih preiskavah, priËela z nujnimi sanacijami cest, plazov, mostov 
in vodovodov. 

Za prve izvedene sanacijske ukrepe v letu 2010 je ObËina Kamnik 
namenila pribliæno 430.000 evrov. Sanacijski in geotehniËini ukrepi so 
zajemali izgradnjo podpornih zidov, πkarp, izdelavo meteornih jaπkov, 
drenaæ in meteorne kanalizacije, sanacije cest in vodovodov. Dela so 
se intenzivno priËela izvajati v zaËetku oktobra, zakljuËena pa so bila 
v decembru. Izvajalca, podjetji PUH d.d. in KPK d.d., sta kljub izredno 
slabim vremenskim razmeram pridno delala in uspela zakljuËiti sanacijo. 
Poleg cest in vodovodov je zakljuËena tudi sanacija vseh πestih plazov 
in sicer Velika Laπna 15, Stolnik 12, Stolnik 14, Stara Sela — Kostanj, Hrib 
8a in Soteska 50a. 

Uspeπno zakljuËene  
prve sanacije plazov

ObËina Kamnik je kljub hudi konkurenci uspela na razpisu programa 
dynALP climate pridobiti sredstva za dva projekta (Povabilo v gozd in 
Ekoembalaæa), poleg tega pa je partner v prav tako uspeπno prido-
bljenem projektu ≈Mladi v akciji«, katerega nosilec je dræava Liech-
tenstein.

≈Povabilo v gozd« za boljπi odnos  
med Ëlovekom in naravo

Pri projektu ≈Povabilo v gozd« so se povezale obËine Bovec, Bohinj, 
Kranjska Gora in Kamnik ter organizacije in posamezniki, ki se ukvarjajo 
z gozdno pedagogiko v Sloveniji. ObËina Kamnik je nosilna obËina in je 
prijavila projekt, katerega namen je uËenje razvijanja osebnega odnosa 
do narave, spoznavanje posledic neurij, ugotavljanje njihovih vzrokov in 
dojemanje sprememb. Projekt je zasnovan v obliki delavnic v gozdovih 
v bliæini vrtcev in πol. 

Eden od glavnih ciljev projekta je zaËetek oblikovanja mreæe gozdne 
pedagogike v Sloveniji. V slovenskih vrtcih in πolah se gozdna pedagogika 
za enkrat πe ni uveljavila, razliËni posamezniki delujejo nepovezano in 
samoiniciativno. S povezovanjem πtirih obËin æeli obËina Kamnik spo-
znati tudi razliËna okolja in izmenjati izkuπnje ter projektu dati veËjo 
prepoznavnost. 

Poleg izobraæevalne vrednosti je projekt tudi promocijske narave. Z 
organizacijo dogodkov v πolah in vrtcih, na javnih prostorih v obËinah, z 
objavo v medijih, izdelavo zloæenke, plakatov, izdelavo kratkega filma in 
predstavitvijo projekta na 6. kongresu Evropske mreæe gozdne pedagogi-
ke, æelimo spodbuditi vse prebivalce naπih obËin in tudi πirπe k razmiπljanju 
o negativnih posledicah naπega naËina æivljenja in Ëlovekovih posegov v 
okolje ter k ukrepanju za izboljπanje nastalih razmer.

Projekt je usmerjen k izboljπanju odnosa med Ëlovekom in naravo, 
krepitvi obËutka povezanosti z naravo in razvijanju spoπtovanja do na-
rave.

Vrednost projekta je 40.000 evrov, od tega dynALP climate prispeva 50 
odstotkov, torej 20.000 evrov, deleæ obËine Kamnik je 10.000 evrov.

Enotna ekoembalaæa za ponudnike podeæelja
Projekt ≈Ekoembalaæa« je del πirπega projekta lokalne samooskrbe 

imenovanega ≈Naravnost z deæele«. Izvaja ga zadruga Jarina æe od 
leta 2007 skupaj s Centrom za razvoj Litija ter s partnerskimi obËinami, 
med njimi tudi obËino Kamnik. Gre za mreæo, ki povezuje ponudnike 
podeæelja Srca Slovenije - pridelovalce zelenjave, sadjarje, Ëebelarje in 
vrtnarje. Danes zdruæuje 53 ponudnikov. VkljuËenih je 22 javnih inπti-
tucij znotraj obmoËja (πole, vrtci), veËja veriga restavracij v Sloveniji ter 
gostinski lokal. V letoπnjem letu je bilo razdeljeno okoli 66 ton lokalno 
pridelane hrane.

S projektom ≈Ekoembalaæe« æeli obËina Kamnik uresniËiti idejo o skup-
ni, enotni embalaæi za ponudnike iz regije. Projekt bo pilotno izveden na 
obmoËju obËine Kamnik, rezultati pa bodo preneseni na celotno regijo. 
Razvila se bo ekoloπka embalaæa, ki bo usmerjala potroπnike k veËji okolj-
ski ozaveπËenosti ter zmanjπevanju ogljiËnega odtisa.

Vrednost projekta je 10.000 evrov, dynALP climate prispeva 50 odstot-
kov, torej 5.000 evrov, deleæ obËine Kamnik je 5.000 evrov.

Mladi v akciji za prilagajanje  
klimatskim spremembam

Tretji projekt z naslovom ≈Mladi v akciji« pa je namenjen izmenjavi 
izkuπenj mladih v alpskih dræavah. Iz Slovenije poleg obËine Kamnik v 
projektu sodeluje tudi obËina Bovec. Aktivnosti so vsebinsko usmerjene 
k prilagajanju in prepreËevanju klimatskih sprememb. Kamniπka in bo-
vπka obËina bosta prihodnjo pomlad gostili mlade iz 8 πvicarskih obËin 
v bliæini Luzerna. KamniËani in BovËani bodo obisk jeseni vrnili v ©vici, 
kjer se bodo seznanili z okoljevarstvenimi ukrepi predvsem na podroËju 
turizma. Vrednost projekta je 40.000 evrov, dynALP climate prispeva 50 
odstotkov, deleæ obËine Kamnik je 2.500 evrov.

ObËina Kamnik uspeπna pri 
pridobivanju sredstev v okviru 
programa dynALP climate

                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 15.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 
17. ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. Tisk Set d.d.,
13. 1. 2011.

Spominske slovesnosti na Prevojah nad Tuhinjem se udeleæuje tudi 
partizanska Ëeta.

Slovesnosti so se poleg æupana Marjana ©arca in predsednika Druπtva Demos na Kamniπkem Igorja 
Podbreænika udeleæili tudi poslanka DZ mag. Julijana Bizjak Mlakar, naËelnik UE Kamnik in nekdanji 
predsednik Izvrπnega sveta ObËine Kamnik Miha Novak, Ëastna obËana dr. Mirko Juterπek in Joæe 
Berlec, akterji osamosvojitvenih dogodkov na Kamniπkem ter nekdanji in sedanji obËinski svetniki in 
svetnice. 

Udeleæba na spominski slovesnosti na Kostavski planini je bila kljub obilici novo zapadlega tudi letos πtevilna. 
Tradicija se torej ohranja.

Ob urejanju ceste Kamnik-Podgorje se je ObËina Kamnik zavezala, 
da bo po konËanih delih uredila cesto skozi vas Podgorje, kjer je 
potekal zaËasni obvoz. Ta je namreË povzroËil uniËenje bankin in 
nekaterih zelenic. Dela na lokalni cesti so bila zakljuËena konec no-
vembra, vendar je vse nekoliko prehitela zima s prvim snegom, zato 
se je sanacija ceste skozi vas prestavila v mesec december, ko je sneg 
skopnel in vzdræevalcem omogoËil nujno ureditev popolnoma po-
πkodovanih bankin. Kot so sporoËili z ObËine Kamnik, se zavedajo, da 
je le-to zaËasna sanacija, zato bo potrebno v spomladanskih mesecih 
ponovno zavihati rokave in poleg poπkodovanih bankin urediti πe 
zelo poπkodovane zelenice. 

ZaËasno sanirana cesta  
skozi Podgorje

KamniËani smo praznik slovesno obeleæili 
Praznik samostojnosti in enotnosti
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Kje smo silvestrovali?
PrazniËno decembrsko razpoloæenje je, kot vselej, vrhunec doseglo na 

silvestrsko noË. Mnogi so jo preæiveli doma v krogu najbliæjih, æivahno pa 
je bilo tudi na organiziranih silvestrovanjih na prostem. Veliko KamniËank 
in KamniËanov, pa tudi okoliËanov, je novo leto priËakovalo na æe tradi-
cionalnem silvestrovanju na Glavnem trgu, kjer so plesali in se veselili ob 
glasbi kamniπkega narodno-zabavnega ansambla Viharnik. 

Ob polnoËi je zbrane pozdravil æupan obËine Kamnik Marjan ©arec in 
jim ob kozarcu penine zaæelel sreËno, zdravo, zadovoljno in optimistiËno 
leto 2011.

V Kamniku in okolici je bilo na izbiro kar nekaj organiziranih silvestro-
vanj po razliËnih koncih obËine, naj omenimo med veËjimi gostitelji ho-
tel Malograjski dvor s slavnostno silvestrsko veËerjo izpod rok kuharskih 
mojstrov ob æivi glasbi, dom na Kisovcu, kjer so se obiskovalci prav tako 
zabavali ob æivi glasbi, v Termah Snovik so silvestrovali brez sveËane 
obleke ∑ na bazenski zabavi v kopalkah s sveËano silvestrsko veËerjo na 
bazenu, savno in zabavno animacijo. 

Novemu letu smo tako nazdravili doma, na prostem, v restavracijah in 
gostiπËih, planinskih koËah, na katerem od hribËkov, na svoj raËun pa so 
priπli tudi tisti, ki so si zaæeleli nekoliko drugaËnega silvestrovanja.

V drugi toËki so potrdili Predlogu skle-
pa o financiranju politiËnih strank v obËini 
Kamnik. V letu 2010 je bilo iz proraËunske 
postavke za financiranje politiËnih strank 
porabljeno 0,6 odstotka primerne porabe, kar 
znaπa 83.270 evrov, za leto 2011 pa je pred-
videnih pribliæno 85.000 evrov. 

Viπina sredstev, namenjenih za financiranje 
politiËnih strank, se doloËi v proraËunu ob-
Ëine za posamezno proraËunsko leto. Sredstva 
se politiËnim strankam nakazujejo meseËno 
na njihov transakcijski raËun. Skupna vsota 
ostaja na pribliæno enaki ravni, vendar pa se 
bo glede na doseæen rezultat na oktobrskih 
lokalnih volitvah spremenila viπina sredstev, 
do katerih je upraviËena posamezna stranka. 
Po novem bo do sredstev s tega naslova upra-
viËena tudi LTS ∑ Za Kamnik, ki se je pred 
jesenskimi volitvami iz lokalne liste registrirala 
v politiËno stranko.  SA©A MEJA»

V prazniËnem decembru je imel tudi æupan Marjan ©arec veliko 
dela in prav lahko bi se pridruæil kateremu od dobrih moæ, ki 
nas razveseljujejo v tem prazniËnem mesecu. Tako je z voπËili in 
lepimi æeljami med drugimi obiskal varovance druπtva Soæitje, ki 
so se iskrivo razveselili njegovega obiska ob pesmi in plesu. Pri-
jetno je bilo tudi sreËanje v Domu starejπih obËanov v Kamniku z 
osebjem, varovanci in njihovimi svojci, prav tako v vrtcu Zarja na 
Perovem, kjer so ga s pesmimi priËakali nasmejani otroπki obrazi, 
in πe v nekaterih drugih vrtcih in osnovnih πolah, ki jih je æupan 
uspel obiskati v predprazniËnem Ëasu. 

23. decembra je æupan na tradicionalnem prednovoletnem sprejemu 
v Domu kulture Kamnik pozdravil predstavnike obËinskega sveta, 
direktorje in ravnatelje javnih zavodov v obËini, Ëastne obËane Kam-
nika, nekdanje vodstvene delavce obËine in ostale povabljene.

≈Gospodarsko stanje v dræavi je teæko, a moramo kljub temu osta-
ti optimisti in delovati v duhu zaupanja, saj bomo le tako moËnejπi 
in uspeπnejπi«, je v svojem govoru poudaril æupan Marjan ©arec 
in dodal, da je ponosen, da je lahko æupan tako velike obËine. V 
nadaljevanju je zbranim zaæelel vesele boæiËne praznike in sreËno, 
zdravo ter zadovoljno leto 2011.

Sprejem se je nadaljeval z uprizoritvijo dela predstave Bimbo 
Teatra z naslovom ©tefka in Poldka v izvedbi Alenke MariniË in 
Urπke Mlakar ter pogostitvijo z druæenjem.

Æupan kosil z brezdomci
Kamniπki æupan Marjan ©arec je pred koncem leta, 28. decembra, 

na kosilo povabil kamniπke brezdomce. Ob toplem kosilu so mu pred-
stavili svoj poloæaj, æupan pa jim je obljubil pomoË tudi v prihodnjem 
letu in jih razveselil z darilnimi vreËkami z zimskimi oblaËili in æivili. 
Poleg æupana sta brezdomce pozdravili tudi vodja oddelka za druæbene 
dejavnosti Lilijana Juhart Mastikosa in Katja Vegel, svetovalka za so-
cialno-varstvene in druge zadeve. 

ObËina Kamnik se s problematiko brezdomcev ukvarja od leta 2000, 
ko je samski dom v Mekinjah sprejel prvega brezdomca. ObËina danes 
plaËuje celotne stroπke bivanja za tri brezdomce v samskem oziroma 
delavskem domu, z decembrom tudi brezdomcu v prenoËiπËu Kamrica 
na Trgu svobode v Kamniku. S pomoËjo strokovnega vodenja socialne 
delavke v sprejemljivem Ëasu reπijo eksistenËni del svojih teæav, saj se 
teæko vkljuËujejo v druæbeno okolje in se v svetu pravil in zakonodaje 
ne znajdejo. Z vsakim izmed njih socialne delavke naredijo naËrt za reπi-
tev njihovega statusa, ki ga vodeno, od koraka do koraka, izpolnjujejo. 
Tudi sicer so postelje v samskem domu razliËno zasedene. V poletnih 
mesecih manj, saj brezdomci prenoËujejo kar na prostem, v zimskih 
pa jih je celo premalo. ©tevilo brezdomcev naraπËa in ni priËakovati 
zmanjπanja. V letu 2010 je ObËina Kamnik za brezdomce namenila 
slabih 7.000 evrov.

Imenovana delovna telesa obËinskega sveta
23. decembra so se na drugi redni seji Ob-

Ëinskega sveta sestali svetnice in svetniki. Na 
predlog Komisije za mandatna vpraπanja, vo-
litve in imenovanja so obravnavali in sprejeli 
predloge sklepov o imenovanju delovnih teles 
obËinskega sveta, Nadzornega odbora ter dveh 
delovnih teles obËine: Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu in Sveta za varstvo 
uporabnikov javnih dobrin v obËini Kamnik. O 
sestavi delovnih teles smo pisali v zadnji lansko-
letni πtevilki Kamniπkega obËana.

LuË miru iz Betlehema æupanu ter svetnicamin svetnikom
Po decembrski seji so æupana, svetnice in svetnike ter obËinsko upravo v avli pred sejno dvorano 
obiskali kamniπki skavti, ki so s poslanico miru in sporoËilom ≈Zate imam LuË« æupanu in svet-
nikom predali betlehemsko LuË miru in jim zaæeleli uspeπno delo. Æupan Marjan ©arec se jim je 
zahvalil za obisk in jim zaæelel vse dobro pri njihovem poslanstvu prinaπanja luËi, miru in veselja 
v domove po naπi obËini.

Decembrska sreËanja in sprejemi æupana
Na sreËanju z novinarji ni πlo brez resnih tem

Teden dni pozneje, 30. decembra, pa je æupan v prostore ObËine 
povabil novinarje, ki spremljamo delo in æivljenje v naπi obËini.  
V sproπËenem pogovoru je poudaril pomembnost sodelovanja ob-
Ëine s sedmo silo in vsem zaæelel plodno in strokovno sodelovanje. 
≈Zavedam se, da je novinarsko delo teæko, a resnica mora biti in 
ostati vodilo novinarskega dela«, je v svojem govoru izpostavil æu-
pan Marjan ©arec in dodal: ≈Pred nami je teæaven mandat, realnost ni 
roænata, ne finanËno ne gospodarsko, a menim, da je politiËna situacija 
v obËini Kamnik uravnoteæena, da so imenovani ljudje, ki bodo delovali 
v korist zadanih ciljev, za Kamnik in predvsem za obËane.«

O imenovanju podæupanov, oblikovanju koalicije in kadrovskih 
spremembah pa je bil zelo skrivnosten in nas z nasmeπkom na obra-
zu potolaæil, Ëeπ, naj ob koncu leta in pred prihodom novega ostane 
skrivnostno vzduπje, polno priËakovanj, da pa bomo æe v prvih dneh 
novega leta z vsem seznanjeni. Novica o imenovanju podæupanov 
pa je nato odmevala æe na prvi delovni dan novega leta.

Kljub temu, da je πlo za bolj sproπËeno sreËanje, pa smo se 
novinarji dotaknili tudi nekaterih resnih in pereËih tem, kot so 
proraËun, sodelovanje obËine Kamnik z ostalimi obËinami in ka-
drovske spremembe. V uradu æupana so zaposlili novo piarovko 
Janjo Zorman Macuro in πoferja, ki bo skrbel tudi za vozni park 
obËine, ki obsega pet vozil, opravljal pa bo tudi hiπniπka in ku-
rirska dela. 

Æupan ©arec je napovedal je, da z novim letom v njegov kabinet kot 
koordinator razliËnih obËinskih resorjev prihaja mag. Ivan Kenda, 
ki ga je imenoval na mesto podsekretarja za pospeπevanje gospodar-
skega razvoja v uradu æupana.

Mag. Ivan Kenda prihaja z ObËine Komenda, kjer je opravljal 
delo podsekretarja za investicije, pred tem pa je bil direktor pod-
jetja Grasto d.o.o. iz Domæal, tako, da se lahko pohvali tudi z iz-
kuπnjami s podroËja gospodarstva. Ivan Kenda ni novinec na ObËini 
Kamnik, saj je pet let delal v oddelku za gospodarske javne sluæbe 
in to sodelovanje ocenjuje kot uspeπno, saj so v tistem obdobju 
izpeljali kar nekaj veËjih projektov, med katerimi so πtiripasovnica, 
ureditev æelezniπkih prehodov, sanacija plazov, parkomati, pro-
metna πtudija. ≈Mislim, da so me na podlagi uspeπnega sodelovanja 
v preteklosti tudi povabili v urad æupana«, nam je ob nastopu dela 
na ObËini Kamnik v prvih dneh povedal mag. Ivan Kenda, ki pri 
svojem delu vidi veliko moænosti in izzivov.

SA©A MEJA»

Marjan ©arec, æupan obËine Kamnik, je 3. januarja za podæupana 
imenoval mag. Julijano Bizjak Mlakar iz SD in Roberta Kokotca iz SDS, 
ki bosta svoji funkciji opravljala nepoklicno.

Æupanova odloËitev, ki jo je pospremil z besedami: ≈Æelel sem zdruæiti 
tako levi kot desni politiËni pol, saj menim, da se lahko s korektnim 
sodelovanjem in voljo doseæe uresniËitev zastavljenih ciljev«, je prese-
netila mnoge, πe posebej listo LTS — Za Kamnik kot podpornico njegove 
kandidature in zmagovalko jesenskih volitev ter NSi, ki je dosegla drugi 
volilni rezultat. 

Z imenovanjem podæupanov je æupan odprl pot dokaj nenavadni 
in nepriËakovani koaliciji, seveda vkolikor se bo izoblikovala, saj je 
æupanova javno izraæena æelja projektno sodelovanje vseh. A so v NSi 
in LDS svoj poloæaj v opoziciji æe napovedali, medtem ko πe ni jasna 
vloga najveËje stranke v obËinskem svetu LTS ∑ Za Kamnik.

Za aktualne komentarje o imenovanjih podæupanov in o morebitnem 
vplivu na delo obËinskega sveta smo vËeraj povpraπali æupana in moË- 
nejπe stranke oziroma svetniπke skupine v obËinskem svetu.

O svoji odloËitvi je æupan Marjan ©arec za Kamniπki obËan povedal:
≈Pred kratkim smo vstopili v novo leto in novo desetletje in zdelo se mi 
je prav, da zaËnemo na ObËini delati s polno paro. V ta sklop sodi tudi 
imenovanje nepoklicnih podæupanov, ki sem ju, tako kot veleva zakon, 
izbral med 29 svetniki in ju imenoval na prvi delovni dan novega leta. 
Uravnoteæil sem oba politiËna pola medtem, ko sam in LTS-Za Kamnik 
predstavljava sredino, kar je logiËno, ker sam nisem Ëlan nobene poli-
tiËne stranke na dræavni ravni. Ne gre za formalno koalicijo, ampak so 
vrata odprta vsakemu konstruktivnemu predlogu, ki je dober za obËino 
Kamnik. Nekateri so se sami razglasili za opozicijo (Nova Slovenija), to 
odloËitev spoπtujem in je nimam kaj komentirati. Veliko je govoric in 
natolcevanj v javnosti glede razliËnih stvari, a obËinska uprava z menoj 
na Ëelu se s tem nima Ëasa ukvarjati, saj je dela preveË, da bi zapravljali 
Ëas z nepomembnimi polpolitiËnimi stvarmi. Pregovor pravi, da nikoli 
ne bodi uæaljen v lastno πkodo. Volitve so æe zdavnaj minile. Zdaj je Ëas 
za enotnost in dejanja, ki smo jih vsi obljubljali. Vsem, ki so volili zame 
in tistim, ki niso sporoËam, da mi ni æal, da sem se lotil æupanovanja in 
delam v dobro vseh obËank in obËanov obËine Kamnik.«

Iz svetniπke skupine LTS-Za Kamnik smo prejeli le skop komentar: 
≈LTS-Za Kamnik bo v obËinskem svetu zagovarjala svoj predvolilni pro-
gram. Za imenovanja podæupanov smo izvedeli iz medijev in æupanove 
odloËitve ne komentiramo.« 

V svetniπki skupini NSi so bolj zgovorni: ≈Æupan si izbira podæupa-
ne izmed obËinskih svetnikov po lastni presoji, ne na podlagi volilnih 
rezultatov. Izbira podæupanov je bila pragmatiËna in predvsem v luËi 
prihodnjih lokalnih volitev. »e æeli biti æupan Ëez πtiri leta ponovno 
izvoljen, zanj ni dobro, Ëe ima ob sebi premoËnega partnerja. To je 
najverjetneje tudi glavni razlog, da sta najveËji kamniπki stranki LTS in 
NSi ostali brez podæupana.

V svetniπki skupini NSi smo vedno delovali konstruktivno. Tudi v pre-
teklih letih, ko smo bili v opoziciji, smo vse dobre projekte podpirali, 
medtem ko smo na vse slabe in πkodljive projekte opozarjali in jih po-
skuπali prepreËiti. Tako nameravamo delovati tudi v tem mandatu.«

Iz svetniπke skupine SDS so nam sporoËili: ≈Imenovanje podæupana 
je suverena pravica v pristojnosti æupana. V svetniπki skupini Sloven-
ske demokratske stranke smo bili prijetno preseneËeni in obenem tudi 
veseli, da je bila ta funkcija podeljena tudi naπemu Ëlanu g. Robertu 
Kokotcu. PrepriËani smo, da bo vestno in odgovorno opravljal naloge, 
ki mu jih bo zadal æupan.

Glede na obljube vseh politiËnih subjektov o kooperativnosti v pred-
volilnem Ëasu ne priËakujemo zapletov pri delovanju obËinskega sveta.  
Podelitev mandata naπemu Ëlanu je bila brezpogojna, zato ne vidimo 
smisla v kakrπnem koli formalnem povezovanju«.

Svetniπka skupina SD meni, da je æupan obËine Kamnik sestavil spo-
sobno in konstruktivno ekipo, ki bo zmoæna delovati povezovalno z 
vsemi obËinskimi svetniki in obËinsko upravo za uresniËitev skupnih 
ciljev v korist obËanov in obËank obËine Kamnik. Za to so porok tudi 
dosedanji doseæki, izobrazba in æivljenjske izkuπnje æupana in obeh 
podæupanov. Mag. Julijana Bizjak Mlakar, podæupanja, pa je doda-
la: ≈Novo obËinsko vodstvo bo imelo odprta vrata za vsakogar, ki bo 
pripravljen delovati konstruktivno in v javnem interesu. Pred nami so 
pomembne in zahtevne naloge, zato se mi zdi πe posebej modra æupa-
nova odloËitev, po kateri je k sodelovanju povabljen tudi vsak obËinski 
svetnik. Ker zmorejo mnoge druge obËine brez koalicije, brez opozicije 
in brez politiËnih prepirov, sem prepriËana, da to zmore tudi veËina 
svetnikov naπe obËine.« 

V svetniπki skupini LDS menijo, da je imenovanje podæupanov v pri-
stojnosti æupana in je njegova prosta odloËitev. ObiËajno pa podæupani 
prihajajo iz strank, ki tvorijo bodoËo koalicijo in prevzamejo veËji del 
odgovornosti za sprejemanje proraËuna, njegovo izvajanje ter druge 
projekte. ≈Kar se LDS tiËe smo pripravljeni podpirati projekte, za ka-
tere menimo, tudi v skladu z naπim volilnim programom, da so nujni 
in pomembni za obËino Kamnik. To so, med drugim: dve mestni πoli, 
nadaljevanje poveËanja mest v predπolski vzgoji, nadaljnja obnova kul-
turnih in krajevnih domov, zunanjih πportnih in rekreacijskih povrπin 
ter varnih πolskih poti.«

V svetniπki skupini Desus æupanovo odloËitev podpirajo, saj so pre-
priËani, da se je æupan odloËil po svoji lastni presoji. ≈Glede na æupa-
nove predvolilne zamisli, ki smo jih v Desus tudi podprli, ima namen 
voditi obËino konstruktivno s celotnim obËinskim svetom. Kako se bo 
to izkazalo v praksi, pa bo pokazal Ëas«. 

Ali bo nepolitiËno projektno sodelovanje brez koalicije in opozicije v 
prid razvoja naπe obËine tudi dejansko zaæivelo, se bo pokazalo kmalu, 
morda æe na prihodnji seji obËinskega sveta, ko bodo svetniki pretre-
sali osnutek proraËuna za letoπnje leto. Zaæelimo jim veliko modrosti, 
zrelosti in treznega premisleka!

Urednica SA©A MEJA»

Æupan imenoval podæupana

OBVESTILO
Æupan Marjan ©arec je za obËane in obËanke Kamnika na 

voljo vsak prvi Ëetrtek v mesecu med 14. in 17. uro v sejni 
sobi v pritliËju ObËine Kamnik.
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Kulturno-druæabno sreËanje 
krajanov Mekinj je bilo tako 
prijetno, da si podobnih 
veËerov πe æelimo

V mirnih dneh decembra, ko so naravo pokrili puhasti kosmi sneæink 
in smo na adventnem venËku priægali Ëetrto sveËko, smo se v soboto, 
18. decembra, zbrali v Druπtvenem domu v Mekinjah na prijetnem veËe-
ru, ki so ga za krajane Mekinj pripravili poærtvovalni sodelavci Krajevne 
skupnosti (KS) in ©portno kulturnega druπtva (©KD). Res smo imeli kaj 
videti in sliπati in ni bilo πkoda poti v mrzlem veËeru, saj nas je vzduπje v 
dvorani ogrelo.

Prijetno igrico ZajËek v trgovini nam je zaigrala dramska skupina ©KD 
v reæiji Andreje Humar- Gruden, ki nas je pouËila, da le ni vse tako dobro 
za vse kot kaæejo prvi vtisi in da mama tudi kaj ve.

V Mekinjah deluje kar nekaj zborov in delujejo kot uglaπen orkester 
tudi brez spremljave orgel, Ëesar smo sicer vajeni v cerkvi. Tako nam 
je odrasli cerkveni pevski zbor zapel pesmi: Zvon se za zvonom oglaπa, 
Tiha zemlja in Veseli Ëas prihaja k nam pod umetniπko roko Marjetke 
»imæar.

Mladinski zbor, ki ga v veËini sestavljajo prikupne mekinjske mladenke, 
se je pod skrbno roko Aleπa Seduπaka predstavil s pesmijo AngelËek varuh 
moj, sledila je Kaj se vam zdi, pastirËki vi in svetovna uspeπnica White 
Christmas - tu se je πe posebej izrazilo izredno dobro znanje angleπËine 
sedanje mladine, saj je bila izgovarjava zlogov in celotna izvedba enako 
dobra, kot bi bilo besedilo v slovenπËini.

Za popestritev veËera se je v dveh plesnih toËkah predstavila plesna 
para skupine Vija vaja iz Ljubljane.

Prijeten veËer se je nadaljeval ob zvokih ansambla ≈GrËe«, ki je poskrbel 
za lepe plesne viæe, da smo krajani ob dobrotah mekinjskih gospodinj in 
gostoljubju ©KD in KS Mekinje nadaljevali druæenje. Podobnih veËerov si 
πe æelimo, saj nas to povezuje tako v dobrem in slabem, pa tudi znanstvo 
s sosedom v danaπnjih Ëasih ni niË narobe.

JO©KO ROM©AK

VE»ER SLOVENSKIH 
LJUDSKIH PESMI

Slovenske ljudske pesmi so pomemben del naπe kulture in so imele 
nekoË pomembno vlogo v vsakdanjem æivljenju: pelo se je za razvedrilo, 
ob posebnih priloænostih ali kot sestavni del razliËnih πeg. Zakladnica 
teh lepih slovenskih pesmi je obilna, zato dvema zdruæenima kamni-
πkima zboroma MePZ Cantemus in MePZ Odmev ni bilo teæko izbrati 
nekaj najlepπih, s katerimi smo kamniπkim ljubiteljem zborovske glasbe 
nostalgiËno obarvali sobotni zimski veËer, 11. decembra.

Tako smo pevke in pevci obeh zborov na predveËer 19. mednarodne-
ga dneva zborovskega petja s prepevanjem ljudskih pesmi v priredbah 
razliËnih slovenskih skladateljev popeljali posluπalce po mnogih krajih 
naπe domovine: po Primorski, Beli krajini, Bledu, Prekmurju, ©tajerski, 
pa tudi Istri, Koroπki in BeneËiji, kjer æivi veliko zamejskih Slovencev in 
od koder prav tako lahko Ërpamo velik del slovenske kulturne dediπËi-
ne. Prvi del koncerta so pevci sledili taktirki Odmevove zborovodkinje 
Anice Smrtnik, drugega pa je dirigirala zborovodkinja Cantemusa An-
dreja Martinjak. 

Za bolj pristno narodno in ≈domaËe« vzduπje je poskrbela tudi scena, 
sestavljena iz razliËnih starin in predmetov iz naπe preteklosti, ki smo 
jih poiskali in prinesli kar pevci sami: harmonika, narodna noπa, zibelka, 
leseni koπi, velika sita in lesena orodja, ki so jih v preteklosti uporabljali 
pri raznih kmeËkih opravilih.

S svojo prisotnostjo in uvodnim nagovorom nas je poËastil novi kam-
niπki æupan Marjan ©arec; napovedala pa nas je direktorica Agencije 
za turizem in podjetniπtvo Kamnik dr. Andreja Eræen, iz besed katere 
smo lahko razbrali, da je tudi sama velika ljubiteljica slovenske kulturne 
dediπËine in zborovske glasbe. 

Vse lepe stvari so tri in tako smo tudi pevci in pevke Cantemusa in 
Odmeva leto 2010 zakljuËili s tretjim uspeπnim skupnim sodelovanjem 
v tem letu: na kamniπkih srednjeveπkih dnevih smo pod taktirko Anto-
na Ludwiga Pfella skupaj s pevci iz Andecha izvedli Orffovo Carmino 
Burano. Oktobra smo Cantemusovci in Odmevovci obisk vrnili gostom 
iz Andecha in jim predstavili izbrane slovenske viæe v priredbi razliËnih 
slovenskih skladateljev. Tokrat smo si zaæeleli, da pesmi naπih pradedov 
zazvenijo tudi v domaËem Kamniku.

Ob koncu leta 2010 se pevke in pevci kamniπkega Cantemusa in Od-
meva s hvaleænostjo oziramo po spominih skupnih doæivetij in si tudi v 
bodoËe æelimo podobnih sodelovanj. Zagotovo pa se ponovno snidemo 
kmalu, saj bomo oboji 8. februarja, na slovenski kulturni praznik - to-
krat vsak zase - sodelovali na 32. obmoËni reviji pevskih zborov obËin 
Kamnik in Komenda.

SLAVI PODBEL©EK

V tem turobnem zimskem Ëasu, 
ko je dneva bolj malo, ko smo 
vedno bolj depresivni, si æelimo 
dobre novice, upanja, ki nam bo 
pomagalo premagati, preseËi to za-
morjenost, ki je v nas. Zato Ëlove-
πtvo æe tisoËletja v Ëasu zimskega 
solsticija prireja obrede, katerih 
namen je spodbuditi preobrat v 
naravi in v ljudeh, da bodo la-
æje preæiveli ta turobni Ëas. Tudi 
kristjani so prevzeli obredje v tem 
Ëasu. Le kaj lahko bolje simbolizira 
to upanje kot dejstvo, da je bil 
rojen Boæji sin? In kako lahko to 
najbolje in najlepπe izrazimo? S 
pesmijo! 

MePZ Cantemus nam je tokrat s 
svojo zborovodkinjo in umetniπko 
vodjo Andrejo Martinjak ob sode-
lovanju organista Marka PetruπiËa 
in solista, tenorista Metoda PalËiËa 

V naπem mestu stoji πola. Stara 
stavba, ki na zunaj ni prav lepa in 
ne kaæe prijaznega obraza. Na cesto 
sicer zadovoljno gledajo nova okna, 
skozi tista, ki so veËini ljudem skri-
ta, pa se tihotapi veter in loputa z 
okenskimi krili, ki jih nihËe veË ne 
more Ëisto dobro zapreti. »e jo 
gledaπ od daleË, se zdi od vseh po-
zabljena. Vanjo ne prihajajo visoki 
obiski in slavni ljudje, da bi se z njo 
bahali pred svetom. Ta πola paË ni 
take vrste, da bi se z njenim vide-
zom lahko postavljali pred drugimi, 
pomembnimi ljudmi.

Letos vas nismo povabili vanjo, 
da bi uæivali v novoletnem kon-
certu. To smo storili lansko leto in 
ugotovili, da je naπa telovadnica res 
premajhna za vse, ki bi radi sliπali 
in si ogledali nastopajoËe, zato smo 
vas letos povabili v Kulturni dom 
Kamnik, ki je po videzu podoben 
naπi πoli. Stara stavba, na zunaj ne 
prav prijazna, v njej pa so ljudje, ki 
imajo radi kulturo in veliko dogaja-
nja in bi radi razæiveli naπe mesto. 
Lepo in gostoljubno so nas sprejeli, 
zato smo letos skoraj vsi laæje dihali 
med NOVOLETNIM KONCERTOM. 
Za prijazno sodelovanje se jim iskre-
no zahvaljujemo.

NastopajoËi so konËno imeli do-
volj prostora na odru, za obisko-

Vabilo k sodelovanju

Ob obËinskem prazniku leta 2012 bo izπla nova knjiga Kamniπkega 
zbornika. V njem objavljamo prispevke, vezane na kamniπko obËino, na 
njeno sedanjost in zgodovino, na ljudi in naravne znaËilnosti. 

Prispevke bo treba oddati do 15. decembra 2011. Vabimo vse, ki 
bi æeleli sodelovati, da se do konca januarja prijavijo glavni uredni-
ci Marjeti Humar na naslov: Æale 4 a, 1240 Kamnik, ali na telefon:  
831 77 39, 031 564 705, ali na elektronski naslov: marjeta.humar@ 
guest.arnes.si. 

Uredniπki odbor

Dobrodelna prazniËna 
stojnica Lions in Leo 
kluba Kamnik

MePZ Cantemus: Boæji nam je rojen sin ...
Meπani pevski zbor Cantemus Kamnik je svojo bogato sezono nastopov 

nadaljeval na boæiË, 25. decembra, ko je v FranËiπkanski cerkvi v Kamniku 
izvedel svoj æe tradicionalni BoæiËni koncert, ki so ga poimenovali Boæji 
nam je rojen sin ...

pripravil izbor, ki je bil razdeljen 
na dva dela. V prvem delu smo 
posluπali dela avtorjev, ki so viπek 
delovanja doæiveli v predprejπnjem 
stoletju. Tako smo sliπali v Idriji 
rojenega zborovodjo, skladatelja 
in uËitelja Leopolda Belarja Glej 
zvezdice boæje. Prav tako je bil v 
Idriji rojen Leopold Cvek, uËitelj, 
skladatelj in organist, ki je napisal 
naslednjo izvedeno pesem Pastirci 
iz spanja vstanite nocoj. Zbor je 
s pesmijo Glej, povsod bel sneg 
leæi izpod peresa sira Johna Gossa 
posegel v zakladnico anglikanskih 
cerkvenih avtorjev. Prvi del je za-
kljuËila pesem Boæji nam je rojen 
sin Ivana Zupana, organista in skla-
datelja, ki se je rodil v Kropi.

V drugem delu smo sliπali dela, 
ki so jih ustvarili avtorji, ki so 
delovali v prejπnjem stoletju oz. 

so naπi sodobniki. Najprej je zbor 
ponovno posegel po anglikanskih 
avtorjih, saj smo sliπali angleπko 
The first Nowell v priredbi Davida 
Willcocksa. Ta leta 1919 rojeni di-
rigent, organist in skladatelj je tudi 
æe prejel naziv sir kot nagrado za 
svoje delo. Nato smo sliπali The 
Very Best Time of Year in Christ-
mas Lullaby, za nastanek obeh pa 
je odgovoren John Rutter, angleπki 
glasbenik, skladatelj in dirigent. 
MePZ Cantemus je poËastil spo-
min na kamniπkega rojaka, prof. 
Sama Vremπaka, saj je izvedel tri 
koroπke boæiËne pesmi v njegovi 
priredbi. Redni obiskovalci kon-
certov smo seveda takoj prepo-
znali znaËilni glas solista Metoda 
PalËiËa. TræaËan Ubald Vrabec, slo-
venski skladatelj, violinist in zbo-
rovodja, je spisal pesem Bila je noË, 
v Mariboru pa je bil rojen France 
AËko, slovenski katoliπki duhov-
nik, franËiπkan, glasbenik, organist 
in skladatelj cerkvene glasbe, ki 

je spisal PoËivaj milo Detece. V 
KapliπËu, vasi med »rnomljem in 
Metliko, je bil rojen Matija Tomc, 
slovenski skladatelj in duhovnik, 
ki je kot æupnik deloval v Dom-
æalah, kjer je tudi umrl. Zbor je 
izvedel njegovo Zvezde gorijo. V 
vasi ©tjak blizu ©tanjela pa je bil 
rojen Mirko Rener, duhovnik, pro-
fesor, cerkveni glasbenik, doktor 
angleπkega in nemπkega jezika ter 
knjiæevnosti, ki je avtor pesmi Bo-
æiËna noË.

Zbor se je po koncu uradnega 
dela koncerta s kora priπel pri-
kloniti in se zahvaliti tistim, ki so 
najzasluænejπi, da so lahko izvedli 
ta nastop, potem pa so se odzvali 
na aplavz posluπalcev in zapeli 
πe vsem dobro znano Sveto noË 
Franca Gruberja. Koncert so Can-
temusovci naslednji dan ponovili 
πe v baziliki Marije Pomagaj na 
Brezjah.
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NOVOLETNI KONCERT O© TOMA BREJCA

Æelje BoæiËku za novo πolo in veËjo telovadnico

valce pa ga je tudi letos na æalost 
zmanjkalo. Morda se prihodnje 
leto res dobimo v Cankarjevem 
domu, kot je povedala ravnateljica 
v svojem zahvalnem govoru, ali pa 
v Stoæicah, kamor jo je popihal naπ 
BoæiËek.

Kako bo prihodnje leto, bomo 
πe videli, kako je bilo letos, pa æe 
vemo. Bilo je pravljiËno in toplo.

Oder je krasila posebna jelka, na-
rejena iz obrisov dlani vseh uËencev 
in delavcev naπe πole, ki jo je obliko-
vala Vesna Repanπek. Pod jelko so 
se zbrali trije mladi glasbeniki: Samo 
Kaliπnik, Matic Smolnikar in Domen 
Kern, ki so s svojimi instrumenti 
spremljali vse nastopajoËe. Tudi 
njim smo hvaleæni za sodelovanje. 
Zbore je vodila in hkrati spremljala 
na klavirju Mateja Kaliπnik. RdeËo 
nit sta skozi predstavo z besedami 
spletali Neæa in Tjaπa, za besede pa 
je poskrbela Katarina Zore.

V glasbeni veËer so nas s pesmijo 
popeljali pevke in pevci mladinske-
ga zbora. S pesmicama o luËkah na 
nebu, ki se jih ne da preπteti in o 
beli zimi, ki nam je natrosila snega, 
so nas razveselili najmlajπi pevci. S 
flavto se nam je predstavila Klara, 
srednji otroπki zbor pa nas je vr-
nil v stare Ëase s pesmijo Siva pot. 
Naslednja pesem se je zaËela kot 

uspavanka, nadaljevala pa v stilu 
rock and rola. Z njo so pevci in in-
strumentalisti, πe posebej solist na 
akustiËni kitari, napovedali, da pri-
haja v mesto BoæiËek. In res je pri-
πel! Bil je nekaj posebnega. Pripeljal 
se je s kolesom v spremstvu jelenËka 
Rudolfa in varnostnika. Varnostnik 
je deloval zastraπujoËe, vendar se 
je izkazalo, da je BoæiËek πe vedno 
prijazen moæakar, ki je bil letos pre-
tresen nad vsebino naπih pisem. Ni 
mogel verjeti, da si ne æelimo barbik 
in avtomobilËkov. Mojca ga prosi za 
novo πolo, Franci za veËjo telovad-
nico. Æal BoæiËek ne zmore izpolniti 
tako velikih æelja, zato se je obrnil 
na samega æupana, ki mu je menda 
obljubil pomoË. BoæiËek je æupana 
pohvalil in mi mu radi verjamemo, 
da bosta skupaj pomagala izpolniti 

MojËino in Francijevo æeljo. Kaj pa 
nam drugega preostane?

BoæiËek nas je prijetno nasmejal, 
potem pa jo je mahnil v Stoæice, kjer 
ga je æe teæko Ëakal neki Zoran. Za 
tolaæbo nam je pustil jelenËka Ru-
dolfa, da je zaplesal ob naslednji 
pesmi. 

Da je na naπi πoli veliko razliËnih 
talentov, smo spoznali v naslednjih 
dveh toËkah ∑ z violino se nam je 
predstavila Lara, plesna skupina 
pa nam je priËarala vroËo Afriko. 
Koreografijo za ples je pripravila 
Andreja Æavbi. 

In spet so bili na vrsti pevci. Devet 
deklet je s svojim Ëudovitim nasto-
pom nekaterim privabilo solze v oËi. 
To velja tudi za Niko, ki je svoje pet-
je spremljala z igranjem na kitaro, 
z akustiËno kitaro in s petjem jo je 
spremljal Matic Smolnikar.

Sledil je pozdrav ravnateljice Moj-
ce Rode ©krjanc vsem nastopajoËim 
in obiskovalcem in splet prijaznih 
misli o srËnem petju, petju iz srca, 
ki spodbuja ljudi k druæenju v teh 
prazniËnih dneh. Vsem je zaæelela 
tople, mirne praznike in optimisti-
Ëno novo leto. Prav takπne æelje so 
nam s pesmijo izrekli pevci. Zdru-
æeni zbori so se od nas poslovili s 
pesmijo o Ëasu boæiËnih dni.

»e vstopite v naπo πolo, boste spo-
znali, da njen zunanji videz vara. Se 
spomnite zelo preproste skrivnosti, 
ki jo je lisica povedala Malemu prin-
cu? ≈Kdor hoËe videti, mora gledati s 
srcem. Bistvo je oËem nevidno.«

Tako preprosto je to. Vstopite 
torej in nas poglejte s srcem.

Mojca Æeleznik 

Poslanstvo Lions kluba Kamnik in njihovega podmladka ∑ Leo kluba je 
pomagati ljudem v stiski na razliËne naËine, tako z manjπimi kot veËjimi 
akcijami. Uspeh akcij in delovanja kluba pa je vsekakor moËno odvisen 
od odziva in sodelovanja okolja, podpore in posluha za soËloveka, Ëesar 
pa, kot ugotavljamo, je πe vedno premalo. 

V sredo in Ëetrtek, 22. in 23. decembra, so Lionisti in Leoti ob drsali-
πËu postavili æe tradicionalno boæiËno-novoletno stojnico z dobrodelnim 
poslanstvom ∑ zbrati prispevek za ljudi v stiski. »lani Leo kluba so iz-
delali voπËilnice in jih ponudili obiskovalcem, Ëlanice in podpornice Lions 
kluba Kamnik pa so zbirale prispevke s prodajo domaËih sladkih dobrot, 
ki so jih napekle za prazniËno mizo. Obiskovalcem so gostoljubno po-
nudili kozarec kuhanega vina in Ëaja, jim predstavili svoje poslanstvo ter 
jih povabili, da se jim pridruæijo pri kateri od akcij. »etrtkov veËer je 
polepπalo prepevanje meπanega pevskega zbora Ljubljanski madrigalisti. 

VERA MEJA»
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K tradiciji kamniπke godbe, ki ji 
vselej radi prisluhnemo ob krajevnih 
dogodkih, praznovanjih, sprevodih 
in seveda na samostojnih koncertih, 
sodi tudi prazniËni koncert v za-
dnjem mesecu leta. 

V petek, 17. decembra, so z ubra-
nim igranjem pod dirigentsko tak-
tirko Martina DukariËa dvignili na 
noge polno dvorano Doma kulture 
Kamnik. Gostja koncerta, ki ga je 
na prijetno topel naËin povezovala 
Barbara BoæiË, je bila mlada kam-
niπka pianistka Anja Arko, absol-
ventka Konservatorija za glasbo in 
balet v Ljubljani, ki je ob spremljavi 
Mestne godbe Kamnik dovrπeno 
odigrala skladbo Georga Gershwina. 
Kot klarinetisti - ≈solisti« pa so se 
predstavili Manca Podgornik in trio 
Samo Resnik, Æiga Selko in Maks 
Kadivec. Za poskoËnost so poskrbe-
le domaËe maæoretke, ki so si ime 
nadele po znameniti Veroniki. 

Zbrane je pozdravil æupan Mar-

Kamniπka godba bogati kulturni utrip kraja

jan ©arec ter voπËil lepo praznova-
nje in sreËno v novem letu. Izrazil 

je zadovoljstvo ob tem, da imamo v 
Kamniku veliko mladih glasbenikov 
in obljubil podporo pri nadaljnjem 
uspeπnem delu.

Godbenike povezuje medseboj-
no druæenje, ljubezen do glasbe 

in igranje razliËne zvrsti glasbe. 
V zadnjem letu so v svoj krog 
godbeniπtva sprejeli nova Ëlana 
- Miha Komatarja in Uroπa Pol-
janπka.

VERA MEJA»

»lani SimfoniËnega orkestra 
Domæale-Kamnik so s tradicional-
nima novoletnima koncertoma v 
prazniËnem decembru navduπi-
li posluπalce tako v kamniπkem 
Domu kulture kot v hali komu-
nalnega centra v Domæalah. Orke-
ster, katerega zaËetki segajo v leto 
1971, je æe ob zaËetku delovanja 
izoblikoval program, ki je obsegal 
tudi danes tradicionalne in pri-
ljubljene novoletne koncerte, ki so 
bili takrat prvi tovrstni koncerti 
na Slovenskem, zamisel pa se je 
porodila ustanovitelju orkestra in 

Vselej napolnijo dvorano
njegovemu prvemu dirigentu To-
maæu Habetu.

Jubilejni 40. novoletni koncert 
SimfoniËnega orkestra Domæale-
Kamnik je v do zadnjega kotiËka 
polni dvorani kamniπkega kultur-
nega doma 18. decembra izzvenel 
Ëudovito, obiskovalci so navduπeno 
pozdravljali interpretacije simfoni-
kov z dirigentom Simonom KreËi-
Ëem in solistk - sopranistke Rebe-
ke Radovan in mezzosopranistke 
Mirjam Kalin. VeËer je spretno 
in z domiselnimi vloæki povezoval 
Tilen ArtaË, ki se je predstavil tudi 

kot solist na violonËelu. 
SimfoniËni orkester Domæale-

Kamnik je nastal jeseni leta 1971 
z zdruæitvijo salonskega orkestra 
Zavoda za glasbeno izobraæevanje 
Domæale in kamniπkega Komorne-
ga orkestra. Dirigent obeh orke-
strov je bil Tomaæ Habe. Orkestra 
sta æe prej tesno sodelovala in si 
izmenjavala inπtrumentaliste. Sode-
lovanje obeh obËin na glasbenem 
podroËju je podpiral tudi kamniπki 
ljubiteljski glasbenik Boæo MatiËiË. 
Na zaËetku je orkester πtel 36 
Ëlanov, danes πteje 56 Ëlanov. Se-

40. Novoletni koncert SimfoniËnega orkestra Domæale-Kamnik stavljajo ga ljubitelji glasbe: uËenci 
osnovnih πol, dijaki in πtudenti 
razliËnih smeri, obrtniki, zdravniki, 
ekonomisti, komercialisti, inæenirji 
strojniπtva, organizatorji dela, glas-
beniki instrumentalisti in uËitelji 
glasbe. Ob igranju orkestra je Ëu-
titi povezanost med Ëlani.

≈Glasba povezuje, zdruæuje in 
osreËuje, kar je zagotovo dovolj dober 
razlog, da se skupaj z nami podate v 
njen Ëarobni svet!« nam sporoËajo 
Ëlani SimfoniËnega orkestra Dom-
æale- Kamnik, ki v letoπnjem letu 
praznuje 40 let uspeπnega delo-
vanja, zato se æe pripravljajo na 
jubilejni koncert, ki bo 20. aprila 
v Kulturnem domu Franca Bernika 
v Domæalah.

VERA MEJA»

16-letna Manca Podgornik igra v kamniπki godbi æe pet let, znanje na klarinetu je pridobila na Glasbeni πoli 
Kamnik, zdaj pa obiskuje 2. letnik Konservatorija za glasbo in balet v Ljubljani. Je dobitnica πtevilnih priznanj, 
med katerimi ji najveË pomeni visoka uvrstitev na dræavnem tekmovanju v lanski sezoni, kjer je med dekleti 
dosegla odliËno prvo mesto. Pred tem pa je na republiπkih tekmovanjih prejela πtiri zlata priznanja.

Tradicionalni prazniËni decembrski koncert Mestne godbe Kamnik so po-
pestrili solo klarinetisti (z leve): Maks Kadivec, Æiga Selko in Samo Resnik. 

V zadnjem letu so v Mestni godbi Kamnik v krog godbeniπtva sprejeli nova 
Ëlana - Miha Komatarja (na desni) in Uroπa Poljanπka, ki jima je godbenica 
Ema ZabriË na tokratnem koncertu simboliËno pripela rdeËa nageljËka.

V nedeljo, 9. januarja, dopol-
dne je v æupnijski cerkvi sv. Neæe 
na Selih pri Kamniku potekal kon-
cert boæiËnih pesmi, ki jih je izvedel 
MePZ Mavrica iz Srednje vasi. Pred 
koncertom so pevci in pevke ob 
10. uri peli tudi pri maπi. Zbor se 
je predstavil pod vodstvom nove 
zborovodkinje ge. Olge Küzmich, 
ki zbor vodi od lanskega septem-
bra. Po prazniËni maπi so pevci in 
pevke ubrano zapeli deset boæiËnih 
pesmi iz domaËe in tuje zborovske 
literature ter svoj nastop zakljuËili 
z voπËilom ≈Mnogaja leta«. Nastop 
MePZ Mavrica je potekal v okviru 
praznovanja 150-letnice æupnijske 
cerkve na Selih in 750-letnice prve 
omembe vasi Sela v pisnih virih.

ANDREJ KOTNIK

BoæiËni koncert MePZ Mavrica v cerkvi na Selih

Poleg orkestralnih skladb SimfoniËnega orkestra Domæale-Kamnik pod vodstvom dirigenta Simona KreËiËa sta posluπalce v povsem polni dvorani 
kamniπkega kulturnega doma navduπili solistki (z leve): mezzosopranistka Mirjam Kalin in sopranistka Rebeka Radovan.

KOLEDAR PRIREDITEV

TuristiËno-informacijski
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

MATI»NA KNJIÆNICA KAMNIK
http://www.kam.sik.si
tel.: 831 12 17, 831 25 97
SRE»ANJA s knjigo

»etrtek, 13. januarja, ob 19. uri, Malograjski dvor
Avstralija ∑ sreËanje s prvotnimi ljudstvi
Avstralijo bomo odkrivali s pomoËjo knjig Marla Morgana: Imenovali 
so jo dvoje src, 
Alexa Millerja: Potovanje v kamnito deæelo in Pokrajina slovesa.
Vodi: Ivanka UËakar

Torek, 18. januarja, ob 17. uri, Motnik
Berta Bojetu: Filio ni doma
Na proπnjo umirajoËe babice pride Filio na otok. Spet sreËa ljudi 
in kraje, ki jo spomnijo na kruto in neËloveπko æivljenje v zgodnji 
mladosti. Pokoplje babico in se z njenim dnevnikom vrne na celino, 
kjer nadaljuje slikarsko delo, zaznamovano z æivljenjem na otoku.
Vodi: Irena Kotnik

»etrtek, 27. januarja, ob 19. uri, Malograjski dvor
Allison Pearson: Le kako ji to uspe? in Aleksandra Kocmut: 
Trije razlogi
V razvitem zahodnem svetu æenskam kroniËno primanjkuje Ëasa v 
razpetosti med poklicnim, druæinskim in zakonskim æivljenjem. Kako 
poiskati pot iz ≈hrupa æivljenja«?
Vodi: Danijel Bezek

Ponedeljek, 31. januarja, ob 18. uri v Kamniku: 
Predstavitev knjige Igralec ragbija avtorja Mihaela Brejca.

V okviru ToËke vseæivljenjskega uËenja prirejamo:
SlovenπËina za tujce: delavnica spoznavanja osnov 
slovenπËine skozi medsebojno druæenje, za katerega potrebu-
je udeleæenec zgolj osnovno znanje hrvaπkega, srbskega ali 
angleπkega jezika. Delavnico vodi Miπa Gams, mag. antrop-
ologije. Ob ponedeljkih ob 18. uri: 17., 24. in 31. januarja

Delavnica izraznega plesa
Delavnico vodi Miπa Gams, mag. antropologije.
Ob ponedeljkih ob 20. uri: 10., 17., 24. in 31. januarja

ú

DOM KULTURE KAMNIK
www.domkulture.org
»etrtek, 20. januarja 2011, ob 9. uri
Kmetijsko gozdarska zbornica Slovenije
Seminar
ZakljuËena prireditev 

Petek, 21. januarja 2011, ob 17. uri in 18.30
©ILA ∑ ©olska impro liga
Srednjeπolsko prvenstvo v gledaliπkih improvizacijah
17. uri: Druæinska terapija (Kamnik) : Gimnazija ©entvid
18.30: Gimnazija Ledina : Hiπa otrok in umetnosti 
Vstopnina: 2 eur za eno predstavo veËera 

Sobota, 22. januarja 2011, ob 19.30
IMPRO LIGA
Tekma 2. kroga dræavnega improvizacijskega prvenstva: 
VeseliËka vs. Kuli-Muli
Improvizacijsko gledaliπËe
Abonma Veronika in izven
Vstopnina: 8 eur / 6 eur 

Sreda, 26. januarja 2011, ob 17. uri
PODELITEV NAGRAD NAJBOLJ©IM ©PORTNIKOM OB»INE 
KAMNIK
Organizator: ObËina Kamnik
Vstop prost!

»etrtek, 27. januarja 2011, ob 19.30
GledaliπËe Koper
DA, GOSPOD!
Avtorska komedija
Maistrov abonma in izven
Vstopnina: 15 eur / 12 eur

Sobota, 29. januarja 2011, ob 19. uri
Otvoritev razstave fotografskega nateËaja
EXPOSED
Organizator: Foto klub Kamnik
Vstop prost!

VeË informacij na: www.domkulture.org , 031/775 700 ali 
01/839-76-06
Rezervacije in prodaja vstopnic:
KDPM pisarna ©utna, ©utna 24, Kamnik: ponedeljek, torek, sreda, 
Ëetrtek: od 16. do 19.ure, sobota od 10. do 12. ure
tel. πtevilka: 031 775 700
in uro pred prireditvijo na blagajni Doma kulture Kamnik

ú

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti
ObmoËna izpostava Kamnik
Petek, 21. januarja, ob 20. uri
Galerija Veronika, Kamnik
GREGOR FTI»AR TRIO: BRUSH HOUR
Jazzovski koncert ob zakljuËku podiplomskega πtudija na 
KUG Gradec
Zasedba: Gregor FtiËar, klavir; Joe Abentung, bas; Benny 
Hrdina, tolkala
Vstop s prostovoljnimi prispevki.
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Iz poslanske pisarne
Med voπËili, ki smo jih prejeli poslanci Dr- 

æavnega zbora v minulih prazniËnih dneh, je 
bilo tudi nekaj takπnih, ki so nas pozivali k 
enotnosti in k skupnim prizadevanjem za do-
bro vseh prebivalcev Slovenije. Prav to pa od 
poslancev zahtevajo tudi doloËbe Ustave RS. 

Poslanci naj bi po Ustavi RS delovali ne-
odvisno od kakrπnihkoli navodil, torej tudi 
neodvisno od navodil politiËnih strank in 
le v dobro vseh prebivalcev Slovenije. Kdor 
spremlja seje Dræavnega zbora RS pa hitro 
ugotovi, da mnogi politiki ljudi razdvajajo in 
skrbijo predvsem za svoje ter strankarske ko-
risti, manj pa za skupno dobro. Æal pri tem mnogokrat uspeπno izrabljajo 
slabosti drugih ljudi.

Leto 2011 bo za vse zahtevno
Pred nami je eno najteæjih let. Nemoralnost mnogih naπih podjetnikov, 

posebno πe tistih v gradbeniπtvu, luknjiËava zakonodaja in odsotnost dela 
nadzornih institucij so omogoËili mnoæiËne krπitve delavskih in Ëlovekovih 
pravic. Veliko je tudi nezaposlenih - okoli 110.000 oseb. Minister za delo 
je s pokojninsko zakonodajo πe spodbudil poveËanje πtevila nezaposlenih 
oseb.

Vlada je pred zahtevnimi nalogami. PoveËati mora investicijsko de-
javnost, oæiviti gradbeniπtvo, prepreËiti plaËilno nedisciplino, uËinkovito 
prepreËevati delo na Ërno in odpraviti mnoæico drugih anomalij, ki so se 
zadnjih dvajset let udomaËile v naπi praksi. ©e sreËa, da se æe kaæejo znaki 
bliænjega izhoda iz krize.

Bo ustavno sodiπËe prepreËilo referendum?
Delavstvo in mladi te dni vabijo prebivalstvo na upravne enote, da bi 

zbrali 40.000 glasov, kar bi omogoËilo razpis referenduma o dveh zako-
nih. Ni enostavno zbrati toliko glasov, potrebnih za to, da bi prebivalstvo 
lahko odloËalo o spornih zakonih. Zakona bosta v primeru njihove uvelja-
vitve vplivala na trg delovne sile in na bodoËo socialno sliko Slovenije. 

Kot æe tolikokrat sta si tudi tokrat zgodbi nasprotnikov in zagovornikov 
referendumov o vsebini zakonov povsem nasprotni. V Ëasu sprejemanja 
zakonov v parlamentu smo nekateri poslanci skuπali zbliæati staliπËa obeh 
strani in prispevati k bolj sprejemljivi vsebini zakonov. Æal je bil minister 
dr. Ivan Svetlik neomajen v svoji samozadostnosti.

Nekateri menijo, da ljudstvo ne bi smelo odloËati o zakonu, Ëeprav bo 
prav ljudstvo nosilo posledice pokojninskega zakona. O pravici ljudstva, 
da odloËa o zakonu, bo v naslednjih dneh odloËilo ustavno sodiπËe. ©e 
dobro, da smo se Slovenci v zgodovini lahko vedno zanesli na svojo zdravo 
kmeËko pamet. PrepriËana sem, da bo tudi tokrat ta prevladala.

Povezovalno obËinsko vodstvo 
Vesela sem, da se je æupan naπe obËine g. Marjan ©arec pogumno od-

loËil voditi obËino brez delitev na koalicijske in opozicijske svetnike. Prav 
takπno povezovalno politiko pogreπam v parlamentu. Kamniπki æupan je 
sestavil ekipo, zmoæno delovati povezovalno z vsemi obËinskimi svetniki 
in z obËinsko upravo za uresniËitev skupnih ciljev v korist obËanov in 
obËank obËine Kamnik. 

Pogreπali bomo Ivo ©ubelj Kramar
Po dolgi bolezni se je tiho poslovila gospa, ki smo jo mnogi obËudovali 

zaradi njenega dela, zagnanosti in srËnosti, s katero je kljub teæki bolezni 
do zadnjega diha delala za ohranitev naπe kulturne dediπËine in πe po-
sebej dediπËine ljudskega stavbarstva. 

Brez Ive ©ubelj Kramar ne bi bilo muzeja, ki æivi — t.j. znamenite Budnar-
jeve hiπe, in tudi ne Preskarjevega muzeja na Veliki planini. ©e nedavno 
sem obËudovala njene fotografije πopkov. Letos septembra je v obnov-
ljenem kozolcu (toplar) na Beli 9 pripravila razstavo zbirke pletarskih 
izdelkov, na katero je povabila prijatelje in priznane etnologe. Slednji 
so v svojih govorih domaËijo na Beli 9 uvrstili med pomembno evropsko 
dediπËino. Zagotoviti bi morali, da bi æivi muzeji Ive ©ubelj Kramar æiveli 
πe naprej tudi sedaj, ko nje ni veË. To je bila tudi njena æelja, ki mi jo je 
zaupala septembra. Mnogi jo bomo pogreπali. 

mag. Julijana Bizjak Mlakar, poslanka DZ RS

ODHAJAMO V OPOZICIJO
Na zadnjih lokalnih volitvah sta se za podporo pred drugim krogom 

æupanskih volitev name obrnila tako Marjan ©arec kot tudi Brane 
GoluboviË. Z obema sem se sestal in obema sem jasno povedal, da ne 
nameravam v drugem krogu volitev podpreti nikogar. Prav tako sem 
zavrnil vsakrπno trgovanje za podæupansko mesto. Povedal sem jima, 
da sem se v kampanji zavzemal za spremembe, njiju pa sem dojemal 
kot Smolnikarjeva varovanca, kar je bil tudi kljuËni razlog, zakaj ju 
nisem podprl. Podporniki Braneta GoluboviËa so mi po volitvah veËkrat 
oËitali, da sem imel z Marjanom ©arcem tihi dogovor. Zelo jasno bi rad 
povedal, da ni obstajal noben tihi dogovor, kar dokazuje tudi nedavno 
imenovanje mag. Julijane Bizjak Mlakar (SD) in Roberta Kokotca (SDS) 
za podæupana obËine Kamnik. 

Æupan ima vso pravico, da si izbere podæupana v tisti svetniπki sku-
pini, ki ji najbolj zaupa in s katero bo najlaæje uresniËeval svoje cilje. 
Za vsakrπno uresniËevanje æupanovih ciljev je namreË potrebna koalicija 
petnajstih obËinskih svetnikov. Jasno je, da izbira podæupanov vedno 
oblikuje neformalno koalicijo, saj je naravno in logiËno, da si æupan 
svoje najtesnejπe sodelavce izbere v okviru strank, ki na prihodnji raz-
voj obËine gledajo podobno kot on. Æupan lahko koalicijo petnajstih 
svetnikov zbere za vsak projekt posebej, lahko tudi za veË projektov 
na enkrat ali za celo mandatno obdobje. Takrat se najveËkrat podpiπe 
koalicijsko pogodbo.

Pred novim letom me je æupan na pogovoru, ki sva ga imela v zvezi 
z gradnjo kamniπkih πol in sanacijo Velike planine, mimogrede vpraπal, 
Ëe me moti SD in Ëe nameravam Ëez πtiri leta kandidirati za æupana. To 
je bilo vse, o Ëemer sva govorila na temo podæupanov. Podæupanskega 
mesta mi po volitvah ni nikoli ponujal. Zame in za ekipo NSi æupanova 
odloËitev, da za podæupana imenuje Bizjak Mlakarjevo in Kokotca, ne 
spreminja niËesar bistvenega. Smo sposobna in delovna ekipa, sestav-
ljena iz izkuπenih in zagnanih posameznikov, kompetentnih za delo v 
opoziciji, tam kjer smo v preteklih πtirih letih æe delovali. 

Æupan v zadnjih dneh veËkrat ponavlja, da uradne koalicije ne 
bo imel. NihËe ne pravi, da mora biti vsaka koalicija formalizirana s 
podpisom koalicijske pogodbe. Obstaja veË vrst koalicije: formalna in 
neformalna koalicija. V veËini slovenskih obËin delujejo neformalne 
koalicije, tako bo tudi v Kamniku. Dejstvo pa je, da te lahko v koalicijo 
(formalno ali neformalno) oziroma ≈vlado« povabi samo æupan, na drugi 
strani pa lahko v opozicijo odideπ samo sam. V opozicijo te nihËe ne 
vabi. V zrelem demokratiËnem sistemu, kakrπen naj bi bil tudi kamni-
πki, je priËakovano, da druga najmoËnejπa stranka odide v opozicijo, 
Ëe ni povabljena v koalicijo oziroma ≈vlado«. V NSi Kamnik smo 5. 
novembra 2010 sklicali zbor Ëlanstva, na katerem smo sprejeli sklep 
pod katerimi (programskimi in kadrovskimi) pogoji smo pripravljeni 
oditi v æupanovo formalno ali neformalno koalicijo. Ker ti pogoji niso 
bili izpolnjeni, smo se odloËili, da odidemo v opozicijo. 

Pojma ≈koalicija« in ≈opozicija« si ne smemo razlagati po dræavnem 
zgledu, ampak po njegovem temeljnem bistvu, to je, da tisti, ki se-
stavljajo koalicijo, prevzemajo odgovornost za vodenje obËine, tisti, ki 
sestavljamo opozicijo, pa odgovornost za nadzor nad smotrnostjo in 
gospodarnostjo delovanja obËine. Vsi skupaj se moramo zavedati tega: 
Ëe si v koaliciji, πe ne pomeni, da moraπ podpirati vse neumnosti, kakor 
tudi ne pomeni, da moraπ biti vedno proti, Ëe si v opoziciji.

MATEJ TONIN

PREDNOVOLETNO SRE»ANJE SOCIALNIH DEMOKRATOV

Obiskali smo tudi bolne  
in starejπe

Sredi decembra, na dan, ko nas je mati narava obdarila z obilnim 
sneæenjem, je bilo tradicionalno prednovoletno sreËanje Socialnih 
demokratov iz Kamnika in Komende ter naπih simpatizerjev polno 
obiskano. 

IdiliËna zimska narava zunaj in lepo okraπen topel prostor bruna-
rice, dobra glasba ter mize, polne dobrot, so πe dodatno prispevali k 
prijetnemu vzduπju. PrazniËne besede naπe dræavnozborske poslanke 
mag. Julijane Bizjak Mlakar in predstavitev naπih novoizvoljenih ob-
Ëinskih svetnikov v obeh obËinah so spodbudile zanimive in æivahne 
pogovore. Beseda je tekla tudi o resni gospodarski in politiËni situaciji 
v dræavi in o premagovanju teæav. 

Nekateri smo zaplesali v ritmu glasbe. Ure prijetnega druæenja so 
kar prehitro minile. V poznih veËernih urah smo se obdarovali in si 
zaæeleli zdravja, sreËe in uspehov v letu 2011.

Stranka se lahko pohvali tudi s πtevilnim starejπim Ëlanstvom. 
»lani predsedstva ObmoËne organizacije SD Kamnik smo v Ëasu 
novoletnih praznikov z darili in z obiski razveselili veË kot 30 naπih 
starejπih Ëlanov, ki se nam niso mogli pridruæiti na prednovoletnem 
sreËanju. 

MJM

Novoizvoljeni kamniπki in komendski obËinski svetniki.

Kje nas Ëevelj žuli?
Odziv na organizacijo predstave 
uËencev podruæniËne πole Vranja PeË

UËenci najmanjπe kamniπke podruæniËne πole Vranja PeË æe vrsto let 
razveseljujejo bliænje in daljne prebivalce Kamnika s humornimi in veselimi 
igrami. Z veseljem se odzovejo vsakemu povabilu, da lahko svoj trud pri-
kaæejo πirπi mnoæici gledalcev. V zameno ne priËakujejo finanËnih nagrad 
ali slavospevov, najveËja nagrada je Ëim veËje πtevilo gledalcev, ki jih na 
koncu pospremijo z navduπenim aplavzom.

V tem duhu so se odzvali tudi povabilu TIC Kamnik z æeljo, da popestrijo 
dogajanje v mestnem jedru v predprazniËnih dneh. Skrbno pripravljeni so 
prispeli na drsaliπËe uro pred predstavo, da uredijo vse potrebno za igro in 
razporedijo rekvizite. Æal nasprotna stran ni pokazala enakega zanimanja za 
priprave. Skrb starπev zaradi nizkih temperatur se je izkazala za upraviËeno, 
saj so se grelniki v πotoru vkljuËili tik pred predstavo. Kondenz, ki se je 
nabral v notranjosti πotora, je πe dodatno poveËal to skrb, saj so bili otroci 
obleËeni primerno predstavi, ne nizkim temperaturam in vodi. PriËakovano 
drgetanje otrok zaradi treme je tako zamenjalo drgetanje zaradi mraza. Ob 
17. uri, ko naj bi se predstava zaËela, so otroci Ëakali, da organizator uredi 
teæave z luËmi in glasbo. Informacije o dogajanju in teæavah smo bili pri-
siljeni pridobivati sami, Ëeprav smo ob takem poteku dogodkov priËakovali 
vsaj pojasnilo in prijazno opraviËilo. Po muËnem Ëakanju in odpravljanju 
teæav so uËenci le zaËeli s predstavo. Zagotovo bi teæko trdili, da so bili ob 
izredno majhnem πtevilu gledalcev zadovoljni s svojim nastopom, saj smo 
si predstavo ogledali praktiËno le starπi in v majhnih delËkih obiskovalci 
drsaliπËa, ki so prostor uporabili za obuvanje drsalk. Zgolj promocija na 
spletni strani TIC Kamnik za domaËine, katerim je bila predstava v prvi 
vrsti namenjena, oËitno ne zadostuje. Kljub majhnosti πotora pa smo hitro 
presliπali kakπno besedo ali stavek mladih igralcev, saj so zvoki mimoidoËih 
pogosto preglasili naπe igralce, ki so nastopali brez mikrofonov.

Æal preteklosti ne moremo spreminjati, imamo pa moænost vplivati na 
prihodnost. Tokrat trud otrok ni bil poplaËan z buËnim aplavzom πtevilnih 
gledalcev. RazoËarani so odigrali vsak svoj del igre in zapustili prizoriπËe. 
Upamo, da njihov trud in trud njihovih naslednikov v prihodnosti ne bo za-
man. Da bodo zapustili oder veseli, nasmejani in ponosni, ker so polepπali 
dan marsikateremu prebivalcu Kamnika. Ker bodo videli, da organizatorjem 
ni vseeno in so se potrudili in pripravili na njihov nastop pravoËasno.

RENATA KOÆELJ KVAS
Starπi uËencev podruæniËne πole Vranja PeË

OpraviËilo
V Ëasniku Direkt smo 27. februarja 2006 objavili Ëlanek z naslovom 

≈Drnovπek pospravlja kabinet«, kjer smo med drugim zapisali, da naj 
bi takratni predsednik republike dr. Janez Drnovπek svojega sveto-
valca gospoda Maksimiljana Lavrinca odstavil zaradi intimne romance 
s kolegico v kabinetu gospo Anjo Bajcar. 

27. maja 2006 smo v Ëlanku z naslovom ≈Ujetega Lavrinca toæba« 
te informacije ponovili in zapisali govorice, da naj bi Lavrinc pred-
sedniku republike podtikal pomilostitve in za to celo dobil denar.  
V zgodbo smo vpletli tudi njegovo mamo in zapisali, da je zelo dov-
zeten za æenske Ëare sluæbenih kolegic. 

Gospodu Lavrincu se opraviËujemo za prizadetost in teæave, ki so 
izvirale iz omenjenih Ëlankov, saj smo po objavi Ëlankov ugotovili, 
da informacije niso resniËne. 

BOJAN POÆAR
odgovorni urednik Ëasopisa Direkt v Ëasu objave obeh Ëlankov

SKOZI OBJEKTIV
PASJI ≈KAKCI« SODIJO  
V POSEBNE SMETNJAKE IN 
KAMNIK BO LAHKO »ISTEJ©I

Vedno veËje πtevilo psov 
povzroËa ne le v Kamniku, 
ampak tudi drugod, velike 
probleme zaradi onesnaæe-
vanja z njihovimi iztrebki. 
Tudi v Kamniπkem obËanu 
je bil æe veËkrat zapisan po-
ziv lastnikom πtirinoæcev, da 
pobirajo njihove kakce in jih 
odloæijo na ustrezno mesto. 
Zato je zelo pohvalno, da Ko-
munalno podjetje v Kamniku 
na nekaterih mestih na novo 
postavlja posebne smetnjake 
za pasje kakce. V zgornjem 
delu je posebna vreËka, s ka-
tero primemo iztrebek, ki ga 
nato skupaj z vreËko vræemo v 
smetnjak. Veliko lastnikov æe 
pospravi za svojimi ljubljenËki, 
æelja pa je, da bi to poËeli prav 
vsi. »e ni posebnega smetnja-
ka, so tudi navadni uporabni, 
zato brez izgovora, prosimo!

Smetnjak za pasje ≈kakce« je postavljen 
tudi pri Usnjarskem mostu.

KDAJ  
BREZ BLATA  
DO ©OLE?

Zaradi projektantove na-
pake, ker ni hotel upoπtevati 
ne πvedske prakse ne nasvetov 
okoliπkih prebivalcev, so ljud-
je, predvsem πolarji, uhodili 
bliænjico proti πolama Frana 
Albrehta in Toma Brejca. 

Pohvalno je, da so vsaj del 
poti tlakovali. Potrebno bi bilo 
dokonËati πe drugi del, prav 
do podhoda, da ne bi bilo po-
trebno hoditi po blatu.

BOJ»Bliænjica iz podhoda do πole. 
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Glasbena πola Kamnik se æe sko-
raj πest desetletij s svojim poslan-
stvom glasbenega izobraæevanja, 
omogoËanja umetniπkega izraæa-
nja in doæivljanja ter vzgajanja 
za multikulturno druæbo uspeπno 
vkljuËuje v æivljenje v kraju. Uspeπ-
nost glasbene πole se izraæa tako s 
kvalitetnimi nastopi na domaËih in 
mednarodnih tekmovanjih, kot tudi 
s pripravljenostjo πole in uËencev, 
da se s svojimi toËkami udeleæu-
jejo prireditev v domaËem kraju 
in s tem prispevajo h kulturnemu 
utripu svojega okolja. Æe kar ne-
pogreπljiv dogodek v prazniËnem 
decembru je boæiËno-novoletni 
koncert uËencev kamniπke glasbe-
ne πole, ki nam s Ëudovitimi zvoki 
razliËnih inπtrumentov, s katerimi 
osvajajo glasbeno znanje, polepπajo 
predprazniËne dni.

S Ëudovitimi zvoki izpod  
spretnih prstov v prazniËni Ëas

V sredo, 15. decembra, smo v avli 
©olskega centra Rudolfa Maistra uæi-
vali ob kar sedemnajstih nastopih. V 
uvod veËera je prisrËno zapel otroπki 
pevski zbor, pozneje pa mladinski 
zbor Glasbene πole Kamnik. Na raz-
liËnih instrumentih so se predstavili 
Gaj Prah - harmonika 3. razred, Kla-
ra Novak, Janja Kepec, Zala Metelko 
in Svetlana NovakoviÊ - kvartet flavt, 
Ana ©poljariË - saksofon 3. razred, 
Maja Vrabec in Sara Marinko - duet 
citer, Veronika Vodnik in Brina Kva-
siË - klavir πtiriroËno, Bor Prezelj 
- trobenta 3. razred, Tina Poljanπek 
- klavir 4. razred, Domen Spruk - 
pozavna 3. razred, Andraæ Jagodic 
- klarinet 3. razred, Pino Pograjec 
- viola 1. razred, Anja DerniË - kla-
vir 5. razred, Lorina Vajda Marovt 
- violina 7. razred, Urπka Kadunc 
- klavir 7. razred in Zala Metelko - 

flavta 4. razred, 
Liza Novak in 
Katarina ©kufca 
- klavir πtiriro-
Ëno. Glasbeno 
razvajanje je za-
okroæil Mladin-
ski orkester G© 
Kamnik. 

Mlade glas-
benike je pred-
stavil prof. Aleπ 
Studen, ki je 
imel v rokah 

BoæiËno-novoletni koncert Glasbene πole Kamnik

tudi organizacijske niti prijetnega 
glasbenega dogodka. Kot je ob za-
kljuËku povedala ravnateljica glas-
bene πole Kamnik Darka Skalar (to 
je zapisala tudi v pismih BoæiËku 
in Dedku Mrazu), si v πoli moËno 
æelijo, da bi prihodnji boæiËno-no-

voletni koncert potekal v dvorani 
prizidka glasbene πole, kjer bi svoj 
prostor poleg dveh prepotrebnih 
uËilnic dobila tudi primerna kon-
certna dvorana.

Besedilo in fotografije
VERA MEJA»

BoæiËno-novoletni koncert je zaËel Otroπki pevski zbor Glasbene πole Kamnik, na klavirju je male glasbene na-
debudneæe spremljal njihov mentor Simon Skalar.

Mladinski pevski zbor Glasbene πole Kamnik z mentorico prof. Ano Smrtnik.

Maja Vrabec in Sara Marinko sta iz tipiËnega ljudskega glasbila ∑ citer v 
duetu izvabljali Ëudovite melodije. V svet te glasbe ju uvaja prof. Tomaæ 
Plahutnik, znan citrar iz Kamnika. 

Pozavnista Domna Spruka je na klavirju spremljal prof. 
Igor Seme, Domnov mentor je prof. Jaka Einfalt.

Gaj Prah je na harmoniko zaigral 
KlasiËno uverturo.

Saksofonistka Ana ©poljariË.

Glasbeno razvajanje je zaokroæil Mladinski orkester Glasbene πole Kamnik z mentorjem prof. Uroπem Gorencem. 

V preddverju in na stopni-
πËu obËinske hiπe je πe  
do konca januarja na 
ogled izredno zanimiva 
razstava klekljanih Ëipk 
Klekljarskega druπtva 
»ebelica Moste ∑ Nevlje. 

Jeseni 2009, ob 780-letnici prve 
omembe mesta Kamnik v zgodo-
vinskih virih, so se klekljarice prviË 
pojavile v obËinski hiπi z bogato 
razstavo Ëipk, mnogih sklekljanih 
po izvirnih papircih z domaËimi 
kamniπkimi motivi.

V sredo, 22. decembra, pa so v 
naπem ≈magistratu« odprle svojo 

Ustvarjalnost in potrpeæljivost 
rojevata Ëudovite Ëipke

drugo razstavo Ëipk, na katerih 
so upodobljeni sploπni klekljarski 
motivi od narodne noπe do æival-
skih in verskih motivov. ≈ObËinsko 
preddverje in stopniπËa so tako 

v nekaj letih postali nova mestna 
galerija, na ogled najveË obiskoval-
cem, vsem uporabnikom obËinskih 
storitev«, ugotavlja Tina Romπak iz 
neveljske sekcije. Æupan Marjan 

neveljske sekcije druπtva je med 
prireditvami in razstavami izpo-
stavila najpomembnejπe. Ob novem 
letu 2010 sta obe skupini sklekljali 
izdelke za dobrodelnost: v Mostah 
za osnovno πolo, v Nevljah za dru-
æini v stiski. Nevljanke so iztræile 
600 evrov in jih podarile materi in-
validne deklice ter starπema s peti- 
mi majhnimi otroki. Mnogokrat so 
≈»ebelice« nastopile na prireditvah 
in razstavah: ob 1. maju v VolËjem 
Potoku ter ob odprtju zasebnega 
muzeja v Komendi, junija na raz-
stavi v Terapevtskem centru SoËa 
v Ljubljani, na srednjeveπkih dnevih 
in dnevih narodnih noπ v Kamniku, 
na jesenski Ëipkarski dan v Budnar-
jevi hiπi s kulturnim programom, 

klekljanjem, razstavo, pogostitvijo 
in druæenjem, na jesenski razstavi v 
SemiËu v Beli krajini in ©tanjelu na 
Krasu. Vrh njihovega ustvarjalnega 
dela pa predstavlja razstava, ki je 
tokrat na ogled v obËinski hiπi.

Kot je razbrati iz virov, je bilo 
v okolici Kamnika in Komende 
klekljarstvo prisotno kot dejavnost 
v zimskih veËerih æe v 17. stoletju, 
a je povsem zamrlo v sedemde-
setih letih prejπnjega stoletja, ko 
je umrla zadnja mojstrica Manca 
©lebir iz Stahovice. A znanje ni 
povsem utonilo v pozabo, saj se je 
v Mostah pri Komendi leta 2001 
znotraj KD Jurij BobiË oblikovala 
klekljarska sekcija, mentorstvo je 
prevzela likovna pedagoginja Stana 

Pibernik iz Suhadol pri Komendi. 
Od junija 2007 delujejo »ebeli-
ce kot druπtvo, ki zdruæuje stare 
in mlade ljubitelje Ëipk iz πirπe 
kamniπke in komendske okolice, 
mentorja sta Stana Pibernik in Pri-
moæ Kepic (v Nevljah). Pribliæno 
petdeset Ëlanic in Ëlanov druπtva 
izdeluje roËno klekljane Ëipke za 
razliËne namene. Njihovi umetniπki 
izdelki krasijo oblaËila, tekstilno 
stanovanjsko opremo, liturgiËna 
oblaËila, voπËilnice, nakit in podo-
bno. Izdelujejo tematske Ëipke, kot 
so Ëebelica, lectovo srce, voπËilnica, 
in motivi, povezani z znamenitost-
mi in s simboliko Kamnika.

Besedilo in fotografije:  
SA©A MEJA»

Na razstavljenih Ëipkah so upodobljeni sploπni klekljarski motivi od na-
rodne noπe, raznih æivalskih, verskih motivov in prazniËnih motivov do 
motivov, povezanih z znamenitostmi in simboliko Kamnika, kot je Ëudovita 
klekljarska mojstrovina Veronike, ki jo je obiskovalkam predstavila Tina 
Romπak iz neveljske sekcije »ebelica. 

Klekljarsko druπtvo »ebelica Moste ∑ Nevlje zdruæuje okrog petdeset starejπih in mlajπih ljubiteljev Ëipk iz πirπe 
kamniπke in komendske okolice, pred naπ objektiv smo uspeli postaviti le del te ustvarjalne druπËine, ki ohranja 
slovensko dediπËino. 

Odprtje razstave Ëipk so pospre-
mile pesmi druæine Berlic, ki 
znajo z domaËo pesmijo  
prebuditi Ëustva in umiriti srce, 
in neæne melodije citrarke Darin-
ke MoËnik, neveljske klekjarice.

©arec se je klekljaricam zahvalil 
za trud in voljo, da s Ëipkarskim 
ustvarjanjem ohranjajo slovensko 
kulturno dediπËino. 

Za ≈»ebelicami«, ki se tedensko 
sestajajo v Mostah in Nevljah, je bo-
gato leto, ki je zahtevalo izredno 
prizadevnost v dveh smereh: doma, 
v ustvarjalni tiπini, kjer so nasta-
jali lepi izdelki, in z organizacijo 
predstavitev javnosti, ki od majhne 
skupine pripravljavcev zahteva πe 
poseben napor. Tina Romπak iz 
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Dijaki 1. letnika v programu 
predπolske vzgoje Srednje eko-
nomske πole na ©olskem centru 
Rudolfa Maistra Kamnik so v ok-
viru strokovnih modulov Igre za 
otroke in Ustvarjalno izraæanje 
pripravili igrico Miπek Tip med bo-
æiËnimi prazniki in se s tem pred-
stavili tudi πirπi lokalni skupnosti. 
Seveda ni manjkal niti Dedek 
Mraz, kar je πe posebej razveselilo 
najmlajπe gledalce.

Najprej so dijaki obiskali malËke 
v vrtcu CepetavËek v Nevljah. Za-
Ëetna trema se je hitro razblinila 
in spremenila v navduπenje, saj je 
pogled na presreËne, nasmejane 
otroπke obrazke ganil prav vse.

Naslednja predstava z obdaro-
vanjem je bila namenjena otro-
kom zaposlenih na ©CRM. Obilica 
daril je kar malce utrudila naπega 
starega, dobrega Dedka Mraza. 

Sledili so nastop na zavodu CI-
RIUS, kjer so se varovanci zavoda 
izjemno prisrËno razveselili igrice, 
Dedka Mraza in daril, ter ponovna 
uprizoritev Miπka Tipa na ©CRM, 

DIJAKI PRED©OLSKE VZGOJE 
NAVDU©ILI Z BOÆI»NO IGRICO

tokrat za ponosne starπe dijakov 
in profesorje, ki so skupaj z na-
stopajoËimi ustvarili izjemno spro-
πËeno in vzpodbudno vzduπje ter 
z dolgim aplavzom nagradili trud 
celotne ustvarjalne ekipe. Zadnji 
nastop in to kar s teækim srcem, ker 
se prijetni prazniËni dnevi zakljuËu-
jejo, pa je bil namenjem najmlajπim 
sosedom — malËkom iz vrtca Roæle, 
VVZ Antona Medveda Kamnik. 

Za dijake je bila to res izjemna 
izkuπnja, zadovoljstvo ob uspeπno 
odigranih predstavah pa pomem-
ben motivacijski dejavnik za priza-
devno delo πe naprej. PrepriËana 
sem, da se bodo z enakim nav-
duπenjem in predanostjo, kakor 
sedaj v πoli, lotili podobnih pro-
jektov tudi pri svojem poklicnem 
delu v vrtcu in na bodoËe genera-
cije uspeπno prenaπali veselje do 
gledaliπkega ustvarjanja, kar je bil 
tudi naπ osnovni namen.

Mentorica Mojca Krevs in 1.g 
oddelek v programu predπolske 
vzgoje Srednje ekonomske πole

V Ëetrtek, 24. decembra, se je 
v ©olskem centru Rudolfa Maistra 
odvijalo nekaj boæiËnega.

Mnoæica zbranih ljudi, nekaj za-
Ëudenih glav, veËina profesorjev in 
pa peπËica glasbenikov ter plesalcev. 
Tiπina, zatemnjene luËi, mnoæica 
dijakinj in dijakov. 

Pevski zborËek, klavir in violi-
na, veËina dijakinj iz 1.G oddelka 
v programu predπolska vzgoja, so 
zaËeli zelo umirjeno. Gledalci so z 
navduπenjem in preseneËenjem le 
nemo opazovali.

Imamo pevski zbor? Da! Deluje 
pod mentorstvom dr. Veronike ©a-
rec. Poleg tega imamo tudi plesalce, 
glasbenike, animatorje, πportnike, 

voditelje in druge talente, ki se πe 
iπËejo.

Prireditev se je zaËela poËasi in 
umirjeno, se nato razæivela s pomo-
Ëjo plesalcev hiphopa in breakdanca 
iz plesne πole Urπka, doæivela vrhu-
nec z nastopom naπe dijakinje Mar-
tine ©raj, se nadaljevala z Golico, ki 
sta jo odliËno odigrala harmonikarja 
Manca Berlec in Timotej Koπir, ter 
se konËala s posreËenim pismom, ki 
ga je fant napisal BoæiËku. ©e danes 
se spraπujem, Ëe je pismo priπlo do 
BoæiËka, saj je fant æe v uvodnem 
stavku napisal, da piπe zelo poËasi, 
saj ve, da je BoæiËek æe star in zato 
bere zelo poËasi.

Tradicionalna boæiËno-novoletna 

Dijaki ©CRM, Gimnazije in Srednje ekonomske 
πole, so v torek, 7. decembra, uæivali v odliËnem nasto-
pu glasbenikov skupine Strune in plesalcev skupine Face 
medobËinskega Druπtva Soæitje Mengeπ, ki zdruæuje 
osebe z motnjo v duπevnem razvoju obËin Trzin, 
Mengeπ, Domæale, Lukovica, MoravËe in Komenda. 
Zaplesali so tudi plesalci z gibalno oviranostjo iz CIRI-
USA Kamnik, ki pleπejo v Plesnem klubu Zebra. 

V glasbeni skupini Strune odrasli z mentorico 
Stanko KaË ustvarjajo glasbene melodije na lesenih 
instrumentih Ullvilla. 

V plesni skupini Face odrasle osebe pleπejo pod 
vodstvom mentorice Petre ©kofic, plesne uËiteljice z 
mednarodno licenco za delo z otroki, mladostniki in 
odraslimi s posebnimi potrebami. Petra je tudi men-
torica mladostnikom z gibalno oviranostjo v Plesnem 
klubu Zebra.

Ravnateljica Srednje ekonomske πole
mag. TATJANA NOVAK

Zadovoljstvo dela ekipe  
po dobro opravljenem delu 
(foto: Janja Hribar).

Na ©CRM imamo tudi pevski zbor! Dekleta prepevajo pod vodstvom dr. Veronike ©arec.

Plesalci hiphopa in breakdanca so 
razæiveli πolsko avlo.

Glasba in ples ne poznata ovir

prireditev je bila Ëarobna. Vsi veste, 
zakaj! Zato, ker se lahko med po-
Ëitnicami naspimo.

ROK ZORE

BoæiËna Ëarobnost v ©CRM
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Dan po BoæiËu so v Bizjakovih dolinah v Snoviku zagorele bakle in 
pastirska ognjiπËa, ponovno je na idiliËnem prizoriπËu naravnega okolja 
s postavljenimi hiπami, æivimi ovcami, teliËkom in osliËkom, pastirji in 
domaËini zaæivela boæiËna zgodba Betlehema. Tokrat so se organizatorji, 
TuristiËno druπtvo Tuhinjska dolina v sodelovanju s Termami Snovik, πe 
posebej potrudili in prikaz æivih jaslic, kot smo jih tu æe imeli priloænost 
videti, nadgradili s pravo predstavo o pripravah na sveti veËer in o praz-
novanju svetega veËera v idiliËnem kmeËkem okolju, kot je bil nekoË, ob 
soæitju treh generacij. 

Pred mnoæico obiskovalcev, ki jih mraz ni prav niË motil, se je ob Ëudovi-
ti kulisi kmeËke hiπe z gospodarskim poslopjem odvila zgodba priËakova-
nja boæiËa ob boæiËnih pesmih in molitvi celotne druæine, v hiπi je zadiπalo 
po potici in kadilu, otroci so izdelovali jaslice, ob cerkvici na hribËku so 
zapeli pravi zvonovi ... Potem, ko so na praznik pripravili tako svoj dom 
kot tudi svoja srca, se je ob spoznavanju dobrote in topline Ëloveπkega 
srca druæina odpravila k polnoËnici. Zgodba se je preselila v Betlehem, ki 
je oæivel v soju bakel in vrveæu pastirjev, hlapcev in konjenikov, ob vrsti 
dogodkov - od popisa prebivalstva do rojstva boæjega deteta in poklona 
svetih treh kraljev. 

Predstavo, poimenovano ≈Po kadilu je zadiπalo«, je s prepevanjem 
boæiËnih pesmi obogatil Gianni Rijavec, velik glasnik miru in ustanovi-
telj fundacije Beli golob, katere osnovni namen je πirjenje ideje o miru 
v svetu. Kot pravijo organizatorji, so ga k sodelovanju povabili zaradi 
njegovega poslanstva, ki ga æe dobrih deset let πiri med ljudmi; miru, 
ljubezni in sreËe.

IzkupiËek predstave v snoviπki dolini, zbran s prodajo vstopnic, so orga-
nizatorji namenili druæini iz »rne vasi pri Ljubljani, ki so jo prizadele lan-
ske poplave. Prav dobrodelnost je bila najveËji motiv za vse sodelujoËe, ki 
so z veseljem pristopili k projektu in prostovoljno pomagali pri nastajanju 
predstave in kulis.

V prireditvi, ki se je odvijala na πirokem prizoriπËu, je sodelovalo okoli 
sto ljudi - Ëlani TuristiËnega druπtva Tuhinjska dolina, Kulturno-umetni-
πkega druπtva Srednja vas, konjerejci iz Tuhinja in πtevilni okoliπki krajani. 
Priprave na dogodek, pomemben za celotno dolino, so potekale skoraj 
tri mesece in kot je povedal predsednik TuristiËnega druπtva Tuhinjska 
dolina Ivan Hribar, je bilo sodelovanje celotne doline res izjemno, kar 
lahko naredijo le dobri ljudje. »lanici organizacijskega odbora Zdenka 
KlanËnik, reæiserka, in Manja Æebaljec, ki je imela v rokah vsebinski del 
prireditve, sta upraviËeno zadovoljni z izvedbo uprizoritve, za katero je 
scenski del umetniπko postavil Rajko Æebaljec ob pomoËi zagnanih Ëlanov 
druπtva in domaËinov, zato velja res velika pohvala prav vsem sodelujoËim 
v tem projektu. 

BoæiËna zgodba, prikazana v edinstvenem naravnem okolju gozdne 
jase, obdane z gozdovi v Bizjakovih dolinah, se je ob prizadevnosti Ëlanov 
TuristiËnega druπtva Tuhinjska dolina, mnogih domaËinov in drugih so-
delujoËih, ki so sooblikovali prazniËno in spokojno podobo krajine in Ëasa, 
zapisala med pomembnejπe izvirne prikaze zgodb æivih jaslic v slovenskem 
prostoru. ©koda le, da si jo je ogledalo samo πtiristo obiskovalcev, saj je 
snoviπka dolina velika in je gostoljubno priËakovala veËje πtevilo ljudi.

Besedilo in fotografije: VERA MEJA»

PO KADILU JE ZADI©ALO IN BOÆI»NA ZGODBA Z ÆIVIMI JASLICAMI

»arobnost boæiËnega priËakovanja v Tuhinjski dolini je oæivela

Na predboæiËni veËer je oæivela domaËija z idiliËno kmeËko hiπo in kruπ-
no peËjo, ob kateri so otroci izdelovali jaslice. Gospodinja je poËistila po 
hiπi in dom pripravila na prihod praznikov, nato pa se lotila priprave 
boæiËne veËerje

©tevilna druæina je na sveti veËer po opravljenem delu sedla k veËerji z 
mleËno kaπo, poprtnikom (boæiËni kruh) in kompotom iz suhega sadja. 
©e pred tem so dom poæegnali z blagoslovljeno vodo in kadilom, po 
veËerji pa skupaj odπli k polnoËnici.

Z bliænjega hribËka so k polnoËnici vabili pravi zvonovi.

Mlada pastirËka (z leve) »rt Pestotnik z Lok in Domen Hribar iz Srednje vasi 
sta odgnala ovce na paπo in se vrnila k skromnemu pastirskemu bivaliπËu.

Obiskovalci so kljub mrazu z zanimanjem spremljali prikaz priprav na sveti veËer v idiliËnem kmeËkem okolju in boæiËno zgodbo z æivimi jaslicami. 
V obeh zgodbah je sodelovalo okrog sto Ëlanov iz domaËega in sosednjih druπtev ter domaËinov iz Tuhinjske doline.

Bil je popis v mestu in prebivalci so prihajali k pisarju, med njimi tudi 
Joæef z Marijo.

Æene so v koπarah in jerbasih prinesle darove ∑ æito in suho sadje, moæje 
pa vino.

Pastirji in vaπËani so se priπli poklonit sveti druæini.

Gianni Rijavec je boæiËno zgodbo v Bizjako-
vih dolinah obogatil s petjem v æivo ob sprem-
ljavi klavirja.

Sveti trije kralji prinaπajo v poklon sveti druæini darove mire, kadila in zlata.
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KamniËanka Silva Caserman kar 
takoj pove, da ne ve, zakaj piπe, 
vendar pridejo dnevi, ko enostav-
no mora pisati. Karkoli. Novem-
bra je izdala svoj tretji mladinski 
roman. Je zelo zanimiva æenska, 
ki uæiva tako v ustvarjanju pisane 
besede kot zanimivih slaπËic, med 
nastajanjem katerih je stekel naπ 
pogovor. 

Knjiæni molj æe v otroπtvu
Silvo Caserman je æe v otro-

πtvu z branjem in pisanjem okuæil 
oËe, ki je bil pravi knjiæni molj in 
mojster pripovedovanja pravljic. 
S πirokim nasmehom na ustih se 
Silva spominja, kako se je mama 
vedno znova jezila nad nepre-
glednimi skladovnicami knjig po 
hiπi in govorila, da se bodo mo-
rali zaradi knjig preseliti v veËjo 
hiπo. ©e huje je postalo, ko se je 
pri polnjenju knjiænih polic oËetu 
pridruæila πe Silva, saj je postal 
kaos popoln, knjige povsod, kjer 
se je naπlo vsaj malo prostora. 
Silva, tudi pravi knjiæni molj, se je 
pogosto spraπevala, kaj naj sploh 
πe prebere v πolski knjiænici, saj 
je imela zaradi nenasitnega bra-
nja obËutek, da je prebrala æe 
vso knjiænico. Tudi uËiteljice so 
opazile njeno strast, zato so ji 
ponudili delo v πolski knjiænici, 
kjer je pomagala vse viπje razre-
de osemletke. »as med knjiænimi 
policami je razvnemal Silvino do-
miπljijo, tako je svoje prve zgodbe 
objavljala v πolskem glasilu. Seveda 
je bila prepriËana, da je naπla svoj 
sanjski poklic.

Med poËitnicami je v æelji po 
veËji æepnini odπla v bliænjo gostil-
no povpraπat za delo, ki jo je tako 
pritegnilo, da se je na veliko æalost 
svojih starπev vpisala v srednjo 
πolo za gostinstvo in turizem in 
velik del svojega poklicnega æivlje-
nja posvetila gostinstvu. Na veselje 
starπev je pozneje, ko jo je po nji-
hovem ‘sreËala pamet’, zakljuËila 
πe ekonomsko πolo. Ob druæini, ki 
si jo je ustvarila, in sluæbi, ki jo 
je zelo veselila, je branje knjig in 
pisanje zaradi pomanjkanja Ëasa 
za nekaj Ëasa poniknilo, a spet 
privrelo na plan pred leti, ko je 
Silva napisala svoj prvi mladinski 
roman Maruπa Debeluπa.

Silva je bila vedno zadolæena, 
da za sorodnike in prijatelje piπe 
govore za razliËne slavnostne pri-
loænosti. Nikoli si pa ni predstav-
ljala, tudi v svojih najbolj drznih 
sanjah, da bo nekoË izdala svojo 
knjigo. Nekega lepega dne jo je 
eden izmed prijateljev vpraπal, 
zakaj ne napiπe knjige. Vpraπa-
nje ji ni dalo miru, zato se je 
usedla za raËunalnik in zaËela s 
pisanjem.

Mladinski romani  
v seznamu za domaËe 
branje in bralno znaËko

Silva Caserman je v zaËetku 
novembra izdala æe svoj tretji mla-
dinski roman Nore poËitnice, prvi 
z naslovom Maruπa Debeluπa je 
ugledal svet leta 2003 in πtiri leta 
pozneje πe roman ProblematiËna 
Lili. Silva pravi, da bi teæko nave-
dla razlog, zakaj piπe. Uæiva v dru-
æenju z ljudmi, rada se pogovarja 
in prisluhne sogovorniku, vendar 
po drugi strani spet potrebuje svoj 
mir, ki ga najde v pisanju. Ko se 
pojavijo trenutki, ki bi jih najraje 
prespala ali preskoËila, se usede za 
raËunalnik in piπe. Ko se poglobi v 
namiπljeno zgodbo, pozabi svojo. 
Tudi ko pridejo trenutki, ko je 
tako vesela, da bi objela ves svet, 
se usede za raËunalnik in piπe. Sil-
va je prepriËana, da æivljenje samo 
ponuja ogromno idej in zgodb. Ni 
se vnaprej odloËila, da bo pisala 
literaturo za mladino, zgodba je 
priπla sama od sebe. Prvi roman 
je napisala v treh mesecih. Hitro. 
NajveË Ëasa ji je vzelo poprav-
ljanje, saj ni nikoli povsem za-
dovoljna s svojim izdelkom. Za 
zabavo in iz radovednosti, brez 
priËakovanja, je rokopis poslala na 
zaloæbo Karantanija. Zelo hitro je 
preseneËena Silva dobila odgovor 
od zaloæbe, da so se odloËili za 
izdajo knjige. In Silvina zgodba se 
je zaËela odvijati po svoje.

≈Najteæje se je odloËiti za temo 

MARU©A DEBELU©A S PROBLEMATI»NO 
LILI NA NORIH PO»ITNICAH

zgodbe, saj potem pride vse samo 
do sebe«, razlaga Silva. Sama rada 
opazuje svet okrog sebe, zato je 
v vseh treh romanih obravnavala 
tematiko, s katero se lahko po-
istoveti marsikdo. Silva vedno 
æeli iz delcev resniËnega æivljenja 
ustvariti prijeten roman, ki bi ga 
mladi brali z veseljem, se v bra-
nju zgodbe tudi kaj nauËili, a se 
seveda ob pisanju tudi vseskozi 
trudi, da zgodba ni dolgoËasna in 
‘zateæena’. Z vsakim pisanjem si 
prizadeva, da bi mladi bralci ob 
branju knjige tudi razmiπljali s 
svojo glavo. Svojim bralcem po-
skuπa predstaviti temo zgodbe na 
kar se da zabaven naËin, mladim 
se æeli pribliæati tudi jezikovno, 
zagotovo pa je ubrala s pisanjem 
pravo smer, saj sta obe prvi dve 
knjigi na seznamu Ëtiva za doma-
Ëe branje kot tudi bralno znaËko 
na mnogih πolah πirom Slovenije. 
Tudi odzivi bralcev so navduπujoËi 
in je nad njimi vedno znova pre-
seneËena. 

Silva meni, da je ravno resna 
tematika, zaËinjena s kanËkom 
humorja, oËitno pravi recept za 
mlade bralce. Prve bralke Silvinih 
knjig so neËakinje, ki πe pred od-
dajo rokopisa zaloæbi lahko pre-
berejo in komentirajo Silvino delo. 
Letos je bila izjemno vesela klica 
prijateljiËine hËere, ki je æe teæko 
priËakovala izid Silvine zadnje 
knjige in je roman prebrala na 
mah, pa Ëeprav drugaËe 
sploh ne bere rada. Silva 
pravi, da se je prav iz srca 
nasmejala, ko ji je poveda-
la, da jo je brala do enih 
ponoËi in jo je takoj po 
prihodu iz πole naslednji 
dan poklicala, da naj Ëim 
prej napiπe novo, ker ji 
je bila ta zadnja najbolj 
vπeË. 

Silva je prepriËana, da 
se tudi starπi lahko kaj 
nauËijo z branjem njenih 
romanov, saj ima z mlado-

stniki poseben stik. Vedno 
ji zaupajo, zelo radi so v 
njeni bliæini in se z njo 
zapletejo v pogovor. Silva 
je mnenja, da so otroci 
danes ravno takπni kot 
nekdaj. Ravno tako æeljni 
sveta, radovedni, nagajivi. 
Z resnim tonom dodaja, 
da si pri otrocih teæko 
pameten, saj je vsak zase 
svoj svet, vendar je πe vedno naj-
pomembnejπa druæina. ≈Dandanes 
je pogosto problem pomanjkanje 
Ëasa. Tako paË je. Problemi so 
vedno bili, vËasih morda malce 
drugaËni kot danes, vendar sem 
sama vedno naπla pravi pristop 
do vseh mladostnikov, s problemi 
ali brez.«

Motivacije za naprej ji torej za-
gotovo ne manjka. Silva v smehu 
doda, da si mora sedaj ponovno 
najprej napolniti baterije. Zago-
tavlja pa, da ji je pisanje πe vedno 
le hobi in se πe vedno ne vidi 
pod imenom pisateljica. Navkljub 
trem romanom. MogoËe kdaj kas-
neje, ko bo izdala πe kakπnega. 
»eprav se istoËasno spraπuje, kdo 
je pisatelj? Nekdo, ki izda eno 
knjigo, dve, tri ...? In πe vedno je 
preseneËena sama nad seboj. 

Sladka ustvarjalnost
Peka in ustvarjanje slaπËic jo 

veseli æe od nekdaj. Nekaj sladke-
ga je na kuhinjski mizi vsak dan, 

Ëeprav se na Silvini vitki postavi 
tega ne vidi. Vedno jo je jezilo, da 
uæiva v peki slaπËic, kraπenje pa ji 
ni tako uspevalo, kot si je zamisli-
la. Æelela se je udeleæiti kakπnega 
teËaja, vendar ga ni bilo na voljo. 
NakljuËje ali ne, na neki zabavi se 
je Silva znaπla v pogovoru s pro-
fesorico, ki pouËuje na slaπËiËarski 
πoli, ji potarnala o slaπËiËarskih 
podvigih, le ta pa ji je svetovala, 
da naj pride nazaj v slaπËiËarsko 
πolo. ≈Kako naj grem nazaj v πolo 
na stara leta?« se je vpraπala Silva, 
a se nato pozanimala, opravila vse 
potrebne predmete in tako do-
konËala πe slaπËiËarsko πolo. PeËe 
za domaËe. Prijatelji se vselej raz-
veselijo Silvinih domiselnih sladkih 
daril. Morda bo kdaj napisala knji-
go o slaπËicah, vsekakor pa uæiva 
tako v ustvarjanju pisane besede 
kot ustvarjanju zanimivih slaπËic. 
VeË kot oËitno je tudi tu uspeπna, 
saj æe leta za vse sorodnike peËe 
boæiËno orehovo potico. PeËeno 
z ljubeznijo. Brez Silvine potice 
ni praznika, mi zagotovi Silvina 
neËakinja Tamara. 

Silva preæivlja boæiË s svojo 
druæino, saj ji pomeni najlepπi 
druæinski praznik v letu. Druæina 
se zbere za mizo ob dobri hrani, 
vendar jim je pomembnejπa skup-
na druæba kot pripravljene Silvine 
jedi. Novo leto pa vedno povezuje 
z veseljem, dobro druæbo, prijate-
lji in plesom. Ples, πe ena velika 
Silvina ljubezen in hobi. 

Polno ustvarjalnih zamisli ji je 
po pogovoru s Silvo zaæelela 

BOJANA KLEMENC

V vrtcu CepetavËek v Nevljah smo se imeli de-
cembra tako lepo, da smo si sreËo in veselje zaæeleli 
deliti tudi z drugimi.

Ob prebiranju slovenske ljudske pravljice Zlata pti-
ca smo spoznali, da se dobro vedno z dobrim vraËa in 
tako se je zaËela naπa mala dobrodelna akcija.

Na Centru za socialno delo Kamnik so nam prijaz-
no pomagali poiskati druæino, ki smo ji lahko polepπ-
ali praznike in ji vsaj za nekaj Ëasa olajπali æivljenje.

Dva prikupna deËka in njuna starπa smo povabili 
v naπ prazniËno okraπen vrtec. 

Skupaj smo pojedli zajtrk, ki nam ga je umetniπko 
obarval naπ Grega s svojim klarinetom, nato pa nas 
je v πolski telovadnici Ëakalo preseneËenje. Dijaki-
nje 1. letnika predπolske vzgoje iz ©olskega centra 
Rudolfa Maistra so nam pod vodstvom gospe Mojce 

Krevs odigrale zgodbico o miπku Tipu, ki je poma-
gal premraæenemu ptiËku. Obiskal nas je tudi dedek 
Mraz in nam razdelil sladka darilca. 

Po konËani predstavi smo se z naπima gostoma 
poigrali v igralnicah, sledilo je naπe darilo gostujo-
Ëi druæini. S pomoËjo starπev, dedkov in babic smo 
zbrali igraËe, knjige, oblaËila, posodo..., ki jih Cepe-
tavËki ne potrebujemo veË ali pa smo jih prerasli, 
naπim gostom pa so priπle πe kako prav. Nabralo se 
je za cel kombi stvari, ki jih je nato naπ hiπnik Tomi 
varno odpeljal k druæini na dom. 

Veselje in zadovoljstvo ob vsem tem je bilo obo-
jestransko, v srcih pa nam je ostala toplina, saj je res 
lepo, Ëe lahko sreËo delimo in komu pomagamo.

VVE CepetavËek:
Zalka, Olga, Renata, Helena in Barbara

PRAZNI»NI DECEMBER IN KAKO SMO GA DELILI

V prazniËnem Ëasu, ko si obiËajno naklonimo Ëas za medsebojno 
druæenje, smo prostovoljci vseh generacij obiskali starejπe na njihovih 
domovih. Druπtvo Varius Kamnik je tudi letos organiziralo akcijo de-
ljenja paketov z osnovnimi potrebπËinami za starejπe obËane. Skupaj z 
gospo Marjano Berlec iz Druπtva Upokojencev Kamnik ter prostovoljci 
O© Stranje pod vodstvom Martine Ozimek in O© Marije Vere pod vod-
stvom Nataπe DrËa smo starejπim polepπali dolge zimske popoldneve. 
S toplo besedo in polnim paketom dobrin smo vstopali v skromne hiπe 
mnogih, ki so nas vsakokrat sprejeli s prijaznim pogledom. Poklepetali 
smo, se nasmejali, vËasih potoËili tudi kakπno solzo, si na koncu iskreno 
segli v roko in zaæeleli predvsem zdravja. 

Kitajska modrost pravi, da bo goro premaknil le tisti, ki je v zaËetku 
premikal kamenËke. Upamo si trditi, da smo s svojim trudom in de-
lom premaknili nekaj kamenËkov v mozaiku æivljenj tistih, ki smo jih 
obiskali, pa tudi v æivljenju tistih, ki smo sodelovali kot prostovoljci. 
Zavedati se moramo, da med nami obstajajo ranljivejπe skupine ljudi, 
ki se sooËajo s stisko, ki izvira iz njihovega socialnega in materialnega 
poloæaja in med katere vse pogosteje spadajo tudi starejπi ljudje. Tudi 
v obËini Kamnik so starejπi, ki potrebujejo za svoje osnovno preæivetje 
pomoË soljudi, zato je bil naπ namen, da s tem projektom polepπa-
mo starejπim vsaj prazniËne dni ter na ta naËin dvignemo kvaliteto 
njihovega bivanja, hkrati pa smo s tem projektom pridobili prav vsi 
udeleæenci. Pridobljene izkuπnje, spoznanja in obËutki so neprecen-

ljivi in jih je 
vËasih z be-
sedami teæko 
opisati. Ena 
o d  p r o s t o -
voljk je svoje 
s p o z n a n j e 
strnila tako-
le: ≈Najbolj 
zanimivo je 
to, da kljub 
temu, da ima-
jo ti ljudje æe 
t a k o  m a l o , 
nam povsod 
ponujajo sok, 
piπkote,  Ëaj 
...«. »loveπka 
gostoljubnost 
in dobrota ni 
omejena na 
dobr ine ,  k i 

jih Ëlovek poseduje in njegov materialni status. Velikokrat se zgodi, 
da ljudje, ki razpolagajo z malim, πe to delijo z drugimi in ravno 
to smo skozi πtevilne obiske doæiveli tudi mi. Æivljenjske zgodbe in 
pripovedi, ki so jih starejπi delili z nami, so bile vËasih tako nepred-
stavljive, da smo ob njih spoznali, kako smo lahko zadovoljni s tistim, 
kar imamo. 

Da pa smo vse to lahko izkusili se moramo zahvaliti vsem, ki so kakor-
koli prispevali, k projektu: podjetju Eta æivilska industrija d.d., Trgovini 
Nakup ter Mercator Centru Kamnik, ki so kot donatorji prispevali iz-
delke za oblikovanje paketov. Poleg tega se zahvaljujemo vsem mladim 
prostovoljcem, ki so svoj prosti Ëas namenili obiskovanju starejπih in 
gospe Marjani Berlec ter Martini Ozimek.

Karl Gloersen je zapisal: ≈Ne postajamo pametni od tega, kar smo 
sliπali, temveË od tega, kar smo doæiveli.« 

Hvala vsem, ki smo jih obiskali, za vse, kar so delili z nami in kar so 
nam predali, da tako lahko postajamo modrejπi.

Druπtvo Varius Kamnik

DECEMBER V DRUÆBI 
STAREJ©IH

Mesec december je poln dogodkov in druæenj ljudi v najrazliËnejπih 
okoljih za slovo od starega in za voπËila novemu letu, za posvetitev 
praznikom, druæini, obdarovanju.

Pa smo se v ILA - dotik ustvarjalnosti s Perovega v okviru svojega 
projekta Dotik korenin, katerega namen je vzgibati lokalno skupnost 
in je delno financiran iz EU sredstev, odloËili in organizirali πe en do-
godek v soseski Zg. Perovo z naslovom ≈Dober dan sosed, prednovo-
letno brkljanje«. 30. decembra smo na travniku sredi naselja postavili 
romantiËni zelen paviljon in ga okrasili z okraski iz naπe delavnice in 
smrekovimi vejicami, dodali dve stojnici, klopi in posodo za ogenj. 
Stojnici, obleËeni v juto in smrekove vejice, sta ponujali izvrstno pecivo, 
ki so ga napekle sosede, vroË Ëaj in pehar glinenih izdelkov za v æep. 
Tam je bil tudi velik glinen lonec, v katerega smo lahko sosedje vrgli 
listke z æeljami za naπo sosesko. Upamo, da se uresniËijo, saj so bili na 
lonec navezani glinasti pujski z napisom ≈sreËno«. NajveË æelja je bilo 
za klopce, otroπko igriπËe, ... in za koπke za pasje odpadke in ena celo 
za vodni park.

Pri postavitvi in ureditvi prizoriπËa prijetnega dogodka so sodelovali 
sosedje in spontano se je æe med pripravami na dogodek spletlo kar 
nekaj novih znanstev. Dogodek je bil prepuπËen spontanosti in Ëasu 
ljudi, ki so nakljuËno priπli mimo. Zbralo se je kar nekaj odraslih, mla-
dih, otrok in tudi psov. Nekateri smo bili tam ves Ëas, eni so priπli samo 
pozdravit ... Brkljali smo, klepetali, okuπali izvrstno pecivo, kurili ogenj 
in se ogreli ob njem in vroËem Ëaju, povedali to in ono, brali zgodbe 
o koledovanju, prisluhnili zdaj temu ali onemu .... otroci so skakali 
in seveda uæivali pri nakladanju drv na ogenj, saj nas je sosed dobro 
zalagal z njimi. Ko se je zaËelo temniti smo priægali sveËke. Tema in 
vedno hujπi mraz sta nas pregnala. S skupnimi moËmi smo pospravili, 
si πe zadnji stisnili roke in si rekli: ≈Pa sreËno sosed«.

Dober dan sosed, 
prednovoletno brkljanje

Tatjana HlaËer, glavna organizatorka prazniËnega dogodka in ustano-
viteljica dejavnosti ILA-dotik ustvarjalnosti, je bila vesela pozitivnega 
odziva, ustvarjalnega sodelovanja sosedov in vseh pohval. Foto:Adi

BOÆI»KI 
≈Ker moje vnukinje oboæujejo linπke 
piπkote, sem letos tudi BoæiËke nare-
dila iz linπkega testa«, pravi Silva.
Linπko testo:
600 gr moke
200 gr margarine
200 gr masla
260 gr sladkorja v prahu
limonina lupina
Postopek:
V moko zdrobimo margarino in mas-
lo, dodamo jajce, sladkor in limonino 
lupino. Testo na hitro zgnetemo, na 
hladnem naj poËiva vsaj eno uro.
Iz testa izreæemo 2 enaka boæiËka in 
jih peËemo 10 — 12 min. na 180 °C.
Ko so peËeni, jih na narobni strani 
premaæemo z marmelado in po dva 
zlepimo skupaj. 

Vrhnji del okrasimo z belim ledom, 
za kapo dodamo nekaj kapljic rde-
Ëe æivilske barve, za oËi uporabimo 
stopljeno Ëokolado.

Beli led:
1 beljak in 
100 gr sladkorja v prahu stepamo do 
goste mase.

POTICA 
Sestavine:
500 gr moke
80 gr masla 
2,5 dcl mleka
100 gr sladkorja
3 rumenjake
πËep soli, æliËka ruma, limonina lu-
pina
20 gr kvasa

Postopek:
V posodi raztopimo maslo, mu doda-
mo mleko, sladkor, rumenjake, sol, 
rum in limonino lupino.
Naredimo kvasec: ælica mleka, kvas, 
æliËka sladkorja.
V moko najprej vmeπamo kvasec, nato 
poËasi πe ostale sestavine. Dobro pre-
gnetemo in pustimo, da vzhaja.
NAMAZ 
500 gr mletih orehov poparimo z:
2 dcl mleka
150 gr sladkorja in po okusu dodamo 
rum in limonino lupino. 
Na koncu v maso narahlo vmeπamo 
sneg iz treh stepenih beljakov.
Po æelji potico potresemo tudi z ro-
zinami. 
peËemo: 1 uro na 180 °C 
Pa dober tek !

Silvini recepti za prazniËne dni
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Upravni odbor druπtva je 17. decembra ocenjeval 
rezultate dela v letu 2010. Ugotovil je, da je kljub 
neπtetim teæavam druπtvo uspeπno kljubovalo vsem 
oviram, zahvaljujoË prizadevnim druπtvenim delav-
cem. Ivan Resnik, predsednik druπtva, je v svojem po-
roËilu orisal aktivnosti in πtevilne akcije druπtva. Ob 
tej priloænosti je aktivnim sodelavcem ob njihovem 
osebnem jubileju izroËil posebna priznanja, ki so jih 
prejeli: Klenc Joæe, 65 let; Dacar Franc — 70 let; Korit-

Biserni jubilej sta slavila JOÆEFA 
IN ALOJZ POV©E s Stiasnyjeve 
ulice v Kamniku. Zakonsko zvezo 
sta sklenila 25. 11. 1950. 

Joæefa, rojena 17. 3. 1930, je kar 
25 let delala v kuhinji Svilanita 
v Kamniku. Alojz je bil rojen 3. 
9. 1923 in je bil ves Ëas delovne 
dobe zaposlen v komerciali Utoka 
Kamnik. V zakonu sta dobila dva 
otroka, rodili pa so se tudi æe πtirje 
vnuki. Povesta, da sta se spoznala v 
sindikalni πoli. 

Zdravja ni na pretek. Alojz slabo 
vidi, teæave ima s sladkorjem, a red-

Planinski jubilanti (z leve stojijo): Franc Æeleznik, Marija Golob, Franci Novak, Franc Dacar, predsednik 
PD Kamnik Ivan Resnik, Andrej MejaË, Franc Pohlin; (z leve sedita): Jernej Koritnik in Ivan KovaË. 

Dobro delo planinskega druπtva v letu 2010
nik Jernej — 70 let; Golob Marija — 75 let; KovaË Ivan 
— 75 let; Pohlin Franc — 75 let, Æeleznik Drago — 75 let, 
MejaË Andrej — 80 let; Novak Franc — 80 let in Æeleznik 
Franc — 80 let.

Poleg posebnih priznanj je izredna skupπËina Pla-
ninske zveze Slovenije v decembru podelila visoko 
priznanje — jubilejni plaketi Mariji Golob in Jerneju 
Koritniku.
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V Druπtvu upokojencev Kamnik

Nadvse æivahen december ∑ sreËanje 
bisernih in zlatih zakonskih parov, 
priznanja jubilantom in prazniËni koncert

Mesec december je bil za druπtvo zelo pester, saj se je zvrstilo kar ne-
kaj pomembnih akcij. Te pomenijo tudi uspeπen zakljuËek 60-letnega 
druπtvenega jubileja. 10. decembra so slavili 50- in 60-letnico zakonske 
zveze pari, ki so se poroËili v drugi polovici leta 1950 oziroma leta 1960. 
Na tokratnem sreËanju so praznovali dva biserna zakonska para in osem 
zlatih zakonskih parov.

Meπani pevski zbor DU Kamnik pod vodstvom Karle Urh.

Ob zakljuËku 60-letnice Druπtva upokojencev 
Kamnik so druπtveni kulturni sodelavci ∑ meπani pev-
ski zbor druπtva pod vodstvom Karle Urh, folklorna 
skupina pod vodstvom Francija Poljanπka, Ljudske 
pevke Predice pod vodstvom Angele Jagodic in in-
strumentalna skupina uËencev Osnovne πole iz Stranj 
pod vodstvom Karle Urhove, v sredo, 22. decembra, 
uspeπno izvedli prazniËni koncert v Domu kulture 
Kamnik. Z njim so v druπtvu zaokroæili vrsto prire-

BoæiËno-novoletni koncert za 60 let

ditev v poËastitev 60-letnice svojega delovanja
Med obiskovalci, ki so napolnili dvorano, je bil 

tudi æupan Marjan ©arec, ki je zbrane nagovoril in 
Ëestital jubilantom. Za Ëestitke se je zahvalil pred-
sednik DU Kamnik Franc Smolnikar in spregovoril 
o prehojeni poti druπtva. Prireditev je spretno 
povezoval Tone FtiËar, organizacijo in predstavi-
tev druπtvenih dejavnosti pa je odliËno pripravila 
Marinka Hribovπek. 

Razstava roËnih del
Pod vodstvom Majde VavpetiË so teËajnice ≈riπelje« tehnike na dan 

druπtvenega sreËanja, 10. decembra, pripravile razstavo roËnih del, ki je 
bila odprta πe naslednje tri dni. Obiskovalci so bili nad prikazano razstavo 
vezenih izdelkov, kvaËkanih novoletnih okraskov, prazniËnih namiznih 
dekoracij in drugih roËnih del, ki so æe prave male umetnine, navduπeni. 

Z leve: predsednik DU Kamnik Franc Smolnikar je s posebnimi pri-
znanji ∑ urami ∑ razveselil jubilante; Branko ©enica, Staneta Zaletela in 
Anico Blejc (70-letnik Peter Fischer zaradi bolezni ni bil prisoten).

Priznanja druπtvenim jubilantom
Poleg pregleda opravljenega dela v letu 2010 in sprejema delovnega 

ter finanËnega naËrta za leto 2011 je upravni odbor na svoji seji 29. 
decembra aktivnim druπtvenim jubilantom podelil posebna priznanja. 
Prejeli so jih: Branka ©enica za 60 let, Anica Blejc za 70 let, Peter Fischer 
za 70 let in Stane Zaletel za 80 let.

ZlatoporoËenci (z leve): Leban, Suπnik, Zabret, Zorman.

no zahaja v naravo in na sprehode. 
Joæefa pravi, da je njeno zdravje 
letom primerno. Ukvarja se z gospo-
dinjskimi opravili in obdeluje vrt. Za 
oba je nepozaben dogodek skupnega 
æivljenja vselitev v lastni dom.

BisernoporoËenca MARJETA IN 
JOÆE PESTOTNIK z JakopiËeve 
ulice 23 na Duplici sta se poroËila 2. 
9. 1950. Marjeta je bila rojena 13. 7. 
1929 in je skrbela za druæino. Joæe 
je bil rojen 8. 4. 1931, zaposlen je bil 
v Stolu in v Domu na Duplici kot 
hiπnik. Imata πtiri otroke, tri vnuke 
in pravnuka. Zdravje jima sluæi, Joæe 
se ukvarja s πportom, predvsem 
balinanjem, Marjeta opravlja go-
spodinjska dela. Spoznala sta se na 
delovnem mestu v Stolu. Zelo sta 
bila vesela rojstva otrok.

Praznovali smo z osmimi zlatimi 
zakonskimi pari:

MARIJA IN LUDVIK BERLEC 
z RoæiËnega 1 sta se poroËila 17. 9. 
1960, imata tri otroke in πtiri vnu-
ke. Kot pravita, z zdravjem nista 
preveË zadovoljna. Marija je bila 
rojena 3. 2. 1934 in je Ëlanica DU 
od leta 1997, sicer pa je gospodinjila 
in skrbela za druæino. Ludvik je bil 
rojen 20. 8. 1932, zaposlen je bil v 
Titanu Kamnik in je Ëlan DU æe od 

Biserna zakonska para, ki sta slavila 60 let skupnega zakonskega æiv-
ljenja (z leve): Povπetova in Pestotnikova.

ZlatoporoËenci ( z leve): Berlec, HuiË, »eplak, Grabovac.

leta 1988. Njuno prvo sreËanje je 
bilo v gostilni Pri »ibru, Ëesar se πe 
dobro spominjata. Danes ju zapo-
sluje obdelovanje vrta in gospodinj-
ska opravila. S posebnim veseljem 
povesta, da sta bila vesela rojstva 
otrok, selitve v lastno hiπo in pol-
nega razumevanja v zakonu.

JOÆEFA IN VALENTIN »EPLAK 
s Ceste treh talcev 8 v Kamniku sta se 
poroËila 29. 11. 1960. Joæefa, Ëlani-
ca DU, je bila rojena 25. 4. 1939. 
Zaposlena je bila v gospodarskih 
organizacijah Kamnika, v Titanu. 
Valentin, rojen 16. 2. 1936, je bil za-

bila rojena 8. 8. 1935 in je bila za-
poslena v Svilanitu Kamnik. Kosta, 
rojen 8. 2. 1941, je delal v pekarni, 
bil je tudi inπtruktor v avto πoli. 
PrviË sta se sreËala na nogometnem 
igriπËu na Duplici in πe danes nada-
ljujeta z rekreacijo, veliko kolesarita 
in se redno udeleæujeta pohodov. V 
prostem Ëasu obdelujeta vrt, Marija 
pa se ukvarja πe z gospodinjskimi 
opravili. SreËnih dogodkov je bilo 
veliko, pomembna jima je bila vse-
litev v lastno hiπo.

©TEFANIJA IN ZVONE HUI» s 
Cankarjeve ulice 23 v Kamniku sta 
se poroËila 15. 10. 1960. Zvone se je 
vËlanil v druπtvo leta 1991, æena dve 
leti pozneje. ©tefanija je bila rojena 
31. 8. 1941 in je delala v KoËni. Zvo-
ne je bil rojen 24. 7. 1934 in zapo-
slen v Jati Kamnik. Imata tri otroke 
in dva vnuka. Zdravje je letom pri-
merno. Z veseljem povesta, da sta se 
prviË sreËala v trgovini. Zelo rada 
se udeleæujeta izletov, ©tefka ima 
zelo rada roËna dela. SreËna sta bila 
ob rojstvu svojih otrok in, seveda, 
tudi vnukov.

ANICA IN ANDREJ LEBAN iz 
Stahovice 12 sta se poroËila 8. 10. 
1960. Oba sta Ëlana DU od leta 
1992, imata dva otroka in πtiri vnu-
ke. Anica je bila rojena 28. 6. 1943, 
zaposlena je bila v Trivalu. Andrej 
je bil rojen 28. 11. 1943, zaposlen je 
bil pri Graditelju. PrviË sta se sreËa-
la v Stahovici pri sestri. Zdravje je 
pri Andreju ≈za silo«, Anica pa je z 
njim zadovoljna. Sedaj se ukvarjata 
z vrtom, zelo rada hodita na spre-
hode. Veselila sta se rojstva otrok, 
osreËila ju je tudi uspeπno prestana 
Andrejeva teæka operacija.

IVANA IN IVAN SU©NIK iz vasi 
Æaga 3 sta se poroËila 1. 10. 1960. 
V zakonu sta dobila tri otroke, 
imata tudi æe sedem vnukov. V dru-
πtvo sta se vËlanila leta 1987. Nad 
zdravjem se ne pritoæujeta. Ivana, 
rojena 5. 12. 1938, je bila zaposlena 
v Titanu. Ivan se je rodil 13. 5. 1934, 
zaposlen je bil v Menini. Bratova 
poroka je pognala korenine ljubezni 
in pripeljala do naslednje poroke ∑ 

njune. Prosti Ëas izkoristita za delo 
na kmetiji. SreËna sta bila ob roj-
stvu svojih otrok in vnukov.

TON»KA IN MARTIN ZABRET 
iz Podgorja 93 sta zakonsko zvezo 
sklenila 23. 7. 1960. Imata dva otro-
ka in sedem vnukov. »lana DU sta 
od leta 1992 in tudi z zdravjem sta 
zadovoljna. TonËka je bila rojena 6. 
2. 1940, zaposlena je bila v Titanu. 
Martin se je rodil 21. 8. 1936, zapo-
slen je bil v Ljubljani in v Kamniku. 
Kot pravita zlatoporoËenca, prvega 
sreËanja v Podgorju ne bosta nikoli 
pozabila. V prostem Ëasu TonËka 
gospodinji in obdeluje vrt, Martin 
mizari, rad tudi gobari. Nadvse ve-
sela sta bila rojstva otrok.

FRANCKA IN MILAN ZORMAN 
stanujeta v Podgorju 29 e. PoroËena 
sta od 28. 8. 1960 in imata tri otro-
ke ter osem vnukov. »lana DU sta 
od leta 2002. Zdravje jima relativno 
dobro sluæi. Francka je bila rojena 
6. 10. 1938, zaposlena je bila za-
sebno, prav tako tudi Milan, ki se 
je rodil 17. 3. 1938. Z veseljem po-
vesta, da se poznata æe od otroπtva, 
saj sta bila soseda in sta se tako 
tudi tesneje povezala. V prostem 
Ëasu obdelujeta vrtiËek, rada se tudi 
sprehajata. Pravita, da sta se veselila 
rojstva svojih otrok in vnukov.

V Ëast zakonskih jubilantov je 
druπtvo pripravilo pester in zanimiv 
program. Popestrili so ga glasbeniki 
∑ folklorna skupina in ljudske pevke 
Predice, njihova Ëlanica Jelica SlaviË 
pa je povedala πaljivo zgodbico. Nji-
hov nastop so jubilanti z navduπe-
njem sprejeli. Za glasbo je poskrbel 
Joæe Jagodic s kolegom.

Slavju se je pridruæil tudi novo iz-
voljeni æupan obËine Marjan ©arec, 
ki je Ëestital vsem jubilantom in jim 

poslen v KIK-u Kamnik. V zakonski 
zvezi sta se jima rodila dva otroka, 
imata pa tudi dva vnuka. Povesta, 
da se πe dobro spominjata njunega 
prvega sreËanja na vasi, osreËilo pa 
ju je rojstvo otrok in vselitev v novo 
hiπo. Danes se ukvarjata z vrtom 
in roæami.

MARIJA IN KOSTANTIN GRA-
BOVAC z Jeranove ulice 3 v ©marci 
sta se poroËila 26. 11. 1960. Oba sta 
Ëlana DU od leta 1993. Marija je 

zaæelel vse lepo v prihodnosti, pred-
sednik druπtva France Smolnikar je 
vsem zaæelel obilo zdravja, Marjana 
Berlec, predsednica socialne komisi-
je, je s sodelavkama Mojco in Julko 
vsem zakonskim parom izroËila 
posebne diplome, cvetje in skromna 
darila. Pred zakljuËkom sreËanja 
so folkloristi zaplesali z jubilanti 
prvi ples. V druæabnem delu, ki je 
sledil, so mnogi obujali spomine in 
utrjevali prijateljske vezi.

Nekateri povabljeni se sreËanja 
10. decembra niso mogli udele-
æiti, zato so druπtveni delavci 
na njihovih domovih obiskali bi-
sernoporoËenca Milko in Joæeta 
JaneæiËa s Kovinarske ceste ter 
zlatoporoËence Judito in Ivana 
Kumarja iz Kamniπke Bistrice, 
Ano in Antona Goloba iz Zgornjih 
Stranj ter Justi in Franceta Koro-
πca iz Mekinj.
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V Kamniku deluje nov lokostrelski klub oziroma druπtvo lokostrelcev. 
Prvotni namen druπtva je bil druæenje ljubiteljev likovne umetnosti in 
tetoviranja z imenom Druπtvo Lucky art, ki je septembra spremenilo 
ustanovni akt in statut, ime pa spremenilo v DL Lucky art (Druπtvo 
lokostrelcev Lucky art).

V soboto, 6. novembra, smo organizirali otvoritveni turnir na notra-
njem streliπËu, ki smo ga sami obnovili v opuπËenih delavnicah podjetja 
Alprem. Turnirja so se udeleæili najboljπi lokostrelci v slogu compaund 
(sestavljeni lok), ki v slovenskem merilu spadajo v sam vrh. Otvoritve se 
je udeleæil zanesenjak slovenskega lokostrelstva Marjan Podræaj (LK ©e-
nËur), ki je avtor knjige Lokostrelstvo in mednarodno priznani trener.

VeËina naπih Ëlanov se udeleæuje tekem po Sloveniji in tudi v tujini. 
Tekmujemo v vseh disciplinah: tarËno lokostrelstvo na doloËene razdalje 

Kamniπke odbojkarice med letoπnjimi novoletnimi poËitnicami na po-
znajo premora. V enajstih dneh so odigrale kar πtiri tekme z odliËnimi na-
sprotnicami. V Interligi so Calcitovke zabeleæile pomembno zmago proti 
ekipi Dunaja, v osmini finala Pokala Cev pa so z veliko smole izpadle iz 
nadaljnjega tekmovanja proti ©vicarski ekipi Neuchatel.

Æe drugi dan novega leta so KamniËanke zgodaj zjutraj odpotovale na 
gostovanje k evroligaπki ekipi Prostejova, ki je v Kamniku æe slavila. Po na-
porni voænji na »eπko, KamniËanke niso naπle protioroæja za domaËo ekipo, 
ki zmaguje tudi v Evroligi, in po priËakovanjih niso raËunale na zmago, kljub 
temu bi bila igra lahko boljπa. 

Ko se πe niso dobro naspale od poti na »eπko, æe so morale na πe daljπo 
pot v ©vico, kjer jih je Ëakala prva tekma osmine finala Pokala CEV proti 
ekipi Sagres Nuc iz Neuchatela. V ©vico so pripotovale na pravi odbojkarski 
praznik, saj se je na tribunah zbralo preko 2000 gledalcev, ki so buËno spod-
bujali domaËo ekipo. V prvem setu so bile KamniËanke boljπi nasprotnik vse 
do zakljuËka seta, ki so ga z nekaj sreËe dobile domaËe. Nato pa se je kam-
niπka igra podrla, sprejema ni in ni bilo, poslediËno tudi ne napada, domaËe 

igralke pa so se razigrale in v drugem in tretjem setu nadigrale KamniËanke. 
©e pred povratno tekmo je KamniËanke Ëakala tekma Interlige proti vodilni 
in neporaæeni ekipi Dunaja. KamniËanke so okrepljene z igralkami, ki jih v 
©vici ni bilo (Vrhovnik, Zaloænik, KmeziÊ), na tekmi pokazale eno najboljπih 
iger v letoπnji sezoni, v napadu je blestela poπkodovana Turnπkova ter prese-
netile DunajËanke in jim po petih setih zadale prvi njihov poraz v tej sezoni. 
KamniËanke so na lestvici ostale na petem mestu in kot kaæe bo o Ëetrtem 
mestu odloËal prav domaËi derbi v zadnjem krogu proti Mariboru.

Nabite z optimizmom po odliËni sobotni predstavi so KamniËanke krenile 
v torkov dvoboj na povratni tekmi proti ©vicarkam. KamniËanke so povedle z 
2:0 v setih in vse je kazalo na zlati set. V tretjem setu pa so gostje le zaigrale 
kot znajo in ga gladko dobile. »etrti set je bil πe najbolj izenaËen, a so ga na 
veselje domaËe publike v konËnici dobile domaËe, kar je pomenilo, da smo v 
Kamniku prviË spremljali zlati niz do 15, ki je odloËal o potniku v Ëetrtfinale. 
KamniËanke so set zaËele odliËno in ob zvokih Kalinke (v Ëetrtfinalu bi se po-
merile z Rusinjami) povedle z 9:2, nato pa so popustile in dovolile gostjam, 
da so izid izenaËile. Vseeno pa so domaËe igralke imele prvo zakljuËno æogo 
za pot v Rusijo, a je niso izkoristile. Na drugi strani pa so drugo zakljuËno 
æogo izkoristile ©vicarke, ki so se veselile napredovanja v Ëetrtfinale tega 
tekmovanja. KamniËankam pa ostaja pred nadaljevanjem Interlige v uteho 
dejstvo, da so v zadnjih dveh tekmah prikazale odliËno igro, ki smo jo v 

zakljuËku leta æe kar malce 
pogreπali. Sedaj potujejo v 
Linz, nato pa jih 22. janu-
arja ob 20. uri doma Ëaka 
obraËun s Splitom. 

Tudi druge ekipe med 
poËitnicami niso poËiva-
le in so se pripravljale na 
drugi del tekmovanja. Ig-
ralci Calcit Volleyballa ga 
zaËenjajo æe ta vikend, ko 
v Kamnik v goste prihaja 
ekipa Krke.

S kvalifikacij za Evrop-
sko kadetsko prvenstvo v 
Bolgariji pa sta se ta teden 
vrnila pomoËnik trenerja 
reprezentance Aleπ Hribar 
in kamniπki igralec Domen 

Kotnik. Domen je na prvenstvu prikazal dobro igro, ki pa ni zadostovala, da 
bi se Slovenci uvrstili na Evropsko prvenstvo. Zabeleæili so dve zmagi proti 
Hrvaπki in Belorusiji, izgubili pa so proti domaËinom in ©pancem in se tako 
uvrstili na konËno tretje mesto. 

Cico 1.

90m, 70m, 50m, 900 krogov, Gozdni krog (tarËe so slike æivali), Arrow-
head 12+12 (doloËene in nedoloËene razdalje), v zimskem Ëasu pa na 
dvoranskih tekmah (INDOR 18 m), ki πtejejo za slovenski pokal. Najbolj 
zanimive so tekme za 3D pokal (40 æivali iz umetnega materiala), ki so 
tudi najbolj obiskane. VeËina aktivnih Ëlanov prihaja iz Lokostrelskega 
kluba Kamnik. 

V prihodnje si æelimo Ëim boljπih rezultatov in vabimo nove Ëlane, ki 
imajo veselje do tega πporta, da se nam pridruæijo, lahko tudi ljubitelji 
samostrela. Piπite nam na elektronski naslov druπtva dl.luckyart@gmail.
com. V Kamniπki Bistrici je v bivπi drevesnici urejeno letno streliπËe, po 
gozdu pa je postavljenih 12 tarË za trening Gozdnega kroga in Arrow-
head. Imamo pa tudi nekaj tarË za 3D.

SRE»KO ÆAGAR

Druπtvo lokostrelcev Lucky art

DI©ALO JE PO RUSIJI

Kamniπka udeleænca kvalifikacij za Evrop-
sko kadetsko prvenstvo Aleπ Hribar in Do-
men Kotnik.

2. ZIMSKA LIGA SV. PRIMOÆ
Tek z luËkami

Na letoπnji zimski ligi sva uvedla nekaj sprememb, ena izmed njih je bil 
dodaten vzpon na Sv. Primoæa nad Kamnikom. Tako smo se v soboto, 4. 
decembra, poleg jutranjega vzpona, ob 17. uri podali πe na Miklavæev tek 
ali tek z luËkami. Zbralo se nas je 19 udeleæencev, prvi je na vrh pritekel 
Lado Kveder, med æenskami Jana StrahiniË, pri otrocih Uroπ »iroviË. Sveti 
Miklavæ je obdaril vse udeleæence teka s Chio Ëipsi, Zakladnica dobrih idej 
pa je zmagovalca razveselila z okrasno sveËko. Za pogostitev se zahvalju-
jeva Olgi in Ingrid, ki sta spekli sladke dobrote, pa tudi ostali udeleæenci 
so nas razveselili z domaËo peko.

©e vedno ste vabljeni vsi, ki se æelite rekreirati, da se nam pridruæite 
vsako soboto ob 9. uri pri Lovskem domu Stahovica.

Besedilo in foto: TOMAÆ CUKJATI in SANDRA PRE©EREN

Zlate medalje za najmanj 
300 vzponov

©est æensk je v lanskem letu prav 
vsak dan osvojilo vrh Sv. Primoæa: 
Meta ©tefula (Zduπa), Marta Mrgole 
(Zagorica), Anica Leban (Zagorica), 
Marija KoviË (Moste), Zalka Korit-
nik (Zduπa) in Joæi Rozman (»rna). 

Pri moπkih pa se s polnim izku-
piËkom 365 vzponov lahko pohva-
lijo: Rudi Zore - Kamnik, Ludvik 
Us - Mekinje in Andrej Leban ∑ 
Stahovica. 

Vsi, ki so bili na Primoæu vsak 
dan, so prejeli πe pokale in lesene 
palice, ki jih je izdelal KamniËan 
Andrej Albreht.

Vodlan iz Podgorja - 125, Olga 
Pivk iz Kamnika - 120, Mojca 
Golob iz Vrhpolj ∑ 115, Marinka 
VlajniË iz Stranj ∑ 110, Fani Slap-
nik iz Zagorice ∑ 108, Ana KavËiË 
iz Domæal ∑ 106, ©pela ©arc iz 
VolËjega Potoka ∑ 106, Marta Zajc 
iz Preserij ∑ 106, Marija Mesner iz 
Homca ∑ 104, Raza Polak iz »rne 
∑ 104, 100 vzponov pa so opravile 
Alenka Gradiπek iz Zg. Stranj , 
Nataπa VrtaËiË iz Mekinj in Olga 
Straæar iz Noæic

Miro PπeniËnik iz Stranj ∑ 191, 
Mitja Ogrinc iz Kamnika ∑ 188, 
Irfan BegiË iz »rne ∑ 160, Mirko 
Kern iz Komende ∑ 155, Franc 
Letnar iz Mekinj ∑ 141, Marko Ko-
sta iz Kamnika ∑ 138, Milan Juhant 
iz Kamnika ∑ 132, Vido Klemen 
iz Kamnika ∑ 130, Silvo BalantiË 
in Duπan ©inkovec, oba iz Kam-
nika ∑ 121, Aco Pivk iz Kamnika 
∑ 120, Brane Osolnik iz Suhadol 
∑ 115, Mirko Zajc iz Podgorja ∑ 
115, Andrej MarËun iz Radomelj 
∑ 115, Janez Gradiπek iz Stranj 
∑ 115, Robert Retelj iz Domæal 
∑ 111. Gregor Lobe iz Kamnika 
∑ 110, najmlajπi 9-letni pohodnik 
David Golob iz Vrhpolj ∑ 108, 
Aleksander Podgorπek iz Kamnika 
∑ 107, Dejan ©kofic iz Jarπ ∑ 105, 
Franc Zajc iz Preserij ∑ 105, Viki 
Mav z Vira ∑ 104, Stane Oraæem 
iz Domæal ∑ 104, Milan Kohek 
iz Domæal ∑ 103, Matjaæ Pivk iz 
Kamnika ∑ 103, Darko Kos z Vira 
∑ 102, Marjan Novak ∑ ©katla iz 
Kamnika ∑ 102, Peter Dermastija 
iz »rne ∑ 101, magiËno πtevilko 100 
pa so dosegli Martin Vodlan iz 
Podgorja, Iztok Polak iz »rne in 
. Bronaste medalje se je razveselil 
tudi Iztok JeksetiË, ki se je na vrh 
Sv. Primoæa podal kar 70-krat s 
kolesom in 40-krat peπ.

Najboljπi na 24-urnem 
vzponu na Sv. Primoæa 

Med æenskami sta z 10 vzponi 
zmagali Mateja PogaËar in Sandra 
Preπeren, obe iz Stranj, in se za-
sluæeno veselili zlate medalje ter 
pokalov, 8 vzponov so zmogle: 

≈Gremo na Primoæa!«

330, Marjan Strmole iz Podstuden-
ca ∑ 325, Tone Gradiπek iz Stranj 
∑ 325, Vojko Hacler iz Kamnika 
∑ 324, Enis SmajloviË iz »rne ∑ 
320, Franc Lekan iz Domæal ∑ 314, 
Ciril Lombergar s Perovega ∑ 306, 
Anton Hribar iz Vrhpolj ∑ 301.

Zlato medaljo sta Janez in Peter 
UrπiË namenila tudi 84-letnemu Iva-
nu Urhu, legendi Sv. Primoæa, ki se 
πe vedno dvakrat do trikrat tedensko 
odpravi do Sv. Primoæa. 

Dobitniki srebrnih medalj 
za najmanj 200 vzponov: 

Joæi Hlastec iz »rne ∑ 233, Anka 
Hribar iz Vrhpolje ∑ 230, Stanka 

Golob iz Prese-
rij ∑ 230, Slav-
ka Vodlan iz 
Podgorja ∑ 221, 
Mihela JegliË z 
Duplice ∑ 217, 
Darinka UrπiË 
iz Mekinj ∑ 215, 
Helena Bogataj 
iz Mekinj ∑ 215, 
Mateja PogaËar 
iz Stranj ∑ 206, 
Tina ©krjanec iz 
VolËjega Potoka 
∑ 204, Francka 
Perne iz Stranj 
in Kati Prelovπ-
ek iz Mengπa ∑ 
202, Nevenka 
KavËiË iz Do-
mæal ∑ 201, Joæi 
Trdin iz Kamni-
ka ∑ 200.

M a r j a n 
G r o j z d e k  z 
Duplice ∑ 255, 
Andrej JegliË z 
Duplice ∑ 234, 
Vinko Pleve l 
s Kriæa ∑ 234, 

Franc Golob iz Domæal ∑ 230, 
Boris Jeπe iz Kamnika ∑ 222, Dar-
ko ©kofic iz ©marce ∑ 219, Janez 
Tonin iz Mekinj ∑ 210, Joæe ©kra-
bar z Æupanjih njih ∑ 204, Rudi 
Prelovπek iz Mengπa ∑ 202.

Dobitniki bronastih 
medalj za najmanj  
100 vzponov:

Tjaπa Grkman iz GodiËa ∑ 159, 
Joæi Tonin iz Mekinj ∑ 145, Mi-
haela Us iz Mekinj ∑ 135, Nives 
Burja iz Mekinj - 130, Anja Jerin 
iz Kamnika ∑ 126, Martina Hlastec 

Meta ©tefula ∑ Zduπa, Polona Mla-
kar - Ljubljana in Anka Hribar ∑ 
Vrhpolje, za kar so prejele srebrne 
medalje, bronaste medalje za 7 
vzponov pa so se veselile: Slavka 
Vodlan iz Podgorja, Joæi Koπir iz 
Naklega, Nives Burja iz Mekinj, 
Nevenka KavËiË iz Domæal, Cvetka 
MavËec iz ©marce, Mihaela JegliË z 
Duplice in Ana KavËiË iz Domæal. 

Med moπkimi sta rekordnih 22 
vzponov, 176 kilometrov in 8.800 
metrov viπinske razlike uspela pre-
magati Jure Grmπek s Kriæa in Iz-
idor Cimerman iz Podgrada, ki sta 
prejela zlati medalji in pokala. 20-
krat je bil na Sv. Primoæu Peter 
Macuh iz Ljubljane in prejel srebr-
no medaljo, 18-krat pa KamniËana 
Tomaæ Cukjati in Denis Sitar z 
bronastima medaljama. 

Vsem pohodnikom Ëestitke tudi iz 
naπega uredniπtva in sreËno na poti 
k Sv. Primoæu. Pa odpravite se kar 
iz doline, saj se zadnje Ëase vse veË 
pohodnikov v veliki vnemi za Ëim 
veËje πtevilo vzponov pripelje z avtom 
vedno viπje, do koder paË njihov je-
kleni konjiËek zmore. To pa je zelo 
moteËe za tiste prave pohodnike, ki 
æelijo uæivati v spokojnosti narave in 
se nauæiti sveæega zraka. 

SA©A MEJA»
foto: DU©AN ©TRAJNAR

Kolikokrat ste bili v lanskem letu na vrhu Sv. Primoæa? Desetkrat, sto-
krat, morda tristokrat ali celo 365-krat? Pohodnikov, ki opravijo dvesto, 
tristo in celo veË vzponov k priljubljenemu Sv. Primoæu, je iz leta v leto 
veË. Tudi takih, ki se v veËernih urah po sluæbi in drugih obveznostih z 
naglavnimi svetilkami odpravijo na vrh gledat luËke v dolini ali zvezde v 
viπini. Zvestih pohodnikov ne ustavijo niti nizke temperature, sneg in led. 
Nadenejo si dereze, gamaπe in varno stopajo po ustaljeni poti. 

Drugi januarski dan je bilo pred meænarijo na vrhu Sv. Primoæa skoraj 
pretesno za vse vztrajne pohodnike, ki so se veselili sreËanja. Peter UrπiË, 
oskrbnik tamkajπnje okrepËevalnice, in Janez UrπiË iz gostiπËa pri Pla-
ninskem orlu sta pripravila æe tradicionalno sreËanje s podelitvijo medalj 
pohodnikom, ki so v letu 2010 ˝vsaj˝ stokrat obiskali Sv. Primoæ, in vsem, 
ki so se 7. in 8. maja 2010 udeleæili 24-urnega tekmovanja v pohodih na Sv. 
Primoæ. Vseh prejemnikov medalj je 102, prihajajo pa veËinoma iz okolice 
Kamnika. 

Medalje in pokale je podeljeval legenda Sv. Primoæa 
84-letni Ivan Urh (na levi), ki se πe vedno odpravi tja 
gor dvakrat do trikrat tedensko. Zlato medaljo za 357 
vzponov je prejel 79-letni Franc Grilc iz GodiËa, najsta-
rejπi med pohodniki. Za njima oskrbnik okrepËevalnice 
in organizator sreËanja Peter UrπiË in Anka Hribar iz 
Vrhpolja, ki je vse ≈zlate« udeleæence z najmanj 300 
pohodi obdarila s stekleniËko domaËega borovniËevca 
≈Ankina kaplca«.

Zlate medalje so prejele πe: 
Mira Gradiπek (Zg. Stranje) je bila 
na Sv. Primoæu 356-krat, Marija 
MoËnik (Stahovica) 342-krat, Mira 
Strmole (Podstudenec) 330-krat, 
Milka Lekan (Domæale) 317-krat in 
Anica ©tupar iz Mekinj 310-krat. 

Med moπkimi pa: Franc Grilc iz 
GodiËa ∑ 357 - krat, Dare Hribar 
iz Kamnika 347- krat, Janez Rus iz 
Stranj 346-krat, 333-krat pa so vrh 
Sv. Primoæa osvojili Andrej Albreht 
iz Kamnika, Metod Vodlan iz Pod-
gorja in Alojzij Peterlin iz Preserij, 
Franc Kosirnik s Stolnika ∑ 330, 
Franc Erjavπek-Roπ iz Stahovice ∑ 

Vojko Hacler (na desni) je poleg zlate medalje dobil tudi stavo s kolegom 
Darkom Kosom, saj je za en vzpon izboljπal svoj lanskoletni rezultat na 324 
vzponov. Stavo sta sklenila πele v maju, zato je moral Vojko nadoknaditi 
zaostanek in se od takrat prav vsak dan odpraviti k Sv. Primoæu, odrekel 
se je tudi dopustu na morju.

9-letni David Golob z Vrhpolj s 108 
pohodi je poleg bronaste medalje 
prejel πe pokal za najmlajπega po-
hodnika.

KamniËanke v osmini finala pokala CEV na gostovanju v πvicarskem 
Neuchatelu. 
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Luka Mezgec je obetaven slovenski kolesar. Æe v prvi sezoni med 
cestnimi kolesarji je med izbranci selektorja Martina Hvastije v 
dresu slovenske reprezentance mlajπih Ëlanov do 23 let zastopal 
slovenske barve. In πe veË. Na svoji prvi etapni dirki je oblekel 
rumeno majico kot veliki zmagovalec etapne dirke v Kanadi, ki 
πteje za toËke v Pokalu narodov. Tako smo Slovenci po njegovi za-
slugi dobili prvo etapno dirko v skupnem seπtevku tega toËkovanja. 
Do zdaj so naπi predstavniki zmagovali predvsem v posameznih 
etapah in na enodnevnih dirkah, na etapnih dirkah pa jim to πe 
ni uspelo. 

≈NovopeËeni« KamniËan, ki ga je pred pol leta s Primskovega 
pri Kranju v naπe mesto pripeljala ljubezen, pravi, da mu je v tem 
kratkem Ëasu naπe Ëudovito mestece zlezlo pod koæo, tu ima veliko 
prijateljev πe iz Ëasov, ko je kolesaril na gorskem kolesu. OdliËni 
kolesarji iz kolesarskega druπtva Calcit so mu tudi danes v veliko 
pomoË pri treningih. Luka pa ni samo kolesar, je tudi πtudent 3. 
letnika Kemije in kemijske tehnologije, smer varstvo pri delu in 
poæarno varstvo. Je ljubitelj dobrih filmov, dobre hrane, odvisnik 
od interneta in tehnologije nasploh, ljubitelj adrenalina... Skrat-
ka, poleg neizmernega talenta ima tudi vse druge lastnosti, ki jih 
mora imeti vrhunski πportnik. VeË kot dovolj razlogov, da smo ga 
povabili k pogovoru. 

Æe vrsto let si povezan s kolesarjenjem, prej z gorskim, zadnje leto 
s cestnim. Kako bi na kratko opisal svojo kolesarko pot? Kaj je bo-
trovalo tvoji odloËitvi, da si kot najboljπi gorski kolesar v Sloveniji 
prestopil med cestne kolesarje?

Nekaj mesecev pred birmo so mi ukradli kolo, amatersko ∑ za takrat-
nih par desettisoË tolarjev, zato sem si za ves denar, ki sem ga dobil 
za birmo, kupil gorsko kolo. PrviË sem se s tekmovalnim kolesarstvom 
sreËal na morju, kjer sem kolesaril z druæinskim prijateljem, nekdanjim 
vrhunskim tekmovalcem, kasneje mehanikom v kolesarskem klubu 
Sava, nesreËno preminulim Mirkom Krakerjem. Da sem se udeleæil 
prve tekme, pa je v veliki meri zasluæen svak, ki me je nagovoril za 
vaπki vzpon z gorskimi kolesi. In tako sem konec sezone 2005 zaËel 

Na klepetu s kolesarjem Lukom Mezgecem 

Æe v prvi sezoni med cestnimi kolesarji si slavil veliko zmago in ob-
lekel rumeno majico. Kako bi ocenil preteklo sezono in kakπne so 
tvoje ambicije, cilji?

Zmaga v Kanadi na zaËetku junija je bila res malce nad priËakovanji, 
a za ostalo sezono sem upal na kaj takega, Ëeprav nisem niËesar pri-
Ëakoval, saj nisem toËno vedel, v kaj se podajam.

V naslednji sezoni si æelim dokazati, da sem zrel za kvalitetno dir-
kanje na veËjih dirkah, kar bi mi v prihodnosti prineslo tudi kakπen 
res odmeven rezultat. Cilj mi je priti v prokontinental ali proteam 
ekipo.

Kolesarjenje je garaπki πport. V Ëem je smisel vsega naprezanja, 
truda, energije in Ëasa?

V tem πportu nima smisla vztrajati, Ëe ne uæivaπ v trpljenju. Ni 
Ëloveka, ki bi pri 170 pulza, ko vse peËe, boli, ti zmanjkuje zraka, 
vztrajal na kolesu, Ëe pri tem ne uæiva. Pridejo dnevi, ko si len in zunaj 
pada deæ, na dnevnem planu pa je 4 ure treninga. Takrat je potrebno 
stisniti zobe, opraviti trening in ko na dirki dvigneπ roke, so vsi tisti 
dnevi pozabljeni.

Kdo je tvoj vzornik v πportu in æivljenju nasploh?
Lance Armstrong in Andrej Hauptman, slednji πe posebej kot Ëlo-

vek.

Kako je s pripravo na novo sezono? Kako v zimskem Ëasu nabiraπ oz. 
vzdræujeπ formo? Verjetno brez kolesa tudi pozimi ne gre?

Priprave na novo sezono se zaËnejo æe novembra. Do novega leta 
je za kolesarja pomembno, da izvaja Ëim veË razliËnih aktivnosti. V 
tem Ëasu je potrebno aktivnosti prilagajati vremenu. Lepe sonËne dni 
se navadno izkoristi za kolesarjenje (najveËkrat gorsko zaradi nizkih 
temperatur), slabπe vremenske pogoje pa je potrebno izkoristiti za 
hojo v hribe, tek na smuËeh, tek, fitnes, πporte z æogo (poudarek na 
koordinaciji), lahko tudi plavanje. Sam najveË prakticiram hojo v hribe, 
fitnes, koπarko in hokej. 

V decembru navadno zaËnem s treningi na trenaæerju. To so krajπi 
treningi, namenjeni ogrevanju ali razpeljevanju po drugih aktivnostih. 
Sploπno so treningi na trenaæerju znani kot dolgoËasni, zato sem letos 
kupil t.i. realistiËni trenaæer Elite realaxium. Ta se priklopi na televi-
zor, kjer se prikazujejo trase znanih dirk, na njem pa lahko opravim 
tudi profesionalni conconi test pripravljenosti. Trenaæer je najboljπi 
pripomoËek za trening moËi, saj ni moteËih dejavnikov kot so naklon, 
veter, slaba cesta... Brez trenaæerja si v naπem vremenskem pasu ne 
znam prestavljati kvalitetnega zimskega treninga. 

Z januarjem pa zaËnem hoditi na slovensko obalo, kjer brez teæav 
opravim veËurne treninge. V tem Ëasu kolo πe vedno kombiniram s 
hojo v hribe. Ko vremenske razmere postanejo ugodne tudi na Gorenj-
skem, pa zaËnem trenirati izkljuËno samo πe na kolesu.

Koliko Ëasa na leto preæiviπ na kolesu? Koliko ur tedensko? In koliko 
kilometrov se nabere na πtevcu ob zakljuËku sezone?

Na kolesu, v sezoni, tedensko preæivim od 18 do 25 ur. VËasih 
kakπno uro manj, vËasih veË, odvisno od dela sezone, dirk itd. Prvo 
sezono na cesti sem prevozil okoli 22000 km.

Katera dirka doslej se ti je zdela najteæja in na katero imaπ najlepπe 
spomine?

Vsako teæko dirko nehote precej hitro pozabim, mogoËe je bila 
najteæja evropsko prvenstvo, kjer je bilo pasje vroËe, noge pa se mi 
nikakor niso zavrtele. Najlepπe spomine pa imam vsekakor na dirko 
v Kanadi.

Te je kdaj strah, ko na dirki drviπ po ovinkasti cesti v gruËi kolesarjev?
Ne bi rekel da me je strah, je pa zelo neugoden obËutek, ko peljeπ 

po mokrem spustu 80 km/h, 5 cm oddaljen od drugega kolesa in potem, 
ko do konca stisneπ mokro zavoro πe lep Ëas drviπ z isto hitrostjo proti 
ovinku. V takih primerih sem æe pomislil da, Ëe padem, lahko umrem 
na mestu.

O Ëem razmiπljaπ, ko ≈grizeπ« v veËkilometrske strme klance in pri 
hitrih in drznih spustih? 

V dolgih vzponih se trudim, da razmiπljam pozitivne stvari. To so stvari, 
ki me navdihujejo, motivirajo. »e gre na klancu ≈do daske«, potem raz-
miπljam samo o tem, kako bom na vrh priπel s prvimi. Na spustih obiËajno 
nimam Ëasa razmiπljati o niËemer drugem kot o cesti, ki je pred menoj.

Kako obËutiπ tekmovalnost v klubu in πirπe?
V klubu obËutim tisto zdravo tekmovalnost, ki je potrebna za na-

predek tekmovalcev. Na cesti pa mnogokrat sreËam kolesarje, ki vedno 
hoËejo tekmovati, se ≈sprobavati« in v takih primerih se ne pustim 
sprovocirati.

Kakπne so nagrade najveËjih dirkah?
Na dirkah prve kategorije, kot je recimo dirka VN Kranja, je denarna 

nagrada za prvo uvrπËenega tekmovalca nekaj manj kot 6000 evrov.

Kako je z dopingom na slovenskih in tujih dirkah? Vas pogosto pre-
verjajo?

Dopinga je v kolesarstvu drastiËno manj, a πe vedno obstaja. Zdi se mi, 
da ga je najveË na dirkah niæjega ranga, kjer ni kontrol. Te so na vsaki 
dirki prve kategorije in viπje. Sem pa prepriËan, da je kolesarstvo, prav 
zaradi tako pogostih kontrol, eden izmed bolj Ëistih πportov.

Kaj pa prehrana? Ves Ëas paziπ na uravnoteæen nivo v prehrani ali bolj 
v Ëasu dirk? Se lahko ≈pregreπiπ«?

Za vsakega uspeπnega πportnika so tri pravila: dober trening, dovolj 
spanca in pravilna prehrana. Res je, da ne tehtam vsak gram, ki ga pojem, 
a vseeno pazim na prehrano. Z odveËnimi kilogrami na sreËo nimam 
veËjih teæav, zato se vËasih tudi pregreπim in si privoπËim kakπen kebab 
na obvoznici (smeh).

Brez poπkodb v πportu ne gre. Kako se ti spopadaπ z njimi?
Zaenkrat, moram potrkati, v karieri πe nisem imel veËje poπkodbe, 

razen zloma ene izmed zapestnih kosti, zaradi Ëesar sem bil s tekmovanj 
odsoten dva meseca. Menim, da se poπkodbam lahko izognem s tem, da 
skozi vse leto skrbim za sploπno pripravljenost telesa.

Kaj te poleg πportne opreme spremlja na dirkah po Sloveniji in svetu?
Laptop, iphone in sluπalke.

Nam lahko opiπeπ svoj obiËajen dan. Imaπ sploh kaj prostega Ëasa in 
Ëe, kako ga preæivljaπ?

Navadno vstajam okoli pol osmih, pojem zajtrk in se odpravim na prvi 
trening (ta je v zimskem Ëasu najveËkrat v fitnesu ali pohod). Sledi po-
Ëitek, kosilo, nato se poËasi pripravim na drugi trening. Ta navadno traja 
2-3 ure, aktivnost v zimskem Ëasu pa je odvisna od vremena. Po treningu 
sledi kratek poËitek in veËerja. Pred spanjem si s punco ogledava kakπen 
film, katerega navadno prespim (smeh). Prosti Ëas izkoristim za πtudijske 
obveznosti, punco in prijatelje.

Je med letom kaj pavze za dopust, ko pustiπ kolo doma in se prepustiπ 
drugim uæitkom?

Ponavadi pride teden odmora po konËanem prvem delu sezone, to je v 
juliju. Takrat je pomembno, da si telo odpoËije od kolesa, πe bolj pomem-
ben pa je ta odmor za glavo kolesarja. Ta se mora sprostiti in motivirati 
za drug del sezone. Lani sem tak teden preæivel s punco v Egiptu.

O Luki smo povpraπali tudi njegovega bivπega trenerja in prijatelja 
Andreja Hauptmana, ki nam je povedal: 

≈Luka osebno poznam leto dni, pred tem sem zanj sliπal preko medijev. Fant 
je odprt, komunikativen in se je brez problema takoj væivel v ekipo. Glede na to, 
da je bil lani prvo sezono na cesti, od njega nisem priËakoval preveË, Ëeprav so 
njegovi testi v Italiji obetali veliko. In æe prvo tekmovalno leto nas je vse pre-
senetil z zmago dirke svetovnega pokala v Kanadi. Luka ima talent, poleg tega 
pa ima vse druge lastnosti, ki jih mora imeti vrhunski πportnik. ©koda edino, da 
ni æe v letoπnji sezoni v kakπni tuji ekipi! Æelim in verjamem, da se bo v nekaj 
letih razvil v enega najboljπih kolesarjev in to ne samo na slovenskih tleh.« 

To mu iskreno æelimo tudi iz uredniπtva Kamniπkega obËana. Dræimo pesti 
za Ëimboljπe uvrstitve na prihodnjih dirkah!

ANITA MEJA»

Kolesarstvo ni πport, s katerim bi 
se ukvarjali zgolj ob lepem vremenu. 
Ko vremenske razmere ne omogoËajo 
voænje v naravi, nam dobro pripravo 
nudi kolesarski trenaæer, pri katerem 
zadnji obroË vpnemo in tako povsem 
fiksiramo kolo, ves upor pa nudi valj, 
po katerem zadnji obroË drsi. Pri ta-
kem naËinu treninga smo zelo stabil-
ni, lahko namreË opravljamo razliËne 
intervale. Uporaba trenaæerja je edina 
resniËno varna vadba na kolesu. Po-
leg tega si lahko na preprost in hiter 
naËin spreminjamo teæavnost trenin-
ga in opravljamo razliËna ponavljanja 
za moË. ZahvaljujoË novim sodobnim 
tehnologijam trening na trenaæerju 
tudi ni veË brezvezno vrtenje pedal, 
ampak lahko v svoji dnevni sobi kole-
sarite po trasah najveËjih dirk, lahko 
tudi tekmujete s prijatelji, s katerimi 
se poveæete preko interneta.

Kot pravi Andrej Hauptman, ki poleg strokovnega dela v klubu Ra-
denska skrbi za promocijo kolesarstva v podjetju A2U bikes, se vse veË 

Vadba na trenaæerju je 
nepogreπljiv del treninga  
ne le profesionalnih kolesarjev, 
temveË tudi vse veË rekreativcev 

Luka Mezgec se je kot Ëlan slovenske reprezentance do 23 let pod vod-
stvom selektorja Martina Hvastije zasluæeno veselil zmage na πtiridnevni 
etapni dirki v Kanadi. 

Luka kot Ëlan ekipe Zheroquadro Radenska na noËnem kriteriju v Med-
vodah konec lanskega avgusta.

kolesarjev odloËa, da v zimskih dneh izostanek kolesarskega treninga 
nadomestijo z uporabo kolesarskega trenaæerja. Ti so vsako sezono 
bolj izpopolnjeni. Æe najbolj osnovni trenaæer omogoËa, da med zimo 
ohranimo kondicijo, lahko pa jo celo izboljπamo. »e smo si Ëas na tre-
naæerju vËasih krajπali z gledanjem filmov, imamo danes na voljo vrsto 
resniËnostnih trenaæerjev, s katerimi urica vrtenja pedal mine prav tako 
hitro kot v naravi. Prednost teh trenaæerjev je, da omogoËajo izvedbo 
testov, s katerimi natanËno ugotovimo raven svoje pripravljenosti, na 
podlagi katere nam raËunalniπki program izdela naËrt treningov za nje-
no izboljπanje. V kolikor nas obËasno zagrabi æelja po voænji v naravi, 
pa jo lahko poteπimo s simulacijo voænje na katerega od najbolj znanih 
evropskih vzponov.

TERME SNOVIK - KAMNIK, d.o.o. 
Molkova pot 5
1241 KAMNIK

V Termah Snovik zaposlimo naslednje 
kadre:

„ NATAKAR/ICA - 2 x

„ »ISTILKA - 1 x

„ KOPALI©KI MOJSTER - 1 x
Delovno razmerje bomo sklenili za nedoloËen Ëas.

Pisne prijave sprejemamo 8 dni po objavi na 
naslov:

TERME SNOVIK-KAMNIK, d.o.o.,
Molkova pot 5, 1240 KAMNIK
ali elektronski naslov:
pavla.tomec@zarja-kovis.si.

tekmovati v olimpijskem krosu. Svojo tekmovalno pot sem zaËel pod 
okriljem veËkratnega olimpijca in πe danes aktivnega kolesarja Bojana 
Ropreta. V sezoni 2009 me je, kot Ëlana MBK Orbea, treniral Luka 
Æele, ko pa sem presedlal na cestno kolo, sem zopet zaËel sodelovati 
z Ropretom in πe danes sva sijajna naveza. Poleg kvalitetnega trening 
plana dobivam pri njem odliËne napotke za pred, med in po dirki. 
Lahko bi rekel, da mi je kot drugi oËe.

Razlog za prestop med cestne kolesarje so bili v prvi vrsti pogoji za 
napredovanje. Cestno kolesarstvo je v Sloveniji veliko bolj razvito kot 
gorsko, kjer si za vse sam. V gorskem kolesarstvu sem tudi pogreπal 
ekipni duh, tako na treningih kot na dirkah. 

V lanski sezoni sem bil Ëlan ekipe Zheroquadro Radenska pod vod-
stvom Andreja Hauptmana. Za prestop v ekipo Save sem se odloËil 
potem, ko sem dokonËno izvedel, da bo Zheroquadro Radenska v letu 
2011 podpirala le ekipo do 23 let. PrepriËan sem, da je bila moja od-
loËitev pravilna, saj se v ekipi odliËno poËutim in sem prepriËan, da 
bodo letos dresi Save velikokrat stali najviπje.
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Zadnje decembrske dni se æe 
peto leto zapored tekaËi iz Hr-
vaπke, Slovenije in Italije podajo 
na 20 ∑ 54 km dolgo progo preko 
istrskih griËev in dolin. 

Start je v Savudriji, nato pa pro-
ga poteka po makadamskih poteh 
ob morju proti slovenski meji in 
nato v Buje (20 km) ter Groænjan 
(32 km). Najdaljπa trasa Ultramara-
tona Istra pa se nadaljuje ob reËici 
Mirni in se po 54 km zakljuËi v 
Novigradu in je tehniËno zelo za-
htevna proga s kar 600 m viπinske 
razlike. Prvih 32 km do Groænjana 
se proga vseskozi dviguje, nato 
sledi hiter spust in zadnjih 15 km 
ravnine ob Mirni do cilja.

Miro nam je o svoji izkuπnji na 
Ultramanu Istra povedal: ≈Konec 
avgusta sem v avstrijskem Poders-
dorfu staknil poπkodbo kolena, ki 
se, proti priËakovanju, ni sanirala 
in me je ovirala pri teku in ko-
lesarjenju. Zato je bila vedno bolj 
pod vpraπajem moja udeleæba na 

UREJANJE POTI NA VELIKO 
PLANINO IN PO PLANINI

Poleg projekta 
≈Po pastirskih po-
teh«, ki ga je pod-
prla tudi ES in ga 
izvaja Center za 
razvoj Litija, so v 
letoπnjem poletju 
paπni skupnosti 
Male  in  Ve l ike 
planine, markaci-
sti PD Kamniπko-
Bistriπkega MDO 
in Duπan Papeæ 
zgledno popravili 
pot iznad Apnene 
doline do Sedla v 
Kisovcu. Manjka 
πe nekaj malen-
kosti (dodatnih 
jarkov za odvod-
njavanje, tabel z 
ledinskimi imeni 
in pojasnili, kakπ-
na klopca in πe ka-

kπen kaæipot), kar bo verjetno narejeno v bliænji prihodnosti. Morda bi 
bilo to lahko narejeno kot uËna zgodovinska pastirska pot ob podpori 
evropskega denarja. 

havajskem Ultramanu, kjer bi bra-
nil lansko drugo mesto. Planirane 
oktobrske priprave na morju so se 
spremenile v rehabilitacijski pro-
gram in po 8 tednih sem vrgel pu-
πko v koruzo ∑ pripravljenost niti 
sluËajno ni bila veË taka, kot je 
potrebna za spopad na havajskih 
lavinih poljih. Plaval sem odliËno, 
kajti to je bilo edino, kar sem 
lahko poËel, tek je bil na nuli, na 
kolesu pa je svoje naredila tudi 
najbolj deæevna jesen v zadnjih tri-
desetih letih. Po mesecu dni sem se 
prikljuËil naπi rekreativni tekaπki 
skupini, ki deluje v okviru Trispor-
ta, in se pripravil na polmaraton v 
italijanski Palmanovi, ki sem ga od-
tekel v 1 uri 17 minut. Rezultat je 
bil za par minut pod priËakovanji, 
ampak relativno dober glede na 
daljπo pavzo. Tako sem se odloËil, 
da za zakljuËek sezone odteËem 
πe Ultramaraton Istra. Rekord pro-
ge je imel Lojze PrimoæiË, bivπi 
triatlonec, sedaj ultramaratonski 

tekaË in njegove 4 ure 3 minute 
so se mi zdele dosegljive. Dejansko 
je tako tudi bilo, teæavnost pro-
ge je πe dodatno oteæeval led in 
sneg na skoraj celotni trasi, vsak 
korak je moral biti nadzorovan. 
V primerjavi s PrimoæiËem sem 
v lahkih copatih Saucony Kinvari 
pridobival na redkih asfaltnih od-
sekih, na snegu pa sem opletal z 
nogami kot jelenËek Bambi. Ves 
Ëas sem dræal Lojzeta na distanci 
(ali pa on mene) za slabo minuto. 
Podirala sva vse vmesne rekorde 
od lani, 15 km pred ciljem je bila 
le ena okrepËevalnica z vodo, Ëa-
jem, napitkom, naslednje πe niso 
postavili, ker naju glede na lanski 
≈timing« πe niso priËakovali. Zato 
sem zadnjih 15 km ostal brez kap-
ljice vode, do tedaj sem se redno 
napajal na vsakih 5 km, Lojze pa 
je vseskozi imel osebno spremstvo, 
legendarnega Duπana Mravljeta, ki 
ga je stregel iz avta. 2 km pred 
ciljem je Mravlje opazil moj ko-

laps in Lojze je krenil v napad s 
tempom, ki ga nisem mogel slediti. 
Tako mi je zmaga uπla iz rok zgolj 
500 m pred ciljem. O obËutkih 
raje ne bi govoril... Organizator 
se mi je opraviËeval, da sva ga 
totalno presenetila s Ëasom 3 ure 
in 52 minut. Postavljenih ni imel 
niti ciljnih vrat...« 

Kakorkoli, za zakljuËek sezone 
je bil zanimiv dogodek. Tudi dobra 
osnova za zimsko obdobje teka na 
smuËeh ∑ Ëe bo sneg! 

ANDREJ MEDERAL

MIRO PRITEKEL V CILJ ©E 
PREDEN SO GA POSTAVILI ...

Kegljaπka ekipa ©RD Calcit 
keglja v obËinskem merilu æe od 
leta 1997 in je edina ekipa rekre-
ativnega kegljanja v Kamniku, ki 
je neprekinjeno kegljala tudi po 
izgubi kegljiπËa v Kamniku in ni 
prenehala kegljati vse do danes.

V letu 1998 smo nadaljevali na 
kegljiπËu Repovæ v Domæalah, na 
zaËetku le v trim ligi brez trenin-
gov, pozneje pa s treningi in tek-
movanji v trim ligi ©Z Domæale do 
leta 2002. Od leta 2003 do 2005 
smo trenirali na kegljiπËu v Kra-
nju. V sezoni 2005/2006 pa smo 
po izgradnji kegljiπËa v Kamniku 
spet doma in redno treniramo 
ter tekmujemo v obËinski ligi, se 
udeleæujemo raznih turnirjev in 
smo pri tem kar uspeπni.

V vsem tem Ëasu je okostje 
naπe ekipe enako. Pridruæevalo se 
nam je veË zaËetnic in zaËetni-
kov, zaposlenih v Calcit d.o.o., a 
smo vedno ostali le tisti, ki nam 
je kegljanje pri srcu ter prijetno 
druæenje v veselje. Saj stari keg-
ljaËi radi poreËejo: ≈Kegljaπka je 
teæka!«

Ves Ëas nas spremljata sponzor-
ja matiËno podjetje Calcit d.o.o. in 
Vemimont - Miran Verdel, ki skr-
bita, da lahko treniramo ter smo 
spodobno obleËeni in obuti.

URO© ZUPANC

Kegljaπka ekipa ©RD Calcit

»lani kegljaπke ekipe ©RD Calcit: stojijo (z leve): Blaæ Podjed, Dejan LorenËiË, Albin Grubar, Miπo Beber, 
Mirko GoliË in vodja ekipe; Ëepijo: Bojan Bojkov, Franci Grkman, Samo Podjed, Simona Hren in Dane 
Vidmar.  Poleg ≈foto zadetih« kegljata πe Tone Mezga in Janja Grkman.

Pohod ob najviπjih 
gorah sveta

Po odhodu iz Slovenije in presedanju na letaliπËih v Istanbulu, Delhiju 
in Katmanduju, smo pristali na zelo majhnem gorskem letaliπËu Lukla 
v Nepalu, kjer se je zaËela naπa pohodna pot. Podali smo se na πtevilne 
vzpone, tudi po skalnatih stopnicah, in spuste, ki so bili veËinoma po 
viseËih reËnih mostovih. Pot nas je vodila tudi Ëez hribe, na katerih raste 
rododendrum, mimo visokih slapov in visokogorskih poledenelih jezer. 
Po poti smo sreËali πtevilne nosaËe, ki so tovorili hrano, pijaËo ...

Vzpenjali smo se na gore, visoke od 2.000 do 4.000 metrov, in obËu-
dovali gorsko cvetje. Povzpeli smo se na goro Gokyo Ri, ki se dviga 5.360 
metrov v viπino, Cho La s 5.330 metri, Gorak Shep in do najviπje gorske 
koËe na 5.181 metrih nadmorske viπine. Slednja se nahaja v dolini pod 
Kala Pattharjem na 5.550 metrih. S samega vrha je Ëudovit pogled na 
πtevilne ledenike, obËudovali smo tudi Mount Everest, ki je s svojimi 8.848 
metri najviπja gora na svetu.

Za vse udeleæence pohoda je bilo opazovanje najviπjih vrhov sveta, 
obsijanih s soncem, nepozabno doæivetje. 

JANEZ VRHOVNIK

PLANINSKI KOTI»EK

POSODOBITEV KO»E 
NA KAMNI©KEM SEDLU

PD Kamnik se je letoπnjo 
jesen lotilo prenove koËe 
na Kamniπkem sedlu, ki je 
bila na novo postavljena v 
letih 1975 do 1983. V zad-
njem Ëasu se je pokazalo, 
da je potrebna prilagoditve 
sodobnim zahtevam. V pri-
tliËju bo urejena garderoba 
— suπilnica in ustrezne sani-
tarije, v prvem nadstropju 
bodo s prenovo pridobili tri 
sobe s toaletnimi prostori 
in tuπem in πe nekaj drugih 
sprememb bo. V oktobru in 
novembru so na Sedlo pri-
peljali glavnino materiala 
in pripravili prostor v koËi, 
preostala dela bodo oprav-
ljena predvidoma do polet-
ne sezone. 

Kjer je bil prej veË kot meter globok jarek, je sedaj 
lepa pot.

GAURI ©ANKAR 2010
V septembru in oktobru se je v Himalaji na obmoËju Rolvaling mudila 

slovenska odprava: Matej Kladnik (AO Kamnik — vodja odprave), Blaæ 
Navrπnik (AO TAM Maribor) in Aljaæ Tratnik (AO Idrija) z namenom pre-
plezati smer v juæni steni. Na pot so odπli 22. septembra, vrnili pa so se v 
zaËetku novembra. 

Gauri ©ankar (7134 m) je dvoglava gora in obenem drugi najviπji vrh v 
obmoËju skupine Rolvaling (najviπji je Melungtse, 7181 m, v katerem je 
leta 1992 Marko Prezelj skupaj z Andrejem ©tremfljem preplezal prven-
stveno smer v Ëistem alpskem slogu). Gauri je glavni vrh in pomeni ≈mlada 
boginja svetlega obraza«, ©ankar pa je juæni vrh (7010 m) in pomeni 
≈Ërni obraz boga ©ive«, oboje pa tudi Boginja in njen soprog, Boginja 
veËnega æivljenja. Ima pa tudi druga imena: Dæomo Ceringma ali Dæobo 
Garu. Spada med najbolj svete gore Nepala. Prva je glavni vrh osvojila 
ameriπko-nepalska odprava leta 1979, juæni vrh pa angleπko-nepalska 
odprava istega leta.

Celjsko odpravo, ki se je leta 1983 povzpela na juæni vrh po prvenstveni 
smeri Ëez juæno steno, je vodil Slavko Cankar, njeni Ëlani pa so bili: Aco 
Pepevnik, Brane Povπe, Smiljan Smodiπ, Aleπ Stopar, Marjana ©ah, Bojan 
©rot (sedanji celjski æupan), Joæe Zupan in Zvone DrobniË (AO Ljubljana 
- Matica) kot gost, zdravnik Tone Æunter in novinar SreËko ©rot. 

Æal letoπnja odprava ni imela sreËe z razmerami in vremenom. 2. okto-
bra so priπli v bazni tabor in kmalu zaËeli z aklimatizacijo. Zaradi slabih 
razmer, veliko snega in sneænih plazov — Kladnik in Tratnik sta imela celo 
≈bliænje sreËanje« s plazom, poleg tega pa je resno zbolel tudi kuhar, so 
25. oktobra prenehali s plezanjem. 

BOJ»

Odpadni material bo potrebno πe zvoziti 
na ustrezno deponijo.

GLAVNI TRG 21, KAMNIK

TELEFON 01/839 11 36, 831 77 81

OD PONEDELJKA DO PETKA :  8 - 12, 15 - 18,   SOBOTA :  9 - 12
BREZPLAČEN OKULISTIČNI PREGLED (Ob izdelavi očal ali menjavi stekel)

PO PREDHODNEM NAROČILU OD PONEDELJKA DO SREDE

IZBIRATE PA LAHKO TUDI  MED SON^NIMI  O^ALI
IN  KOREKCIJSKIMI  OKVIRJI  ZNANIH BLAGOVNIH ZNAMK

GUCCI ,  MAX MARA,  VOGUE,  HUGO BOSS,  RAY BAN,
OAKLEY,  LUXOTICA,  P IERRE CARDIN,  CARERRA. . .

MEHKE KONTAKTNE LE^E NA ZALOGI DO -6.00 DIOPTRIJE

TELEFON 01/839 11 36, 831 77 81

EXPRESS IZDELAVA O^AL
DO DIOPTRIJE +- 4 SPH

Darilni Bon
20eur

(OB NAKUPU NAD 100 EUR)

RA»UNOVODSKE STORITVE
za druæbe, s.p. in druπtva

PRVI MESEC BREZPLA»NO
MIBOS d.o.o.
Zikova ul. 4, Kamnik

e-mail: mibos@volja.net
tel.: 01/831-45-15, 031/305-451

Izberi pravilno,
zapleπi
s Plesno πolo
ART

Druæabni ples:
ZaËetni teËaj
v soboto, 22.1., ob 17. uri

Nadaljevalni teËaj
v soboto, 22.1., ob 18.30

Cena: 60¤ na osebo 
(8 vaj po 90 minut)

Novo: Orientalski ples 
ZaËetna stopnja v petek, 21.1., ob 19. uri

Cena: 40¤ na osebo (4 vaje po 90 minut)

Promocija v januarju in februarju: 
Pripelji prijateljico in pleπi 50% ceneje.

Informacije in prijave: www.plesniklub-art.com ali 041/244-244
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Samo tiπina je
pregloboka ....

ZAHVALA

Ob boleËi izgubi 

©TEFKE SARNAVSKY
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, znancem, sodelavcem ter zdravstvenemu in 
negovalnemu osebju za trenutke, ko ste bili z nami, izraæene 

besede podpore ter podarjeno cvetje in sveËe.

Saπa, Irena in Miha z druæinami

December 2010

Le brezËasni trenutki
s teboj so nam ostali,
a solza pogledu pove,
da tam v daljavi
nekoË bomo zopet zbrani...

ZAHVALA

V 78. letu nas je po teæki bolezni 
zapustil moæ, oËe in stari ata

ALOJZ ÆAGAR
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, vaπËanom 
in znancem za izreËene besede tolaæbe, darovano cvetje 

in sveËe ter spremstvo na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

December 2010

ZAHVALA

V 87. letu æivljenja se je za vedno od 
nas poslovila naπa draga 

DARINKA PODGOR©EK
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje in 
sveËe ter spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala dr. Logarju 
za vso pomoË, gospodu æupniku za lepo opravljen pogrebni 

obred ter pevcem kvarteta Krt za ganljivo petje.

Vsi njeni

December 2010

ZAHVALA

V 56. letu æivljenja nas je zapustil naπ 
dragi moæ, oËe, dedek, brat in stric

DRAGAN DAKI∆
(1955-2010)

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izreËena soæalja, podarjeno cvetje in sveËe ter spremstvo 
na njegovi zadnji poti. ©e posebno zahvalo pa namenjamo 
prijateljem, ki ste naπemu Draganu in tudi nam pomagali ob 

njegovi teæki bolezni.
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga boste ohranili v lepem 

spominu.

ÆalujoËi: vsi njegovi

December 2010

Vse solze, ki namakajo lice,
ves mrak, ki prekriva bledi obraz,
ne morejo izbrisati bridke resnice,
a rano zaceliti mora le Ëas.
            (A. Medved)

ZAHVALA

V 90. letu nas je po teæki bolezni 
zapustil moæ, oËe, stric, ded in praded

FRANC PODBREGAR
(1921-2011)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
sosedom za tolaæilne besede, izreËena soæalja, podarjeno 
cvetje, sveËe in za svete maπe ter spremstvo na zadnji poti. 
Hvala tudi negovalki Fani za nesebiËno pomoË. Posebna 

zahvala gospodu æupniku in pevcem kvarteta Krt.

Vsi njegovi

©martno, januar 2011

Lep spomin ...
edini, ki ostane moËan nad vsem.
Edini cvet, ki ne ovene,
edini val, ki se ne razbije
in edina luË, ki ne ugasne.

ZAHVALA

V 48. letu nas je nenadoma zapustil 
naπ dragi sin, moæ, oËi, brat in stric

JOÆE ISKRA
(1963-2011)

Hvala vsem za izreËena soæalja, besede tolaæbe, podarjeno 
cvetje, sveËe in svete maπe.

Zahvala gospodu æupniku Pavlu Piberniku za lepo opravljen 
obred in kvartetu Krt za zapete pesmi.

POGRE©AMO TE!

Vsi njegovi

Januar 2011 

Ko poπle so ti moËi,
zaprl trudne si oËi.
In Ëeprav spokojno spiπ, 
v naπih srcih πe æiviπ.

ZAHVALA

V 83. letu æivljenja nas je po teæki 
bolezni zapustil naπ dragi moæ, dedek, 

brat, stric in tast

ANTON JERAS
(1928-2010)

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izreËena soæalja, darovano cvetje, sveËe in 

spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Hvala tudi dr. Ambroæevi iz ZD Kamnik, dr. JuæniËevi iz OI 
Ljubljana, osebju Doma starejπih obËanov Kamnik, pevcem 

kvarteta Krt in g. æupniku.

Vsi njegovi

December 2010

ZAHVALA

V 44. letu nas je za vedno zapustil 
naπ dragi sin, brat in stric

DARKO 
POLJAN©EK
z Markovega pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste nam v teækih trenutkih stali 
ob strani, nam izrekli soæalja, podarili sveËe, cvetje in darovali 
za maπe ter ga v tako velikem πtevilu pospremili na njegovi 

zadnji poti.
Hvala tudi pevcem kvarteta Krt, gasilcem Gasilskega druπtva 
Sela, Franciju Suπniku za besede slovesa ter gospodu æupniku 

Danijelu Kaπtrunu za lepo opravljen cerkveni obred.
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga boste ohranili v lepem 

spominu.
ÆalujoËi: vsi njegovi

Markovo, Mekinje, Meliπe, Koper, december 2010     

Srce je zastalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin
bo veËno ostal.

ZAHVALA

V 89. letu je tiho odπla od nas draga 
mama, stara mama in prababica

FRAN»I©KA ©TIFTAR
po domaËe Bohinova Francka iz VolËjega potoka 32

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za podarjeno cvetje, sveËe in izraze soæalja. 
Zahvaljujemo se tudi vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti, gospodu æupniku Tonetu Dularju za lepo opravljen 

pogrebni obred in pevcem Krt za ganljivo petje.
Vsem πe enkrat iskrena hvala.

Sin Andrej z druæino

December 2010
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Konec leta je tudi Ëas za pregled rezultatov v tekoËem letu. Za kegljaπki 
πport v Kamniku je bilo leto 2010 uspeπno. Kegljaπki klub Kamnik je na 
podlagi doseækov najbolj uspeπen klub v obËini. Nastopa v dræavnih ligah  
s 4 ekipami in s tretjo moπko ekipo v Ljubljanski ligi. Ekipe nastopajo v 
dræavnih ligah z imeni naπega sponzorja Calcit in Eta Kamnik. Zelo smo 
hvaleæni obema podjetjema za dolgoletno podporo naπemu πportu. Nadejamo 
se, da nam bodo prisluhnili tudi v bodoËe kljub teæki gospodarski situaciji. 
Kegljanje ni olimpijski πport in je zato tudi medijsko manj zanimiv, a je v 
Sloveniji najbolj trofejni πport po izplenu kolajn na svetovnih ali klubskih 
prvenstvih. Tudi letos smo dobili svetovno prvakinjo med posameznicami. 
Barbaro Fidel, Ëlanico veËkratnega dræavnega prvaka iz Celja. Tudi Kegljaπki 
klub Kamnik so v zadnjih letih umestili na kegljaπki zemljevid Evrope. 

Prva ekipa Calcit Kamnik nastopa v 1.A dræavni ligi, prva æenska ekipa 
Eta Kamnik nastopa prav tako v 1.A dræavni ligi, druga ekipa Calcit Kamnik 
nastopa v 2. dræavni ligi in druga ekipa Eta Kamnik v 1.B dræavni ligi. Eta 
Kamnik nastopa v 1.A ligi æe Ëetrto leto in kot novinke v ligi so zasedle tretje 
mesto, leto kasneje so bile Ëetrte, prav tako v 2008/09. V sezoni 2009-10 so 

Uspeπno leto za kegljaËi konËale kot druge na lestvici. Tudi v tekmovalni sezoni 2010/11 so trenutno 
na drugem mestu, zopet za najboljπo ekipo na svetu Lanteks iz Celja. Igralci 
Calcita pa so na trenutnem 4. mestu.

Tako smo se skozi ta leta nabrali æe kar nekaj izkuπenj v mednarodnih 
tekmovanjih. Leta 2007 smo sodelovali na NBC pokalu in evro ligi in zasedli 
sedmo mesto, lansko leto pa Ëetrto mesto. Letos smo kot vice prvaki nastopili 
v Evro pokalu, kar je kategorija viπje od NBC pokala, in tudi tokrat zasedli 
4. mesto v konkurenci, kjer nastopajo vse drugo uvrπËene ekipe v svojih 
dræavnih prvenstvih iz vse Evrope. Nastopile so ekipe iz NemËije, Madæarske, 
Poljske, »eπke, Avstrije, Hrvaπke, Italije, Slovaπke, Srbije itd.

Calcit Kamnik je kot novinec v 1.A ligi v sezoni 2009/10 konËal prven-
stvo na drugem mestu in se premierno uvrstil v Evro-pokal. Tudi fantje so 
nastopili v Splitu. Nastopile so vse drugouvrπËene ekipe iz Evrope. Æelja in 
premierni nastop so zahtevali svoj davek in fantje so tekmovali pod svojimi 
zmoænostmi in se uvrstili na 12. mesto. Vsi, ki so kdaj nastopili na kakπnem 
mednarodnem tekmovanju, dobro vedo, kaj pomenijo izkuπnje in mi smo 
si jih letos kar nekaj nabrali. Tako bomo drugo leto bili tudi pri moπkih 
veliko bolj konkurenËni, saj nameravamo zasesti mesta na lestvici, ki prina-
πajo evropske nastope. Drugo leto bo Evro-pokal v Budimpeπti, NBC pokal 
pa v Skopju v Makedoniji. 

Æe tretje leto zapored imamo dræavnega prvaka med posamezniki Marka 
Omana. Nastopil je na Svetovnem prvenstvu za posameznike v Ritzingu in 
se prebil med 32 najboljπih na svetu. Tudi letos je kandidat za reprezentanco 
Slovenije, ki bo drugo leto nastopila na moπtvenem svetovnem prvenstvu 
v Sarajevu. Trenutno je na drugem mestu v povpreËju med posamezniki v 
1.A ligi.

Toda s tem πe niso konËani uspehi, tako med Ëlani kot med mlajπimi 
selekcijami. Samo nekaj najodmevnejπih naj naπtejemo: Franci Grubar vice 
prvak v sprintu in 4. mesto v kombinaciji, Marko Oman 6. mesto v kombi-
naciji, Silvana Belcijan 6. mesto v kombinaciji in z Majdo Luæar 4. mesto v 
dvojicah. Tudi v mlajπih selekcijah je bilo leto 2010 uspeπno. Peter Jantol je 
zasedel drugo mesto na DP za kadete v sprintu, Uroπ Poljanπek pa je bil 
na istem tekmovanju tretji. Peter Jantol 4. mesto med posamezniki na DP 
za kadete, skupaj s Klemnom Praπnikarjem sta zasedla 5. mesto v dvojicah. 
Med najmlajπimi pa je bil v svoji kategoriji Gregor Poljanπek drugi, Uroπ 
Poljanπek pa Ëetrti.

Naj omenimo, da sta Gaπper Burkeljca in Peter Jantol æe premierno na-
stopila za prvi ekipi v 1.A ligi. Anja Ruter, Klara Koprivec in ©pela Zamljen, 
vse letnik 1996, pa nastopajo za Ëlansko ekipo Eta II v 1.B ligi. 

Klub je majhno podjetje, ki se mora obnaπati træno in gospodarno. Tako 
moramo zaradi vzdræevanja samega kegljiπËa imeti tudi ekipo, ki mora go-
spodarno upravljati s kegljiπËem, hkrati imeti vrhunski πport, rekreacijo in 
se boriti za medijsko nepozornostjo. 

Vse o delu naπega kluba si lahko ogledate tudi naπi internetni strani www.
kk-kamnik.si.

LEON PIRMAN

Razstava starih plakatov
Prva letoπnja razstava v galeriji Kotlovnica je namenjena prestavitvi 

starih publikacij in plakatov za promocijo glasbenih dogodkov v 
preteklih petih letih delovanja 
mladinskega centra Kotlovnica. 
Publikacije predstavljajo do-
godke razliËnih glasbenih zvr-
sti — elektronska glasba, metal, 
rock, punk, alter. Plakati sko-
zi leta delovanja mladinskega 
centra pridobivajo na velikosti, 
barvitosti in t.i. oblikovalski 
dovrπenosti.

Nekaj zanimivosti z raz-
stave: 
- prvi plakat je nastal maja 

2006, ko je potekal prvi 
mladinski festival Pozdrav 
iz kotla (leta 2010 je bil æe 
peti); 

- prvi plakati so bili natisnjeni 
v Ërnobeli barvi na navaden 
A4 papir, oblikovani v Wor-
du;

- Mladinski center na leto 
organizira pribliæno 35 glasbenih dogodkov, koncertov razliËnih 
glasbenih zvrsti, kar v 5 letih znese pribliæno 150 glasbenih do-
godkov;

- publikacije v galeriji najavljajo nastope neuveljavljenih, mladih 
glasbenih skupin, ki so danes znana imena v svetu glasbe.
Vabljeni v Kotlovnico!

IZ KOTLOVNICE



TEHNI»NA TRGOVINA
ÆELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

UGODNA PONUDBA!

AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLA»ILU Z GOTOVINO DO PRODAJE ZALOG
UGODNO PONUDBO SI OGLEJTE V NA©I PRODAJALNI

MALI
GOSPODINJSKI 
APARATI

KOLESA

SVETILA

ORODJE

POSODA

AKUSTIKA
AVTOAKUSTIKA

BELA

TEHNIKA
PRALNI

STROJ

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.

STEKLARSTVO IRMI
HOMEC  -  DOMÆALE

* ALU in PVC okna in vrata

* izdelava termopan stekla

* bruπenje stekla in ogledal

* izdelava izboËenih stekel

* peskanje stekel

* fuzije - vitraæi

* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net
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www.peugeot.si

Posebna serija

Korak naprej v evoluciji - posebna serija Peugeot 3008 Lifeclass z vrhunsko tehnologijo po posebno ugodni ceni. 
Vsem, ki boste do konca februarja 2011 kupili Peugeot 3008, podarimo vikend paket za 2 osebi v hotelih Lifeclass. 
Pridite v Peugeot salon in izberite svojega naprednega Peugeota z napredno tehnologijo po ugodni ceni.

PEUGEOT 3�8

ZAPELJITE V PRIHODNOST!

Že od 16.750* €Že od Že od Že od 16.75016.75016.750* €€

DARILO

VIKEND 
PAKET 
ZA DVAOglaševana cena velja za model 3008 CONFORT PACK 1,6 VTi pri nakupu s pomočjo Peugeot fi nanciranja (fi nančni lizing). V nasprotnem primeru je cena vozila

17.350 EUR. Poraba goriva (kombiniran način vožnje, l/100 km): 4,9 - 7,8. Izpuh CO2 (g/km): 129 - 178. LIFECLASS je zaščitena blagovna znamka podjetja Istrabenz turizem d.d. Slika je simbolična. Vrednost darila je cca. 
250 EUR. Vse dodatne informacije o akciji so na voljo pri pooblaščenih prodajalcih Peugeot. Ponudba in darilo veljata od 1. 1. 2011 samo za fi zične osebe za vozila dobavljena končnemu kupcu do 30. 4. 2011.

RODEX.indd   3 1/11/11   3:09:14 PM

KLINIKA
ZA MALE ÆIVALI
VETERINARSTVO
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23,
Ljubljana

Tel.: 01/56-55-120
www.klinika-vtz.si

Sodobna zobozdravstvena ordinacija, ki vlaga v tehniËno 
opremljenost in strokoven pristop, nadaljuje dobro prakso s 
podroËja bolezni zob, ustne votline in Ëeljustnega sklepa iz 
Domžal na novi lokaciji v Ljubljani, na Aljaževi ulici.

Še poseben poudarek namenjajo 
* implantologiji - zobni nadomestki, ki se vgradijo v kost kot 

nadomestna korenina naravnega zoba,
* protetiki 
* beljenju zob.. 

Sodobno naroËanje preko telefona, sms sporoËila
ali elektronske pošte.

Delovni Ëas:
ponedeljek, sreda,
Ëetrtek od 13h do 19h,
torek in petek od 9h do 14h.

Stomatološka ordinacija 
Strehovec dr. Jagoda
Aljaževa 30, Ljubljana
Tel.: 0599 37 081, gsm: 040 703 517, 070 736 727
www.stomatologija.si, info@stomatologija.si

% 01/83 91 311, 041/662 450
sasa.mejac@siol.net              www.kamnik.si)

DISKONT NEÆIVIL MOJ DOM
Domæale, Karantanska 6, tel.: 01/72 11 255

NA POSTELJNINO MAJDATEX:
- PLATNO, FLANELA, KREP, SATEN

NA ARTIKLE 
ODEJA

©KOFJA LOKA
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